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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добар дан свима. 
 
 Констатује се да су из просторије Окружног затвора приведени 
оптужени Грујић Бранко, Поповић Бранко, Кораћ Иван, Драгићевић 
Драгутин, Филиповић Синиша и Славковић Драган, да су приступили 
заменик тужиоца за ратне злочине Милан Петровић, пуномоћници оштећених 
Наташа Кандић и адв. Драгољуб Тодоровић, те браниоци оптужених адв. 
Шалић Миломир, адв. Травица Бранислав за адв. Перковића. 
 
 Јел мењате још некога или? Не? 
 
 Те адв. Ђокић Драган за адв. Мирослава Ђорђевића. 
 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Ја се јављам за колегу Радуловића и Сташевића. 
 
 Констатује се да се адв. Шалић Миломир јавља за адв. Илију 
Радуловића уз пристанак опт. Синише Филиповића. 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја не видим одавде због ових стакала јел су нам дошли 
сведоци? Добро, нису, ту је значи само публика. Изволите? Дођите. Добар дан. 
ОПТ. ГРУЈИЋ БРАНКО: Прије свега дугујем налаз од лекара прошли пут па ако 
можете само да ископирате и да ми вратите овај примерак. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро.  
ОПТ. ГРУЈИЋ БРАНКО: Друга ствар. Ја имам доста проблема, имам здравствених 
проблема. Друго, хтео бих да се ово суђење ипак одложи из више разлога, а први је 
разлог ја нисам имао ниједну посету адвоката од прошлог суђења до сада. Према 
томе, ја сам не могу се. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А зашто? 
ОПТ. ГРУЈИЋ БРАНКО: Па ево сад ћу Вам објаснити зашто из следећих разлога. 
Разлог је највероватније прво што људи тамо чекају по 4-5 сати док дођу на ред, 
изгубе читав дан па нико им то не плати. Други разлог, ови су људи јасно рекли на 
прошлом суђењу да нису адекватно награђени, да једноставно малтене људима се 
не ради за те паре,разумете, нити имају интереса нити имају мотива. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, нисте ми дозволили да почнем претрес. Плаћено је 
сада за Вашу информацију и за информацију адвоката. Имате још неки разлог? 
ОПТ. ГРУЈИЋ БРАНКО: Ако су у намери и ако су задовољни ја очекујем онда у 
будућем времену да ће бити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Имате ли још неки разлог због кога молите одлагање? То 
питам? 
ОПТ. ГРУЈИЋ БРАНКО: Имам разлог да тражим макар пола сата, сат да се одложи 
да се консултујем са својим адвокатом јер нисам имао никакву припрему до сада за 
ово суђење и убудуће ова четири дана, дакле, нисам се спремио, дакле, не видим да 
прочитам – под један. Под два, нисам имао посту и зато нисам спреман да пратим 
ово суђење адекватно и нормално да се браним. Зато бих замолио бар пола сата да 
сједнемо негде да прегледамо ове предмете да се консултујемо мало па да онда 
наставимо или ако не можете заиста, са адвокатима да направим договорим да се 
овај предмет врати Хагу и готово па ћемо тамо. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не може да се врати, то сам већ објашњавала, нећемо да 
понављамо сада. Имате још нешто да кажете? 
ОПТ. ГРУЈИЋ БРАНКО: Ништа више. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Има неко? Бранилац можда? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Што се тиче овога заиста ми смо и прошли пут изнели 
проблем. Ја у оквиру оне моје обавезе, ја сам два пута њега посетио за мање од 
месец дана, значи, ја имам заиста посао, што каже човек, имам приоритете, он је с 
једне стране у праву, али с друге стране и ја се питам ту. Ово је што би се рекло на 
измаку стрпљења, неко учешће и помоћ евентуално суду и њима, знате, али Ви 
размислите. Значи, он је пре пар месеци инсистирао човек, заиста не може да чита, 
не може да се припрема. Ја не знам зашто се то не уложи један благи напор да се 
човек пошаље горе да се обави та интервенција медицинска за пола сата. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колега, ја сам уложила напоре кад сам питала, Ви сте рекли 
ево ја имам информацију. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Па није, али добро то се. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Немојте колега сад то да радите, јер добро знате да ја кад 
сам питала постави се проблем, после кад питам да га решим одједном се проблем 
минимизира и не постоји. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:Па тај проблем стоји. Он не може да чита. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја сам тражила да зовем, речено ми је да не треба. Ја сам 
рекла дајте ја да видим, да предузмем нешто. Нећемо сад да полемишемо. 
ОПТ. ГРУЈИЋ БРАНКО: Ја сам објаснио данас да сам ја болестан, 7 кила сам ја 
изгубио на тежини. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, седите.  
 
 Суд доноси 
 
 
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 
 
 
 ОДРЕЂУЈЕ СЕ пауза у трајањуо д 10 минута ради консултације опт. 
Грујић Бранка са својим браниоцем. 
 
 
 Након паузе наставља се са радом. 
 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ми смо за ову недељу предвидели саслушање пет сведока. 
Ви сте добили информацију о којим сведоцима се ради. Ти сведоци су приступили 
данас у суд. 
 
 
 Констатује се да је приступио адв. Мирослав Ђорђевић. 
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 Ови сведоци су, ја сам обавештена преко наше Службе за подршку жртвама 
и сведоцима да су они затражили одређене мере заштите, обзиром да је у суботу 
ступио у одређеном делу нови Законик о кривичном поступку, претпостављам да 
имате те одредбе. Ми смо дужни да поступимо према одредбама чланова 117 до 
122 Законика о кривичном поступку, тако да ћемо морати да искључимо јавност 
сходно овом члану само док будемо одлучивали о овим мерама заштите које су 
сведоци тражили из разлога које ће нам образложити у затвореном делу седнице. 
 
 Немате колега, јел тако? 
 
  

Суд доноси 
 
 
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 
  
 Да се на основу чл. 118 Законика о кривичном поступку који је ступио  
на снагу 10. јуна 2006. године 
 

ИСКЉУЧИ ЈАВНОСТ 
 
 за време одлучивања о мерама заштите које су тражили сведоци. 
 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хоћете да публику испразните? Само један је, то ћемо 
донети решење накнадно пошто  је. Не, тај никад није ни испитан, тако да неће 
бити. Донећемо решење о саслушању, не брините ништа. 
 
 Обзиром да смо по закону обавезни и да попишемо имена и презимена 
присутних лица, а то су лица из обезбеђења, ми ћемо вас замолити да ваша имена 
па ћемо тај списак имена присутних лица придружити списима.  
 
 Јел можемо првог сведока да доведемо?  
 
СВЕДОК:  Судија, пре него што почнете, ја нећу сад да Вас, поводом препознавања 
које је било јуче, добићете писмене примедбе да Вас сад не бих, али да се нотира да 
ја имам примедби на то.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добар дан. Ми смо искључили јавност само за овај кратак 
део претреса да бисмо Вас питали. Ви се зовете како? Значи, сада само су странке 
ту, нема никога од публике. Како се Ви зовете? 
СВЕДОК: Јел морам рећи? 
 
 
 Изостављен транскрипт у делу главног претреса који се односи на 
период од искључења јавности до сачињавања записника о одлучивању о 
примени посебних мера заштите сходно одредбама чл. 117-122 Законика о 
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кривичном поступку који је објављен у «Службеном гласнику РС» под бројем 
46/06 од 02.06.2006. године, ступио на снагу 10.06.2006. године. 
 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Има ли још нешто да видимо? Тако изгледа када се први 
пут неки закон примењује тако да се ја извињавам ако је било неких недоумица и 
грешака.  
 
 Е сад ја бих Вас молила да уђе сведок кога ћемо прво саслушати, а то је 
сведок под псеудонимом «З». Изволите? Само још нешто. Нека остане и сведок под 
псеудонимом «В», ако будемо данас стигли да кренемо и тог сведока. Само да 
питам је ли ту ова наша јединица? Добро, онда ови сведоци могу да се врате на 
боравак да не би данас цео дан ту остали, а сведок под псеудонимом «В» нека 
сачека горе у нашој просторији предвиђеној за боравак сведока.  
 
 Суд доноси 
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 
 У даљем току поступка главни претрес је ЈАВАН. 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ево сад ће ући нешто мало публике и претпостављам и неке 
ту и знате људе. Ја бих вам се прво захвалила на томе што сте Ви дошли и одазвали 
се позиву нашег суда. Ту имате личне податке. Јесу то Ваши подаци? Прочитајте, 
ту има један папир. Јесу ли Ваши подаци о личном идентитету? Има ли још један 
папир ту на коме пишу неки још псеудоними? Значи, имамо још неке сведоке који 
су тражили да буду саслушани под псеудонимом, само немојте читати њихова 
имена. Мислим да има «П», јел тако? Ако случајно њега знате и будете имали 
потребу да га помињете, Ви уместо имена реците то слово, само да ја нађем овде 
Ваш исказ. 
 
 Такође, уколико будете помињали имена ова четворица сведока који су 
дошли са Вама, ево сад ће колегиница да напише и њихове псеудониме па 
покушајте да, уколико помињете њихова имена, значи, везана за догађаје који су се 
дешавали, да уместо имена ових људи који су с Вама дошли да кажете ове бројеве, 
1, 2, 3 или овај псеудоним «В» за овог једног сведока.  
 
 Како се Ви осећате, можете ли да стојите или хоћете, можете да седнете? 
Ево имате ту воду, столицу. Ако се заморите Ви седните. 
  
 
 Суд доноси 
 
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 
 
 Да се главни претрес ОДРЖИ. 
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 Суд доноси 
 
 
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 
 
 Да се у наставку доказног поступка саслуша сведок под псеудонимом 
«З». 
 
 Сведок, са личним подацима као у списима, пошто је потврдио да се 
његови лични подаци налазе на папиру испред њега, упозорен на дужност 
казивања истине и последице давања лажног исказа након што је положио 
заклетву наводи: 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви сте као сведок пред судом увек дужни да говорите 
истину. Давање лажног исказа се кажњава казном затвора. Ви нисте дужни да 
одговарате на поједина питања уколико сматрате да бисте се одговором на та 
питања изложили тешкој срамоти и знатној материјалној штети или евентуално 
кривичном гоњењу. Ја ћу Вас сад позвати да прочитате гласно, имате ту текст 
заклетве да ћете говорити истину. 
СВЕДОК "З": Прочитао сам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ми чујемо, јел може гласно? 
СВЕДОК "З": Прочитао сам ја. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Али гласно да ми чујемо у микрофон. 
СВЕДОК "З": Заклињем се да ћу о свему што пред судом будем питан говорити 
само истину и да ништа од оног што ми је познато нећу прећутати. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви сте саслушани овде у Босни и Херцеговини, јел тако? 
Био је присутан истражни судија нашег. Па ја сам рекла да је у даљем току претрес 
јаван. Није ушла публика. Само тренутак. Добро, нисте чули вероватно. 
 

 Значи, саслушани сте тамо, то је било прошле године и дали сте изјаву 
хашким истражитељима, додуше пре пуних више од 10 година. Ја морам да Вас 
питам да ли остајете при Вашим исказима? 
СВЕДОК "З": Остајем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: О ономе што сте говорили? 
СВЕДОК "З": Остајем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи и тада сте говорили истину, јел тако, ако сам Вас 
добро схватила? Ви ћете овде због непосредности поступка, због присуства 
странака, оптужених, бранилаца, јавности, тужиоца нама да поновите укратко, 
значи, да нам испричате чега се Ви сећате како се то десило, значи малод прво да 
кренемо од увода. Овде су лица, одређени број лица оптужени за ратни злочин, за 
кривично дело ратни злочин против цивилног становништва па им се ставља на 
терет да су вршили тешке повреде Женевске конвенције у Дому културе у 
Челопеку, али пре тога да нам испричате шта се то десило са Вама, где сте Ви 
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живели у то време и шта се десило, како сте уопште Ви доспели у тај Дом културе, 
значи прво мало да кренемо увода шта је то било у Дивичу? Јел сте Ви тамо 
живели и како је то отпочело? Изволите? 
СВЕДОК "З": Ја сам живео у Дивичу и кад је Кула пала, па је и Дивич. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кад је то било, да ли се сећате? 
СВЕДОК "З": Кула Град, 26. је пала. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Априла? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: 1992? 
СВЕДОК "З": 1992. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пао је значи истог дана Дивич или? 
СВЕДОК "З": Тај дан је Дивич гранатиран из Сакара из Србије. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Место? 
СВЕДОК "З": Сакар. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сакар? 
СВЕДОК "З": Сакар, Србија. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел то место преко пута Дивича, преко пута Дрине? 
СВЕДОК "З": Јесте језеро и преко пута је тај Сакар и Србија. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел сте видели да је одатле гранатирано? 
СВЕДОК "З": Гранатирано је са хидроцентрале, изнад хидроцентрале из два тенка 
била, хаубица је била код базена, код централе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То говорите о оној страни преко пута у Србији? 
СВЕДОК "З": Јесте, јел то није велика раздаљина. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел сте Ви тад били у месту? 
СВЕДОК "З": То језеро је можда 300 метара ширине и то је гранатирање почело од 
9,20 негде па до негде пола 2 је трајало. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел то истог дана кад је био пао Кула Град или? 
СВЕДОК "З": Исти дан. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И? 
СВЕДОК "З": Сутрадан су опет наставили гранатирање, од једно 2 сата до једно 4, 
5, тако да смо ми сви који смо били у склоништу нисмо имали какве шансе виђати 
кад су они ушли са тенковима и блокирали улазе Дивича. Тада су нас нашли у 
склоништу војска, која се представила «ми смо ЈНА, ми штитимо народ, цивиле, 
изађите», тако смо и послушали. Изашли смо и онда су они тражили оружје ко има 
да се преда и од 8 сати навече нема излаза из кућа и више се није ишло ни у 
Зворник, није се смело отићи и 25. је наредба дошла да се сутрадан пакујемо да 
идемо у Олово. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само тренутак. Значи, то већ пролази месец дана? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А шта се за тих месец дана догађа? Ви сте и Дивичу? 
СВЕДОК "З": Па јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел идете на посао, јел радите? 
СВЕДОК "З": Има војска, пљачкају туку. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ајде нам то мало испричајте шта се то дешава? 
СВЕДОК "З": Па дешава, ноћом улазе у куће. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Која то војска? 
СВЕДОК "З": Не знам која, нема војске какве није било. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како су обучени? 
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СВЕДОК "З": Обучени у шарена униформа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шарене? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Оне зелене шарене? 
СВЕДОК "З": Молим? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Оне зелене, маскирне? 
СВЕДОК "З": Јес, јес. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел имају неке ознаке? 
СВЕДОК "З": Немају. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел имају неке капе? 
СВЕДОК "З": Нема, носали су. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Имају ли оружје, јел су наоружани? 
СВЕДОК "З": Јесу, били су с аутоматима, пиштољи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел су то неки Ваши Зворничани ту Босанци или неки 
други? 
СВЕДОК "З": Нису. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Него? 
СВЕДОК "З": Са стране је ту дошло, нису Зворничани. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па јел су то као нека војска или неке тако групе, како је 
Вама то деловало? 
СВЕДОК "З": Они се тако представљају војска. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Војска? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како причају као да су из Босне или не? 
СВЕДОК "З": Па има мјешавине. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел су Вама нешто конкретно нешто опљачкали, јел су Вам 
ушли у кућу? 
СВЕДОК "З": Па јесу мене водали и тражили оружје. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел су Вас хапсили можда? 
СВЕДОК "З":  Молим? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел су Вас хапсили можда? 
СВЕДОК "З": Јесу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кад је то било? 
СВЕДОК "З": Трећи дан кад су ушли у Дивич, водали поред џамије и не само мене 
и друге су они тукли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А шта је то било пред џамијом? 
СВЕДОК "З": Па ето тамо су нас водили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел све људе или само, јел све Дивичане? 
СВЕДОК "З": Нису све. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Или само мушкарце, или жене, или како? 
СВЕДОК "З": Нису све, имали су неки као списак. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Неке спискове, јел? 
СВЕДОК "З": Па ја, оружје. Тога оружја народ је имао нешто мало, народ је 
побацао и отишао, а ми смо остали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико вас је остало у Дивичу, то кад је пала Кула? 
СВЕДОК "З": Остало је нас 350. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У месту? Ту су биле и жене и деца и старији и мушкарци и 
сви, значи није само било? 
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СВЕДОК "З": Није, није, сви и деца и жене. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта се то десило у џамији? 
СВЕДОК "З": Па траже оружје, туку. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел су Вас тукли из неког посебног разлога или шта? 
СВЕДОК "З": Па тукли, тражили пушку. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел сте Ви имали неко оружје? 
СВЕДОК "З": Нисам имао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте? А јел сте Ви држали неке страже сеоске пре него 
што се то Кула десила или? 
СВЕДОК "З": Па држала је се стража по шуми, мораш ти држат стражу против 
тенкова и. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А тих тенкова, осим на тој страни Србије, јел било још око 
места, око Дивича? 
СВЕДОК "З": Јесте било је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Било је? Јел била ту ЈНА пре него што је заратило то ту код 
вас у Зворнику, јел била нека јединица стационирана, нека тенковска или нешто? 
СВЕДОК "З": Није била. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кад сте први пут Ви видели те војске онда, кажете ту нема 
војске иначе? Кад се први пут ту појавила војска? 
СВЕДОК "З": Војска је дошла кад је Дивич па у Дивич. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А пре тога јел била војска по Зворнику и мало даље? 
СВЕДОК "З": Јесте на хидроцентрали, јесте у Србији. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ту код вас? 
СВЕДОК "З": Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није било? 
СВЕДОК "З": Све док није Дивич пао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И како је то било за тих месец дана, шта се дешавало? 
СВЕДОК "З": Па како, није се могло изаћи нигде. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта су то односили, јел су односили неке, кажете пљачка? 
Каква пљачка? Реците нам нешто ближе о томе? 
СВЕДОК "З": Па траже злато, траже девизе, значи неће он друго. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел су успели да узму нешто? 
СВЕДОК "З": Па узму, шта ћеш, не смијеш им ништа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел су Вама нешто узели од имовине? 
СВЕДОК "З": Нису, ја сам бјежао да се не сретнем са њима. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел сте Ви имали породицу ту? 
СВЕДОК "З": Јесам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко Вам је ту био од породице? 
СВЕДОК "З": Па и жена и дјеца. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико деце? 
СВЕДОК "З": Двоје дјеце, жена и ја. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У кући? 
СВЕДОК "З": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел су они све време били ту, тих месец дана до 25. маја? 
СВЕДОК "З": Јесу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И шта се кажете 25-ог, да дођемо на тај 25? 
СВЕДОК "З": 25-ог је нама Мирсад Алиловић рекао да се 26-ог морамо покупити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како, Мирсад? 
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СВЕДОК "З": Алиловић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Алиловић? А ко је он? 
СВЕДОК "З": Он је са Паловићем у контакту био једини. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је Павловић? 
СВЕДОК "З": Мајор. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Мајор? Ко је тај човек, јел Ви знате? 
СВЕДОК "З": Ја њега нисам видјео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел сте чули за њега? 
СВЕДОК "З": Јесам.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта сте чули, реците нам? 
СВЕДОК "З": Мајор. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта мајор, чега? 
СВЕДОК "З": Мајор Павловић, он је био главни за Подриње. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За шта, за кога? 
СВЕДОК "З": За војску ту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За ту војску? И шта вам каже Мирсад? 
СВЕДОК "З": Мирсад каже морамо се купити 26-ог, наводно у Олово. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У Олово? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А да ли сте Ви у Дивичу размишљали о томе да одете 
негде? 
СВЕДОК "З": Па морам ићи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, пре тога јел сте размишљали да идете сами? 
СВЕДОК "З": Па нисам, нисам размишљао. Значи, нисам никоме ја био крив, што 
да идем.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па то Вас питам? И сад кад је Мирсад рекао морамо ићи, 
како сте Ви то схватили? 
СВЕДОК "З": Ништа, морало се паковати. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел сте се спаковали? 
СВЕДОК "З": Јесмо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је било тог 25-ог, јел? 
СВЕДОК "З": 26-ог смо кренули. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да крећете? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ајде нам то опишите како се то дешава? 
СВЕДОК "З": Десет аутобуса је дошло. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Десет? 
СВЕДОК "З": Десет или једанаест, нисам баш сигуран, да се спреме ствари, мало 
хране и идемо у Олово. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко то каже, јел то каже Мирсад? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А шта он каже ко је то њему наредио, рекао или како? 
СВЕДОК "З": Наредио је и њему неко. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па ко? 
СВЕДОК "З": Сигурно Павловић, нико други. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел сте га питали где је то било, где су они то, јел су 
преговарали или је то тако било изненада? 
СВЕДОК "З": Ништа о преговарању, јер ми смо тај дан 26-ог се покупили. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У те аутобусе? А ти аутобуси чији су били, јел се сећате? 
СВЕДОК "З": «Дрине-транса». 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко их је возио? 
СВЕДОК "З": Па возили возачи њихови. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Од «Дрине-транса»? 
СВЕДОК "З": Па је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел сте знали те људе? 
СВЕДОК "З": Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел сте питали где ћемо ми то, ко нас то? 
СВЕДОК "З": Рекли су нам идете за Олово. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За Олово? Колико има до Олова од Дивича? 
СВЕДОК "З": Има доста. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И ко је кренуо тих 10, 11 аутобуса? 
СВЕДОК "З": Па ми из Дивича сви. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Мушкарци? 
СВЕДОК "З": Сви и жене и дјеца и. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сви сте? Шта сте понели од ствари? 
СВЕДОК "З": Шта ћу понети, понео једну бунду и двије најлон кесе и љеба да има 
се дати дјеци. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како сте се покупили из места, јел ту неко нешто 
контролисао или сте сами дошли у те аутобусе? 
СВЕДОК "З": Отишли су они аутобусима и војска нас је онде опколила да не би ко 
побјегао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А где сте се то скупили? 
СВЕДОК "З": На стадиону доле. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И ушли у те аутобусе, јел? 
СВЕДОК "З": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А куће, јел сте закључали, јел сте? 
СВЕДОК "З": Куће су откључане остале. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А што? 
СВЕДОК "З": Па не дају. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко? 
СВЕДОК "З": Војска, немојте да би закључали куће. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И кад сте кренули, које доба дана? 
СВЕДОК "З": Ми смо негде у подне, Хан Пијесак дошли и ту смо стајали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико дуго? 
СВЕДОК "З": Једно 2 сата смо ми чекали горе и онда нас вратише назад, па смо 
ноћили испред Милића. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У аутобусима? 
СВЕДОК "З": Јесте и одатле смо у Зворник, стали смо онде испред СУП-а са 
аутобусима. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, сад већ долази следеће јутро, јел тако? 
СВЕДОК "З": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Који је то већ, 27. јели? 
СВЕДОК "З": Јес, 27. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ујутру преноћили сте у Милићима, враћате се ујутру код 
СУП-а? 
СВЕДОК "З": Јес. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је зграда СУП-а? 
СВЕДОК "З": Јес. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта има у то згради, само СУП? 
СВЕДОК "З": Па нисмо ни излазили, чекали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, мислим овако како изгледа, то је зграда где се само 
СУП налази? Јел ту још нека? 
СВЕДОК "З": Има и општина и СУП. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У истог згради? 
СВЕДОК "З": Није иста зграда, зграда до зграде. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И ту сте стали? 
СВЕДОК "З": Стајали смо ту једно сат времена. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта се дешава за тих сат времена? 
СВЕДОК "З": Ништа, онда сам рекао ајте у аутобусе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ко то прича? 
СВЕДОК "З": Па војска. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Та иста војска? 
СВЕДОК "З": Па ја. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел сте сазнали што сте се вратили у Зворник, у град? Зашто 
нисте тамо прешли? 
СВЕДОК "З": Нисмо то знали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте знали зашто нисте остали тамо? 
СВЕДОК "З": Јер ми смо отишли из Зворника према Тузли на Црни врх. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, то сад поново идете? 
СВЕДОК "З": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А за тих сат времена, шта се дешава ту? 
СВЕДОК "З": Ништа, стајали смо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је неко из СУП-а, из општине сишао нешто да вас 
пита? 
СВЕДОК "З": Нисам никога видео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Никога? А шта ради војска ту кад ви долазите? 
СВЕДОК "З": Ђе? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па за тих сат времена, јел има војске ту? 
СВЕДОК "З": Па има војска свуда да не би ко побјегао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да не изађете из аутобуса? 
СВЕДОК "З": Па ја. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел сте јели нешто, јел сте ту нешто добили? 
СВЕДОК "З": Шта ћу јести. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Док сте ту стајали код стадиона? 
СВЕДОК "З": Ништа. Одатле смо ми отишли према Тузли, стали на Црном врху, 
чекали њих онде и опет нас вратили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико сте ту сад били? 
СВЕДОК "З": Једно 2 сата. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И опет у Зворник? 
СВЕДОК "З": Назад у Зворник пред аутобусом. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пред станицом, а зашто, шта кажу сад? 
СВЕДОК "З": И мушки сви напоље. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко каже? 
СВЕДОК "З": На стадион. Војска. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Иста она војска? 
СВЕДОК "З": Иста војска. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел та војска ишла и с аутобусима? Ко је вас пратио? 
СВЕДОК "З": И то је пратња. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Каква је била пратња, ко је пратио? 
СВЕДОК "З": Пратња по два војника наоружана су у аутобусима. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У сваком аутобусу? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како су ти војници, то су исто у тим маскирним? 
СВЕДОК "З": Маскирна војна униформа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И сад значи враћате се? 
СВЕДОК "З": Мушкиња да изађу на стадион. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сви мушкарци? 
СВЕДОК "З": Сви, сем ђеце, старији, овај млађи од 16 да не излазе и онда су они 
вратили ове старије преко 60 година. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одакле су их вратили? 
СВЕДОК "З": Са стадиона у аутобусе и отишли су, да ми нисмо имали шансе 
видети куд. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А жене, деца? 
СВЕДОК "З": И жене и дјеца су отишли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, они су остали у аутобусима, а са стадиона враћају те 
старије мушкарце, кажете? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Враћају их? 
СВЕДОК "З": Не, враћали су се старији мушкарци, заједно су отишли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, враћају се они у аутобусе и одлазе? 
СВЕДОК "З": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где они одлазе? 
СВЕДОК "З": Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел сте сазнали после? 
СВЕДОК "З": Нисам ја сазнао до новембра. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Те године? 
СВЕДОК "З": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тек у новембру? 
СВЕДОК "З": Па ја кад сам био у Батковићу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У оном за размену, јел? 
СВЕДОК "З": Тамо сам сазнао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта се десило? 
СВЕДОК "З": Преко порука. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта се с њима десило? 
СВЕДОК "З": Па отишли су они, они су на Црном врху пушћани из аутобуса и 
пјешке. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да иду. 
СВЕДОК "З": Пјешке и отишли до Калесије. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел ту била и Ваша жена и деца? 
СВЕДОК "З": Јесте и дјеца и. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И ти старији? 
СВЕДОК "З": И старији, сви, а ми смо остали на стадиону. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На том стадиону? Добро. Колико вас је остало на стадиону? 
СВЕДОК "З": Нас је остало на стадиону 174. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како то сад знате? Јел сте правили неке евиденције, неке 
спискове? 
СВЕДОК "З": Јесмо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кад? 
СВЕДОК "З": Кад смо дошли у «Нови извор» у зграду. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само мало полако. Значи, ту вас је остало на стадиону? 
Шта се дешава, колико сад ту чекате на стадиону, јел чекате? 
СВЕДОК "З": Чекали смо дуго. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико? 
СВЕДОК "З": До ујутру како су нас вратили, до једно 5 сати иза подне. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Цео дан? 
СВЕДОК "З": Иза подне, јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел сте нешто пили, јели? 
СВЕДОК "З": Ништа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел вам нешто дају? 
СВЕДОК "З": Ништа не дају. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко вас ту држи на стадиону? 
СВЕДОК "З": Војска нас држала. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Исто оно, значи сви исти? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И шта се дешава по подне, кажете? 
СВЕДОК "З": По подне само су нам рекли «ајде у строј у Нови извор». 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта кажу, да идете у зграду? Колико је то далеко од 
стадиона? 
СВЕДОК "З": Једно 500 метара. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел се то пешке ишло или сте? 
СВЕДОК "З": Пјешке ишло. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И јел вас неко то спровео, како је то изгледало? 
СВЕДОК "З": Па била је пратња војске до «Новог извора». 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, и сад ви стижете тамо? 
СВЕДОК "З": Ми смо тамо дошли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Каква је то зграда, шта је то, какав је то објекат? 
СВЕДОК "З": Па зграда, зграда «Новог извора» ваљда, просторије су ту, давно је 
било. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Од фирме? 
СВЕДОК "З": «Нови извор» је био  онда је дошао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А где сте се ту сместили у том «Новом извору»? 
СВЕДОК "З": У једну просторију. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У једну?  
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колика је била? 
СВЕДОК "З": Па и није велика, нема се ђе спавати, може само сјести. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је било у тој просторији, како је она? 
СВЕДОК "З": Ништа, паркет неки. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Доле? 
СВЕДОК "З": Да. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел било неких столица, столова, кревета? 
СВЕДОК "З": Ма ништа није било. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ништа? Јел то на спрату, у партеру, где је то? 
СВЕДОК "З": На спрату. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Једна та просторија? 
СВЕДОК "З": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико сте ту били укупно у «Новом извору»? 
СВЕДОК "З": Горе у овој згради? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да? 
СВЕДОК "З": Три дана. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Три дана? 
СВЕДОК "З": Трећи дан смо ми отишли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За та три дана шта сте ту радили? 
СВЕДОК "З": Ништа нисмо радили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел сте добијали храну? 
СВЕДОК "З": Јесмо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте?  
СВЕДОК "З": Јесмо, јесмо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где сте спавали? 
СВЕДОК "З": Ту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На чему? 
СВЕДОК "З": Па на паркету. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На паркету? Јел ту долазио неко, јел било ту неких упада 
неке војске? 
СВЕДОК "З": Јесте било. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је ту био? 
СВЕДОК "З": Било је неке војне полиције. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За та три дана? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А како знате да је војна полиција? 
СВЕДОК "З": Па имају опртаче на себи бјеле. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И шта се сад дешава ту за та три дана, испричајте нам 
мало? 
СВЕДОК "З": Добро, за та три дана нама је прву ноћ дошао Брано Грујић, донео 
нам је папир, оловку, да имена и презимена напишемо да би нам вечеру послао и 
донео је, послао је по војсци. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Мислите, није он донео лично, јел? 
СВЕДОК "З": Молим? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кажете, послао по војсци, није он лично донео? 
СВЕДОК "З": Није он лично донео, војска. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Војска? 
СВЕДОК "З": По парче хлеба и паштета. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добили сте то? 
СВЕДОК "З": То смо добили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За вечеру? А ко је Брано Грујић? 
СВЕДОК "З": Он је био председник Општине Зворник, председник СДС-а странке. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И Општине? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како је изгледао у то време? 
СВЕДОК "З": Како?  Па лепо, бркови, црна коса. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Црна коса, бркови? 
СВЕДОК "З": Црни бркови. Познајемо се ми. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Знали сте га? 
СВЕДОК "З": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел сте сигурни да је то он? 
СВЕДОК "З": Није ми први пут да се сретнемо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел се представио? 
СВЕДОК "З": Брано? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да? 
СВЕДОК "З": Па познавали смо га сви. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сви су га знали? 
СВЕДОК "З": Сви. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, ајте мало ближе нам реците, он долази, шта каже? 
СВЕДОК "З": Да попишемо имена. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да се попишете међу собом, колико вас има, јел то? 
СВЕДОК "З": Да, ради да би могао вечеру да обезбеди. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел сте се потписивали? 
СВЕДОК "З": Јесмо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Имена, све? 
СВЕДОК "З": Јес, 174-воро. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел он био у цивилу или у униформи? 
СВЕДОК "З": У цивилу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У цивилу? И шта још каже? 
СВЕДОК "З": Ја више њега нисам видјео. Он је списак однио, није се више 
појављивао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел сте Ви чули да је он ту нешто рекао или не? 
СВЕДОК "З": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте? 
СВЕДОК "З": Ништа, не може се чути кад је нас толико у просторији. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел сте били близу ту места где је? 
СВЕДОК "З": Нисам био близу, био сам на крају. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А видели сте га? 
СВЕДОК "З": Јесам видео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И добро, доносе ту вечеру и? 
СВЕДОК "З": Није више долазио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли сте у истрази на питање тужиоца «Јел још нешто 
казао», кажете «И лојалност да потпишемо»? 
СВЕДОК "З": Ови су рекли за лојалност који су ближе били. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. 
СВЕДОК "З": Да се потпише. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Али само Вас молим да увек кад Вас нешто питам 
разграничите оно што Ви сте чули лично и оно што сте евентуално од неког. Јел 
сте Ви чули то или како је то било? 
СВЕДОК "З": Лојалност кажу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Он каже? 
СВЕДОК "З": Ја и да би вечеру послао, то сам од других ових чуо. 



Транскрипт аудио записа 
са главног претреса од 13. јуна 2006. године 

16

 
 
 
 

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То ми реците, значи да ли од других или што сте Ви? Јел то 
кад је он отишао или истовремено, или кад то чујете од других? 
СВЕДОК "З": Истовремено кад је човек отишао, кад је Брана отишао, «шта ће сад», 
каже «вечеру ће нам донијет, али хоће и лојалност». 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта то значи да потпишете лојалност? Како сте Ви то 
схватили? 
СВЕДОК "З": Шта ја знам шта хоће. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је то значило да потпишете лојалност за Вас? 
СВЕДОК "З": Да нећемо да ратујемо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па јел сте потписали? 
СВЕДОК "З": Јесмо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где сте се то потписали? 
СВЕДОК "З": Па ту у згради. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел био неки малолетни дечко да је пуштен? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како се зове? 
СВЕДОК "З": Он се зове Мамер. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кад је он пуштен? 
СВЕДОК "З": Он је пуштен одмах ту ноћ. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И добро. Оде Брано, шта се даље догађа? Кажете ту сте три 
дана, јел сад кажете долазили неки са белим опасачима, шта су они ту радили, јел 
су нешто питали, тражили или су само улазили? 
СВЕДОК "З": Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел сте их Ви видели или сте чули, то опет Вас питам? 
СВЕДОК "З": Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел сте их видели? 
СВЕДОК "З": Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А рекосте долазили су? Ко Вам је то рекао да су долазили? 
СВЕДОК "З": Ова полиција? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да? 
СВЕДОК "З": Па јесу долазили они, али нису толико они малтретирали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А нису то? 
СВЕДОК "З": Нису. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, шта се још за та три дана дешава, јел се Ваш број 
смањује или остаје исти број, шта? 
СВЕДОК "З": Јесте се смањио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За кога? 
СВЕДОК "З": Отишла су сутра навече 11 људи на Дивич. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел су то добровољно отишли или их је неко? 
СВЕДОК "З": Добровољно што су они тражили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је дошао? 
СВЕДОК "З": Војска. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта кажу? 
СВЕДОК "З": Хоће да претресају куће. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Требају им људи? 
СВЕДОК "З": Да нема оружја. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тамо код вас у месту? 
СВЕДОК "З": Да. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел су они тражили да се неко јави или су они бирали? Како 
је изабрано од тих 11 људи? 
СВЕДОК "З": Па јавили се сами, добровољно. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да хоће да иду? 
СВЕДОК "З": Па ја, да оду. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да претражују куће? 
СВЕДОК "З": Па ја. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И? 
СВЕДОК "З": Више се нису ни вратили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тих 11? 
СВЕДОК "З": Нису. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел знате њихову судбину? 
СВЕДОК "З": Знамо, покопани су. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где 
СВЕДОК "З": На Милићима. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ту су нађени, јел? 
СВЕДОК "З": Нашли их Рамин гроб, Глумина. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Село Глумина, Рамин гроб? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел су сви нађени? 
СВЕДОК "З": Једино у ме брат није нађен, није идентификован. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, ми име имамо не морате Ви помињати, није тамо 
идентификован, јел тако? 
СВЕДОК "З": Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел су радили ону ДНК анализу и то? 
СВЕДОК "З": Нису још. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, Ваш брат није пронађен? 
СВЕДОК "З": Вадили су крв али ништа не јављају. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко још није нађен, јел има још неки да није нађен? 
СВЕДОК "З": Нема од ових 11. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Од тих 11? Кад су то нађени, јел Вама то познато, кад је то 
вршено ископавање или како? 
СВЕДОК "З": 1999. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тек 1999? Јел су ту, у тој Глумини, јел сте Ви ишли тамо на 
Рамин гроб? 
СВЕДОК "З": Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само сте чули, јел? 
СВЕДОК "З": Нисам ишао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел су ту нађени још неки који нису од ових 11, да ли то 
знате? 
СВЕДОК "З": То не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате? Јел сте питали Ви ови 11 сутра шта је било с 
њима? 
СВЕДОК "З": Немам кога питати. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Питам, да ли има неког да се пита? 
СВЕДОК "З": Никога. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Њих су одвели, а шта је после било? 
СВЕДОК "З": Не нисмо, сутрадан отишли у Челопек. 



Транскрипт аудио записа 
са главног претреса од 13. јуна 2006. године 

18

 
 
 
 

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је значи сад већ трећи дан? 
СВЕДОК "З": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како долази сад до тога, који је то датум онда? 
СВЕДОК "З": То је 29. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Мај? 
СВЕДОК "З": Мај, да, мај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је Вама саопштио да ви сада идете негде даље? 
СВЕДОК "З": Не знам ја ко је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате? 
СВЕДОК "З": Само су рекли, спремајте се, у два аутобуса. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Дошла су два аутобуса? 
СВЕДОК "З": Али, ми нисмо знали где идемо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А чији су ти аутобуси били? 
СВЕДОК "З": «Дринатранс». 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: «Дринатранс»? 
СВЕДОК "З": Нема други. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, и Ви сада? 
СВЕДОК "З": Сели у аутобусе, не знамо куда идемо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како сте се потрпали, колико то људи, како је било успут, 
јел било неких проблема? 
СВЕДОК "З": Није било. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И Ви стижете у Челопек? 
СВЕДОК "З": Јесте. Ту су нас и затворили. Три дана ми нисмо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Покушајте да се сетите мало детаљније, ко Вас је сада ту 
довео? Кажете, вози «Дринатранс», ко Вас прати? Јел има нека пратња? 
СВЕДОК "З": Има, полиција, састав резервни милиције, у униформама су били. 
Али, ми ту нисмо имали три дана. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То говорите ко Вас ту чека, ту у Челопеку? 
СВЕДОК "З": Нико нас не чека. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, него резервна полиција, где је била резервна 
полиција, у аутобусу или у Челопеку? 
СВЕДОК "З": У Челопеку су једни стајали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А, када сте стигли. 
СВЕДОК "З": А били су и они са нама у аутобусу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Полиција? 
СВЕДОК "З": Да, резервна. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, јел су то, значи, неки Ваши суграђани, Зворничани? Да 
ли их знате? 
СВЕДОК "З": Па, вероватно, али непознати. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте их познали? 
СВЕДОК "З": Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико их је било? 
СВЕДОК "З": Добро, није било потребе, више од двојице у аутобусу, шта ће. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, значи, два аутобуса, значи? 
СВЕДОК "З": Па, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу, значи, они у униформама оним полицијским, каквим? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Које боје? 
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СВЕДОК "З": Полицијска униформа резервне милиције. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Резервне милиције? 
СВЕДОК "З": Па, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу то плаве или? 
СВЕДОК "З": Плаве. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И долазите у? 
СВЕДОК "З": Пред Дом. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пред Дом? Шта је био, какав је то Дом, шта је то? Јесте Ви 
знали за то? 
СВЕДОК "З": То је Дом културе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где је био иначе? 
СВЕДОК "З": Да, да, зграда, бетон доле, жељезна врата. Нема унутра ништа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу били неки кревети? 
СВЕДОК "З": Молим? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када сте стигли, јел било нешто унутра? 
СВЕДОК "З": Ништа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нека ћебад, спужбе, кревети? 
СВЕДОК "З": Не, нема ништа, какви. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ништа? 
СВЕДОК "З": Само бетон. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На земљи бетон? Колика је та, јел то једна просторија или 
више? 
СВЕДОК "З": Има једно 25 метара дужине. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А овако? 
СВЕДОК "З": Ако нема и више, једно десет ширине. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је правоугаоног облика или је? 
СВЕДОК "З": Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није? 
СВЕДОК "З": Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Каква је? 
СВЕДОК "З": Ишла је на «Г». Имала је кухињу, продужетак доле, а горе је била 
продавница. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где горе? 
СВЕДОК "З": Изнад. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Дома? 
СВЕДОК "З": Изнад Дома, али то је дограђено. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У оквиру, значи, зграде? 
СВЕДОК "З": Да, од цесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само моменат. Имамо ми један цртеж, то ћемо Вам после 
показати. Значи, Ви ту стижете, та жељезна врата? 
СВЕДОК "З": Она се затварају, има ланац и катанац. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када сте дошли, већ има ланац? 
СВЕДОК "З": Па, да, спремљено. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко Вас ту чека, ко ту? 
СВЕДОК "З": Ту је била, ови ђаволи, стражари. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, ова двојица што су била у аутобусу, да ли они 
остају? 
СВЕДОК "З": Они су отишли. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Е сада, да ли је ту била нека? 
СВЕДОК "З": Има, има, стража. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Стража? 
СВЕДОК "З": Стража. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико је ту људи било, када ви стижете, вас сто и нешто? 
Колико је било тих полицајаца, да ли можете да отприлике кажте? 
СВЕДОК "З": На стражи? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, мислим, ту када сте Ви дошли, тог дана? 
СВЕДОК "З": Није их више било од три, четири полицајца. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте знали некога? 
СВЕДОК "З": Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када сте стигли? 
СВЕДОК "З": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте познавали? Значи, кажете, већ је био спремљен тај 
ланац, катанац и то? 
СВЕДОК "З": Катанац и ланац. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И Ви улазите унутра? 
СВЕДОК "З": Улазимо и ту нас и затварају. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Са тим ланцем? 
СВЕДОК "З": Закључа. Једно три дана су они за нас заборавили и за храну. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Три дана? 
СВЕДОК "З": Да. Тек је трећи дан донето да се једе, наводно, заборавили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко то каже сада, ти стражари? 
СВЕДОК "З": Па, кажу они стражари. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко то вас заборавља? Ко вас ту уопште? 
СВЕДОК "З": Па, нико. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не. 
СВЕДОК "З": Ко држи? Држе нас стражари. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, не, него, ко? 
СВЕДОК "З": Чувају. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел ти стражари су вас заробили? 
СВЕДОК "З": Па, они су ту постављени да нас чувају. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ко вас је заробио, ко вас држи? 
СВЕДОК "З": Ко је заробио? Па, војска је нас заробила. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, војска вас ту смешта? 
СВЕДОК "З": Па, и војска. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Или ко? 
СВЕДОК "З": И њима је неко наредио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ли Ви уопште знали, ко је Вас ту заточио? Да ли сте 
сазнали за ових четрнаест година, ко је одлучио да Ви ту будете? 
СВЕДОК "З": Ко ће рећи? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте сазнали нешто? 
СВЕДОК "З": Никада. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Никада? 
СВЕДОК "З": Никада. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чија је то била одлука да се Ви тако возате? 
СВЕДОК "З": Команде, команде одлука. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Команде чега? 
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СВЕДОК "З": Армије. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Армије? 
СВЕДОК "З": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Која је била армија? 
СВЕДОК "З": Војска, па била, какве све није било војске. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Те разне армије, па ко је био ту главни? 
СВЕДОК "З": Не знам ја ко је. Павловић је био главни за ауто. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А откуд Брано тамо? Јесте се то распитивали, како он да 
дође, да тражи списак за вечеру и то што рекосте? 
СВЕДОК "З": Откуд ја знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате? 
СВЕДОК "З": Знам да он као председник. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, рекли сте општине и СДС? 
СВЕДОК "З": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Помињали сте неке «Беле орлове», кажете, та војска што 
вас је пратила тамо, када сте путовали горе за Црни врх и то, да су биле разне 
војске, па између осталог и неки «Бели орлови»? 
СВЕДОК "З": Па, тако их зову. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко то? 
СВЕДОК "З": Па, зову. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А да ли се помињало за ових једанаест да треба да иду у 
неку размену или тако нешто? 
СВЕДОК "З": Који? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ових једанаесторо између којих је био и Ваш брат? 
СВЕДОК "З": Није никаква размена. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ништа? Пита Вас овде истражни судија, шта је казао Брано, 
а Ви кажете, да попишемо имена. Па, јел још нешто каже, казао, а Ви кажете, и 
лојалност да потпишемо, ми нећемо да ратујемо, ми смо овако исто рекли и сва 
имена су пописана, вечерали смо. 
СВЕДОК "З": Јесте и списак је код њега. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сутрадан смо остали ту опет, сутрадан навече су једанаест 
њих одвели? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па Вас пита овај Тужилац из Босне, каже, јесте Ви питали 
њега, шта ће бити са вама, где ћете одатле, хоћете ли ту остати, а Ви кажете, 
наводно за размену неку. Па Вас пита овај Тужилац, он је тако рекао, а Ви кажете, 
па, да. За вас, значи, није за једанаест, него за вас, преостале, као наводно, за неку 
размену. Јесте ли Ви икад чули, а ако јесте, када, да ви треба да идете за неку 
размену? Када сте први пут чули, ако сте чули? 
СВЕДОК "З": Ја сам питао Мехмедалију Бикића, он је био ближе код њега, шта је 
рекао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ту у «Новом извору», док сте још били? 
СВЕДОК "З": Да, шта ће бити са нас, шта је рекао, наводно за размену се скупља. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко шта је рекао? 
СВЕДОК "З": Брано Грујић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А он каже, наводно за размену, значи, то сада нам 
објашњавате. 
СВЕДОК "З": Овај Мехмедалија, каже, наводно за размену.. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Мехмедалија Бикић? 
СВЕДОК "З": Јесте. А где је била та размена, да ли се радила нека размена? 
СВЕДОК "З": Није нигде. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте Ви чули? 
СВЕДОК "З": Нигде то није било, право у Челопек. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А после сте ипак отишли, је ли тако, оно касније, за 
Батковић што помињете? 
СВЕДОК "З": Ево, отишло је 15. јула, су они отишли у Батковић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте пре тога чули да постоји нека могућност да идете у 
размену или тако нешто? 
СВЕДОК "З": Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте раније знали? 
СВЕДОК "З": Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И, добро, Ви сада кажете, три дана они су за вас 
заборавили. Јесте Ви питали те стражаре, ко треба да донесе ту храну? 
СВЕДОК "З": Нисмо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је било воде ту, та три дана? 
СВЕДОК "З": Па, јесте,  подкрадом. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Подкрадом? 
СВЕДОК "З": Јесте. Нема ове војске, онда они нас пусте мало и воде се напијемо и 
опет затворе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ови стражари? 
СВЕДОК "З": Да, не улазе и туку. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте добили неки хлеб, било шта за та три дана, да ли вам 
је неки стражар? 
СВЕДОК "З": Нисмо, а јесмо ми куповали себи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Имали сте новца? 
СВЕДОК "З": Имали нешто пара и даднемо стражарима. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И они вам купе? 
СВЕДОК "З": Узму нам цигара, узму нам наполитанки, ето то је то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За та три дана? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је у тој просторији било воде? 
СВЕДОК "З": Није било. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није чесма, ништа? 
СВЕДОК "З": Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је био WC? 
СВЕДОК "З": Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А где је био? 
СВЕДОК "З": Био вањски. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел уз зграду или? 
СВЕДОК "З": Иза зграде. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел било прозора у тој просторији? 
СВЕДОК "З": Па, и није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел било светла? Да ли је било сијалица? 
СВЕДОК "З": Нема ништа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не? 
СВЕДОК "З": Ништа. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нама ови неки стражари које смо саслушавали кажу да је 
било неких сијалица и да је било овако високих прозора? 
СВЕДОК "З": А у згради? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, да, причамо, питам Вас за Дом? 
СВЕДОК "З": Црвена сијалица једна само горела на толику просторију, а прозори 
су високи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На колико су? 
СВЕДОК "З": Повисока је зграда, једно пет метара. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Висина таванице? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу ти прозори били, могли да се отварају? 
СВЕДОК "З": Није се могло ни дохватити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте могли дохватити? Јесу били затворени са неким 
засторима или су били овако слободни или имали? 
СВЕДОК "З": Обични, обични. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Обични? 
СВЕДОК "З": Па, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел било нешто покривено преко? 
СВЕДОК "З": Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није? 
СВЕДОК "З": Није било. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел било, какав је био ваздух унутра за то време? 
СВЕДОК "З": Какав? Знамо ми какав је био. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хајте реците нама да и ми чујемо. 
СВЕДОК "З": Када је мрачно, загушљиво, нас толико затворено, како ће бити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел било неко ћебе, нека било каква простирка? 
СВЕДОК "З": Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел неко побацао? 
СВЕДОК "З": Јесте, бацали су нам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тај ту један сведок, само немојте му име помињати, да ли је 
тачно ту тај један? 
СВЕДОК "З": Јесте, јесте, јесу бацали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Стражари? 
СВЕДОК "З": Шињела, да, да, да не лежимо на бетону. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел било за свакога довољно? 
СВЕДОК "З": Није било. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није? 
СВЕДОК "З": Неко је имао своју ону виндјаку, бунду. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па је на томе лежао? 
СВЕДОК "З": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И кажете, прођу та три дана и онда крене храна? 
СВЕДОК "З": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како је, како је често, колико пута дневно? 
СВЕДОК "З": Два пута. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Два пута? Шта је то било од хране? 
СВЕДОК "З": Доручак и ручак, сува храна, доручак. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сува доручак, а ручак? 
СВЕДОК "З": Ручак буде куван. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кувано нешто? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одакле је долазила та храна? Јесте могли да? 
СВЕДОК "З": Из Зворника, «Стари град». 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је Стари град? 
СВЕДОК "З": То је ресторан. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Из ресторана? 
СВЕДОК "З": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Каква је била, да ли је било довољно? 
СВЕДОК "З": Па, добра је, није била лоша, не треба лагати. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А јел та храна била довољна за вас све? 
СВЕДОК "З": Па, није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није? 
СВЕДОК "З": Није била. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу мале порције или недовољан број порција, како? Јел 
било за сваког? 
СВЕДОК "З": Било је порција довољно. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А увече ништа нема? 
СВЕДОК "З": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, да ли је било купања у том Дому? 
СВЕДОК "З": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За тих, колико сте провели? 
СВЕДОК "З": Месец дана. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте се уопште купали? 
СВЕДОК "З": Ни бријали, ни купали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ни бријали? Јесте могли слободно да излазите до WC, за 
воду? 
СВЕДОК "З": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како је то организовано? 
СВЕДОК "З": Не, организовано само када их нема. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кога? 
СВЕДОК "З": Као што је Душан Репић долазио и она његова банда. Када њих нема, 
онда моремо изаћи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко вас онда пусти? 
СВЕДОК "З": Пусте стражари. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пусте? 
СВЕДОК "З": Пусте и даду нам и воде и касније смо црево протурили испод врата 
за воду. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И шта се онда дешава? Значи, ви долазите, три дана нема 
воде, нема, кажете, хране, онда то креће, за та три дана, јел има војске? Морамо 
мало временски да видимо, када први пут долазе ти људи који вама чине нажао? 
Када се то дешава, отприлике? 
СВЕДОК "З": 09. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: 09.? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јуна већ? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко то долази? 
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СВЕДОК "З": Репић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је тај Репић? 
СВЕДОК "З": Он је сам, Душан Вучковић, звани Репић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како Ви знате да је он? 
СВЕДОК "З": Па, чули од стражара. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Од стражара? 
СВЕДОК "З": Била је онде једна кафана, па су они ту се опијали, у кругу. И онда 
улазили пијани. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: 09. када, ујутру или увече? 
СВЕДОК "З": Он је дошао 09. увече, кишица је трусила и пропео се на прозор, био 
је низак и рекао је, видећете. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На онај високи прозор? 
СВЕДОК "З": Не, не, не, има нижи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Био је и неки нижи? 
СВЕДОК "З": Има, има. И онда нам је запретио да ће нас побити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта, да ће да? 
СВЕДОК "З": Да ће нас побити, да ћемо упамтити крвави Бајрам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел то био онај Курбански Бајрам? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел увек пада Бајрам у исти дан или не? 
СВЕДОК "З": Како мислите? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У исти датум или се помера као Ускрс? 
СВЕДОК "З": Помера се. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Помера се? 
СВЕДОК "З": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли знате те године, који датум је био? 
СВЕДОК "З": 11. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: 11. јуни? 
СВЕДОК "З": 11. јуни. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, он долази 09. увече? 
СВЕДОК "З": Долази и 09. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И каже, запамтићете? 
СВЕДОК "З": 10. настаје убијање. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, он је 09. увече само дошао и рекао, запамтићете? 
СВЕДОК "З": Рекао је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је био још неко са њим? 
СВЕДОК "З": Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како Ви знате да је он био, када је он напољу, а Ви унутра? 
СВЕДОК "З": Па, пропео се на прозор. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, да, рекли сте. 
СВЕДОК "З": И прети отуд. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Али, како, то сте касније сазнали да је Репић или сте одмах, 
како знате? 
СВЕДОК "З": Сазнали смо касније. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како је изгледао тај човек? 
СВЕДОК "З": Па, био је онако буцмаст, брада, шубара, наоружан. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је имао од оружја? 
СВЕДОК "З": Имао је и ножеве, и пиштоље. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико висок, отприлике, да ли је крупнији или? 
СВЕДОК "З": Височији је од мене. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А Ви сте, колико високи? 
СВЕДОК "З": 170, ту негде. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: 170? Ко је тај човек, јесте сазнали, за тих месец дана, ко је 
то? 
СВЕДОК "З": Сазнали од стражара. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, то, реците нам, шта? 
СВЕДОК "З": Да је Душан Вучковић, звани Репић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одакле је тај човек? 
СВЕДОК "З": Из Умке. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Умке? А што Репић? Да ли је имао нешто специфично? 
СВЕДОК "З": Имао је реп. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Реп? 
СВЕДОК "З": Да, зато га и звали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Откуд он из Умке ту у Зворнику? 
СВЕДОК "З": Откуд ја знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како сте, значи, Ви сте ипак имали контакт са тим 
стражарима, причали сте? 
СВЕДОК "З": Па, јесмо, када нема војске. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изађете и? 
СВЕДОК "З": Они нас мало пусте, а чим осете да ће доћи, затвара нас. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И, значи, 10. кажете, он каже увече, запамтићете Бајрам? 
СВЕДОК "З": Да, Бајрам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И сада он 10.? 
СВЕДОК "З": 10. је дошао ујутру. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ујутру? 
СВЕДОК "З": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И шта се тада дешава? 
СВЕДОК "З": Шта се дешава? Свашта, све најгоре. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Баш 10.? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ајте нам реците, чега се сећате? Јел то први дан када се 
нешто дешава? 
СВЕДОК "З":  Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Са Вама? 
СВЕДОК "З": Први дан. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Први дан? 
СВЕДОК "З": А 09. навече су убијена двојица, Нурија Хаџиавдић и Хусеин 
Хаџиавдић, пред WC-ом. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, то је раније било? 
СВЕДОК "З": 09. навече. Они су први убијени у Челопеку. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Како су они убијени? 
СВЕДОК "З": Који? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нурија и Хусеин Хаџиавдић? 
СВЕДОК "З": Комшије ми. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, како, како се то десило? 
СВЕДОК "З": Како се десило? 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кажете, 09. је? 
СВЕДОК "З": Само су рекли, оди ти вамо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чекајте, чекајте, кажете, 09. Репић провирио, рекао, 
запамтићете и? 
СВЕДОК "З": Али, није он убио, није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Исто тог 09. увече се то десило, са Нуријом и са? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Испричајте нам то, пошто смо прешли на 10., да се 
вратимо. 
СВЕДОК "З": Они су извели њих двојицу напоље. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко? 
СВЕДОК "З": Шта ја знам ко је од оне војске био тамо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли сте да је Репић дошао сам? 
СВЕДОК "З": Репић је дошао и није он то ни урадио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел то се десило после доласка Репића? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Исте вечери, 09.? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када је та кишица, кажете, падала? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: После колико долази и ко долази и да ли се још видите и 
чујете, како? 
СВЕДОК "З": Можда након једно сат и више времена. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, шта се догађа? 
СВЕДОК "З": Нурију су, он је имао на мајици чамац, тркачки на мајици, ходи ти, 
каже, спортиста, овамо и Хусеина Хаџиавдића, они су радили у «Фагуму» заједно и 
пред WC-ом их убио, обадвојицу ту ноћ, 09. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате ко је то урадио? 
СВЕДОК "З": Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се то десило испред Дома, није било у Дому? 
СВЕДОК "З": Испред, испред. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А чиме су убијени, јесу ватреним оружјем? 
СВЕДОК "З": Пиштољ, ватрено оружје. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како то знате? 
СВЕДОК "З": Па, два метка се испалише. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чули сте то? 
СВЕДОК "З": Чули и у кола их натоварише. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико је њих дошло? 
СВЕДОК "З": Нисмо их видели, већ само са врата, прстом оди вамо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је то прстом рекао? 
СВЕДОК "З": Па, војска, ко ће. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како су баш њих одабрали, овај је имао, кажете? 
СВЕДОК "З": Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу рекли по имену или? 
СВЕДОК "З": Нису по имену. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Него? 
СВЕДОК "З": Само прстом. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нурија је имао тог тркачког? 



Транскрипт аудио записа 
са главног претреса од 13. јуна 2006. године 

28

 
 
 
 

СВЕДОК "З": Нурија је имао ону мајицу са чамцем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Са чамцем? А Хусеин? 
СВЕДОК "З": Хусеин је био у радном оделу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, њих су случајно изабрали? 
СВЕДОК "З": Само рекоше, оди ти, ти овамо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И после сте чули два пуцња? 
СВЕДОК "З": И одвели су их. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чули сте два пуцња? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте чули, колико је то њих дошло? 
СВЕДОК "З": Нисмо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте чули чиме су дошли, пешке, аутом, како? 
СВЕДОК "З": Аутом. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Аутом? 
СВЕДОК "З": Аутом, аутом. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А шта кажете, како сте Ви после утврдили, осим тога што 
сте чули два пуцња? 
СВЕДОК "З": Чули смо, када је ту близу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, после, да ли сте видели нешто? 
СВЕДОК "З": Нисмо их видели. Натоварио је њих двојицу Хасо Ефендић и Исмех 
Куршумовић у гепек. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како то знате? 
СВЕДОК "З": Они су нам и рекли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када су се вратили?  
СВЕДОК "З": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је њих звао да изађу да то ураде? 
СВЕДОК "З": Па, ови што су убили, да их натоваре. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хасо Ефендић и Исмет? 
СВЕДОК "З": Куршумовић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одмах тада када сте чули пуцње, да изађу? 
СВЕДОК "З": Одмах натоварили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У који ауто, да ли Вам је рекао Хасо и Исмет? 
СВЕДОК "З": То је био «Стојадин». 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Које боје' 
СВЕДОК "З": Сиве боје, тако су они нама рекли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Наравно, то причате по томе шта сте чули од њих двојице? 
СВЕДОК "З": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А шта они кажу, колико их је било напољу, да ли описују те 
људе? 
СВЕДОК "З": Нисам их питао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте? 
СВЕДОК "З": Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ни број, ништа не знате? 
СВЕДОК "З": Ништа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како су изгледали? Војници или цивили? 
СВЕДОК "З": Откуд ја знам како су. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, јесу били војици или цивили? 
СВЕДОК "З": Војници. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Војници? 
СВЕДОК "З": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, њих двојица су први страдали, је ли тако? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И шта се онда, значи, те вечери, ови су их ставили у гепек, 
ови отишли? 
СВЕДОК "З": И одвукао их. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И сада да се вратимо на онај 10. ујутру, значи, сада, то сте 
преноћили и сутра, кажете, почиње? 
СВЕДОК "З": Почиње убијање. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Испричајте нам, да Вас ја не подсећам, ако можете да се 
сетите? 
СВЕДОК "З": Они су дошли негде око 9. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Још ујутру? 
СВЕДОК "З": Ујутру, 10, ту је негде било. Упали су унутра и нас све у ћошак, а 
деца и родитељи на трибину горе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико је њих упало? 
СВЕДОК "З": Мислим да је њих једно пет, шест било, када они то не дају ни 
гледати, главе доле. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сте Ви упамтили како су ти људи изгледали, или, 
барем, како су обучени или нешто? 
СВЕДОК "З": Ова униформа, војна. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Војна униформа? 
СВЕДОК "З": Па, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу нешто причали између себе, тих пет, шест? 
СВЕДОК "З": Ко? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је ту био и Репић? 
СВЕДОК "З": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Био је он и њих још колико? 
СВЕДОК "З": Па, било их је, неки Пуфта, неки Торо, Зокс неки. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како сада сазнајете ове надимке и када? Када први пут 
чујете, на пример, за тај надимак Торо, Пуфта, Зокс? 
СВЕДОК "З": Касније смо ми то чули, ако није, око њих су ови стражари, јер то у 
кафани је се седело, зову тако један другога. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ту када уђу, да ли су се ословљавали међусобно један 
другога? 
СВЕДОК "З": Нису. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када уђу ту у Дом, тог 10.? 
СВЕДОК "З": Ја нисам чуо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви нисте чули? А како знате, ко је био у тој групи 10., 
значи, од њих? Кажете, колико их је било, да ли знате, ко је од тих, за чије сте 
надимке касније сазнали, био ту, када су то терали на бину родитеље, очеве и тако 
даље? 
СВЕДОК "З": Како мислите то? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како Ви знате да су то баш ти, а не неки други, кажете, не 
знате им Ви, касније сазнајете надимке? 
СВЕДОК "З": Касније. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте схватили после да су то били ти или да су неки други? 
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СВЕДОК "З": Ја не знам ко море бити други. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу исти долазили? 
СВЕДОК "З": Тај дан? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да и касније? 
СВЕДОК "З": Тај дан када су они дошли, није се ни знало за њихова та имена. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То, да идемо, значи, редом, долазе неки чија Ви имена не 
знате. 
СВЕДОК "З": Долазе непознати. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да то раде. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само сте видели тог Репића за кога кажете да је био и 
претходно вече? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И шта се ту дешава, тог 10., ајте нам испричајте? 
СВЕДОК "З": Шта се дешава? Децу и родитеље одвајају на трибину. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како знају, који су који? 
СВЕДОК "З": Пита, чије је ово дете, родитељ ће рећи да је његово, нормално, да се 
иживљавају горе на трибини. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И каже им да иду на бину? 
СВЕДОК "З": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И колико је људи на трибини? 
СВЕДОК "З": Десет. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Укупно? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли знате имена нечија? 
СВЕДОК "З": Како нећу знати. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Реците нам. 
СВЕДОК "З": Зна се, прво, од Јахијагић Фикрета, па има Сакиб, има Шабан, има 
Заим, има Салих Хаџиавдић, Алија Атлић, да не набрајам даље, не могу се сетити 
све. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како им се зову деца, Фикретов син? 
СВЕДОК "З": Алмир. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Алмир? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А за којег Шабана кажете? 
СВЕДОК "З": Шабан Бикић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Бикић? А његов отац? 
СВЕДОК "З": Молим? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А отац његов, да ли је то онај што сте поменули? 
СВЕДОК "З": Није, није, није он имао, није га отерао на трибину горе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И њега? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел Бикић Шабан ту није имао оца? 
СВЕДОК "З": Није, није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није? Ко је још био? 
СВЕДОК "З": Био је Салих Захировић са својим сином. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Захировић Салих? 
СВЕДОК "З": Јесте, син Саид. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Син? 
СВЕДОК "З": Саид. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Саид? Јел био још неко? 
СВЕДОК "З": Био је Нурија Бикић са сином. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Бикић? 
СВЕДОК "З": Дамир. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Дамир и Нурија? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То су отац и син? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Бикић? 
СВЕДОК "З": Бикић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко још од родитеља? 
СВЕДОК "З": Јесте, Хаџиавдић Нусрет. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нусрет? 
СВЕДОК "З": Са сином. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А син, да ли знате име? 
СВЕДОК "З": Како му се син зове? Добро, они одрасли су били. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел био неки Куршумовић? 
СВЕДОК "З": Химза јел? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Или Фахрудин, јел био неки? 
СВЕДОК "З": А, Фахро, јесте, са сином, са сином Исмаилом. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Са сином Исмаилом? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ко је то наредио да се они ту горе попну? 
СВЕДОК "З": Репић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се сећате тога? 
СВЕДОК "З": Сећам се по гласу, не дају их гледати. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не дају да гледате? 
СВЕДОК "З": Не дају, у ћошак и главу обори. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И шта су их терали ту? 
СВЕДОК "З": Добро, није то ни за причу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, морате нам испричати, то нам је овде. 
СВЕДОК "З": То је иживљавање. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел Вас срамота? 
СВЕДОК "З": Па, јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта су их терали да раде између себе? Јесу користили нека 
средства, нешто, неке палице, нешто, ту на бини? Да ли се тога сећате? 
СВЕДОК "З":  Не сећам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не? Јесу их скидали, можда? 
СВЕДОК "З": Јесу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу их сами терали? 
СВЕДОК "З": Натерали их. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Они их натерају да се скину? 
СВЕДОК "З": Да, добро, не морамо то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу их терали на неко можда сексуално иживљавање? 
СВЕДОК "З": Па, били су покушали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, јесу успели? 
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СВЕДОК "З": Па су родитељи одбили, а они су побијени одмах, родитељи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Родитељи од деце? 
СВЕДОК "З": Нису децу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Него родитеље? 
СВЕДОК "З": Само родитеље. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је ту тада убијен, да ли се Ви сећате, том приликом? 
СВЕДОК "З": Том приликом је Фикрет убијен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А презиме? 
СВЕДОК "З": Јахијагић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јахијагић? Ко је њега убио, да ли сте Ви видели? 
СВЕДОК "З": Не знам, ми смо били од трибине скроз у другом ћошку. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Али знате да је он убијен? 
СВЕДОК "З": Па, натоварили га у ауто, у камион,  њих десет. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Десет их је убијено? 
СВЕДОК "З": Десет је тај дан натоварено. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А да ли су сви на исти начин убијени? 
СВЕДОК "З": Нису. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не? 
СВЕДОК "З": Нису, Шабан је ножем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Овај Бикић, јел? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте то Ви гледали? 
СВЕДОК "З": Гледали су други, ја нисам имао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви нисте? 
СВЕДОК "З": Шансе видети, када смо сви у једној камари. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А Фикрет, како је он убијен? 
СВЕДОК "З": Из пушке. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Из пушке? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел још неко тако убијен? 
СВЕДОК "З": Јесте убијен Алија Атлић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Атлић Алија? Он је отац, је ли тако? 
СВЕДОК "З": Он је сам био, није он имао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Али, старији је? 
СВЕДОК "З": Старији човек, старији. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел он из пушке или? 
СВЕДОК "З": Из пушке. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел још неко убијен тако, исто из ватреног оружја, да 
кажемо? 
СВЕДОК "З": Салих Хаџиавдић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Салих, добро? 
СВЕДОК "З": Сакиб је заклан, Заим је заклан. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Заим Пезеровић? Јесте то видели? 
СВЕДОК "З": Нисам, јесам видео када су изашли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да су остали ту да леже? 
СВЕДОК "З": Остали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Заим да је заклан? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И како рекосте, Сакиб? 
СВЕДОК "З": Сакиб заклан и он. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А презиме? 
СВЕДОК "З": Прво су га тукли, али га нису онесвестили и онда га ножем заклали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сакиба? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како се он презива? 
СВЕДОК "З": Капичић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Капичић? Прво су га тукли, па онда заклали? Јел још неко 
заклан? 
СВЕДОК "З": Њих тројица су заклана. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ко је трећи? 
СВЕДОК "З": Шабан, Заим и Сакиб. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шабан Бикић, да. И то ништа Ви, Ви кажете, сте у 
удаљеном ћошку? 
СВЕДОК "З": Удаљен, не смемо гледати. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А онда, значи, осталих седам је убијено из пушке? Па, ко је 
још убијен из оружја, да ли се сећате? 
СВЕДОК "З": Алија Атлић, Салих Хаџиавдић, Фикрет Јагијагић, то су три, не могу 
се сетити сада одмах, има још. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви сте правили списак онај и предали сте то, је ли тако, 
Тужиоцу у Босни? 
СВЕДОК "З": Јесам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како сте правили тај списак лица? 
СВЕДОК "З": Када сам из логора изашао. Још је се могло онда и памтити, па што 
не знам ја, знају и други да се сете. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па сте, значи то тако? 
СВЕДОК "З": И све по датумима, тачним. Ја имам тај списак. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, имамо и ми тај списак. А шта је било са Химзом 
Куршумовићем, да ли се сећате? 
СВЕДОК "З": Он је убијен из малокалибарке и то му је метак овде, јер је био 
испред мене. 
 
 
 Констатује се да сведок показује средину чела између обрва, као место 
где је из малокалибарке убијен Химзо Куршумовић. 
 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел то тог дана било? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А јел нешто, шта је се десило са Хасаном Халиловићем, да 
ли се сећате? 
СВЕДОК "З": Који? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хасан Халиловић? 
СВЕДОК "З": Хасан Халиловић? Ја мислим да је он отишао да истовари мртве, 
Сеад Џихић, Захировић Салих, Хусеин Салиховић, Несиб Окановић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Захировић Салих, Џихић Сеадм, Несиб и Хусеин 
Салиховић? 
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СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И који пети, кажете? 
СВЕДОК "З": Пети је Несиб Окановић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То сам рекла, а Халиловић Хасан, кажете и он? 
СВЕДОК "З": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да је отишао да истовари лешеве? 
СВЕДОК "З": И он је отишао да истовара. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел то тог дана, 10. уочи Бајрама, када се то све 
издешавало? 
СВЕДОК "З": Тог дана је то отишло. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, колико је то трајало? Да ли је то прво била та бина, 
та догађања на бини? 
СВЕДОК "З": Јесте, једно сат и по времена је то трајало туче. И они када су 
отишли, онда су наредили да се потоваре и да се крв опере, они исти. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Исти ти који су и били унутра? 
СВЕДОК "З": Исти, наредили да не виде капи крви. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте чули, ко је то рекао, јесте видели? 
СВЕДОК "З": Па, Репић је рекао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да се крв опере? 
СВЕДОК "З": Мора се опрати. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И како је одређено да крену Несиб и Салих и овај Џихић 
Сеад, да баш они крену да то товаре? Јесу они одређивали или су? 
СВЕДОК "З": Они, они одређивали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ови крену? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико их је било за лешеве да однесу? 
СВЕДОК "З": Двојица су  унели лешеве, а ови су отишли да истоваре. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико их је укупно било? 
СВЕДОК "З": За, шта, за? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да оду са лешевима? 
СВЕДОК "З": Петоро. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Петоро?  
СВЕДОК "З": Они се нису ни вратили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Никада? 
СВЕДОК "З": Никада. Покопани су. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, Ви сте на списку рекли Халиловић Хасан, тачно, да је и 
он, значи, отишао? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, Ви сте сигурни да је он отишао, није убијен у Дому? 
СВЕДОК "З": Ја нисам видео да је убијен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте видели? А јесте видели да је изашао, да носи лешеве? 
СВЕДОК "З": Када су их потоварили, онда смо између се питали, па где је, каже, и 
Хасан је отишао да истовари. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И њих пет одлази, значи? 
СВЕДОК "З": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу нађени они, да ли знате? 
СВЕДОК "З": Јесу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где? 
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СВЕДОК "З": Они су нађени на Црном врху. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када је то било, да ли знате? 
СВЕДОК "З": Скоро. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел могуће да је било 2003. године, пре три године? 
СВЕДОК "З": Е, није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не? 
СВЕДОК "З": Сада су тек Сеада Џихића, пре једно три месеца, а Хусеин је пре 
нађен и Салих Захировић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И Захировић Салих? 
СВЕДОК "З": Они су пре нађени. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пре? А ко је сада нађен, кажете? 
СВЕДОК "З": Сада је нађен Сехад Џихић, сам, а Несиб и Окан нађен пре. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, то Вас и питам. 
СВЕДОК "З": А Хасана нема. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То Вас и питам за Несиба и за Салиха, то је било раније? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ми имамо овде документацију да је нађен и Несиб и 
Захировић Салих? 
СВЕДОК "З": Јесте, и Несиб је нађен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, на Црном врху, кажете? 
СВЕДОК "З": Сви, сем Халиловић Хасана. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Халиловић Хасан није? 
СВЕДОК "З": Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А где је нађен Џихић Сеад, кажете? 
СВЕДОК "З": Црни врх. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Исто, али касније? 
СВЕДОК "З": Сви, сви су горе нађени. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А кажете да је Џихић Сеад касније нађен? 
СВЕДОК "З": Па, нису сви заједно они довежени, да се копају, како идентификује 
којег, тако их довозе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу они, значи, сахрањени на Црном врху? 
СВЕДОК "З": Јесу, на Дивичу, сахрањени. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: После оно када је била сахрана? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Али, ту када су нађени на Црном врху, да ли Ви знате, шта 
се са њима десило, како су они доспели на Црни врх, да ли сте чули? 
СВЕДОК "З": Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То не знате, ту су пронађена тела? 
СВЕДОК "З": То нико не зна, нисмо имали шансе видети. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, Сеад Џихић, кажете, да је он пре три месеца нађен? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А, где? 
СВЕДОК "З": На Црном врху. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Исто, посебно? 
СВЕДОК "З": Само што је био у Тузли, тамо на обдукцији тој. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На обдукцији? Добро. Кажете, ту је заклан Заим и Капичић 
Сакиб и? 
СВЕДОК "З": Шабан Бикић. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И Бикић Шабан? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је, кажете,  Бикић Шабана су прво онесвестили, а ко је 
њега заклао, јесте Ви то гледали? 
СВЕДОК "З": Нисам смео гледати. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте гледали? 
СВЕДОК "З": Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел се десило нешто са Дамиром Бикићем? 
СВЕДОК "З": Дамир је Бикић убијен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када? 
СВЕДОК "З": Пуцато је њему у уста. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел истог тог дана? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Истог? 
СВЕДОК "З": Истог. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ајде нам то испричајте. 
СВЕДОК "З": Био је испред мене, дете, седело. И онда је Репић питао, чије је ово 
дете? Нурија каже, мој. Нећеш га имати више. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Бикић Нурија каже? 
СВЕДОК "З": Зини, дете зину и малокалибарка у уста. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико је имао година Дамир? 
СВЕДОК "З": Седамнаест. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А, шта је било са Атлић Хасаном, да ли знате? 
СВЕДОК "З": Убијен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када? 
СВЕДОК "З": Мислим да је и он тај дан убијен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је њега убио? 
СВЕДОК "З": Па, ко је, Репић и ови са њим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико је било Капичића, не могу никако овде да се 
снађем, кажете, Сакиб је ту, тога дана је заклан? 
СВЕДОК "З": Убијен, Смаил Капичић одведен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Био је и Смаил, је ли тако, па су била три брата? 
СВЕДОК "З": Четири. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Четири брата, Рамиз? 
СВЕДОК "З": Суља је убијен 09. испод дуда онде у Дому, Суља. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: 09.? 
СВЕДОК "З": Суљо Капичић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А, Сулејман, јел Сулејман или Суљо? 
СВЕДОК "З": Сулејман, Суљо га зовемо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви га зовете Суљо. Ајте нам то испричајте, шта је то било? 
СВЕДОК "З": Нисмо ми видели када су њега убили. Они су њега извели тамо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Исто 09. оно када су Нурију и Хусеина Хаџиавдића? 
СВЕДОК "З": Јесте, њега су убили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Капичић Суљу? 
СВЕДОК "З": Суљу Капичића, Алихоџић Раму. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хајте нам то испричајте, неки сведоци помињу њих 
двојицу. 
СВЕДОК "З": Не могу ја причати, када нисмо могли видети. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не морате Ви, Ви нам кажите, или шта сте Ви видели или 
шта сте чули? 
СВЕДОК "З": Смаилу су свезали руке и одвели и два брата још, канапом руке 
свезаше и одведоше. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Капичић Смаила и Капичић? 
СВЕДОК "З": Ениз и Сејо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И Сејо? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када су њима свезали руке? 
СВЕДОК "З": Канапом везали руке и. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Мислим, у односу на Бајрам, на овај 10., када се све ово 
издешавало? 
СВЕДОК "З": 10. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Исто тог дана? 
СВЕДОК "З": Они су њих тада одвели. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одвели ту тројицу браће? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А Суљу? Ко Вам је рекао да су га убили и Раму Алихоџића, 
ко Вам је рекао? 
СВЕДОК "З": Убили су га 09., само ми нисмо знали, док није Сакиб изашао и видео 
га. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Овај што су га после заклали, Капичић Сакиб? 
СВЕДОК "З": Јесте. И видео га под дудом лежи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Суљо? 
СВЕДОК "З": Да, убијен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А Рамо Алихоџић? 
СВЕДОК "З": Раму нису нашли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нису га нашли? 
СВЕДОК "З": Нису. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како знате да је убијен? Јел знате да је изведен или шта? 
СВЕДОК "З": Изведен, нисмо ми могли видети. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А Суљо када је нађен испод тог дуда, да ли се видело како 
је убијен? 
СВЕДОК "З": Сакиб каже да је убијен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сакиб? 
СВЕДОК "З": Јер га је он видео, ми нисмо видели. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је било, значи, 09., раније? 
СВЕДОК "З": Јесте, јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел то било пре Хаџиавдић Хусеина и Нурије или после? 
СВЕДОК "З": То је било пре, ови су навече. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи ово је још било, они су први, практично? 
СВЕДОК "З": Јесте, јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ви не знате како су Суљо и овај Рамо, да ли су из пушке? 
СВЕДОК "З": Не знам, јер нисмо могли видети. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте видели? 
СВЕДОК "З": Нисмо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А тај Капичић Сакиб, што Вам је то јавио, шта је са њим 
било? 
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СВЕДОК "З": Он је заклан. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Он је заклан сутра? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Да ли Ви знате, како су изведени овај Суљо и 
Алихоџић? 
СВЕДОК "З": Видели смо како су изведени. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта сте видели, реците? 
СВЕДОК "З": Свезаше им руке и одведоше. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не мислим на три брата, него на ову двојицу, Капичић 
Суљу и Алихоџић Раму? 
СВЕДОК "З": Они су само њих извели напоље. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када, 09.? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко, ко? 
СВЕДОК "З": Ко, било је војски свакаквих, није само да је Репић то урадио, радили 
су и други. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сте Ви видели да су изведени Суљо и Рамо? 
СВЕДОК "З": Јесмо ми видели сви, само нисмо видели где су их одвели. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ко их је извео, ако кажете, да сте видели? 
СВЕДОК "З": Има војски. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Војска? 
СВЕДОК "З": Па, да, они само дођу и прстом, оди ти, оди ти. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А што баш Суљу и Раму? 
СВЕДОК "З": Откуд знам ја што. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате? Нису имена говорили, нека изађе тај и тај? 
СВЕДОК "З": Није, није, никаква имена. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, извели су их? 
СВЕДОК "З": И више их нико није ни видео никада. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само кажете да је Сакиб, покојни видео леш? 
СВЕДОК "З": Он је видео да је Суљо убијен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Да ли сте чули када су их извели, неке пуцњеве? 
СВЕДОК "З": Нисмо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте ни то? 
СВЕДОК "З": Нисмо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се икада десило да дођу па да кажу, нека изађе тај и 
тај по имену, да сте Ви чули? 
СВЕДОК "З": Није, није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате? Добро, тај 10. се завршио тако? 
СВЕДОК "З": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како се завршило и шта се онда дешава? Да ли има неког 
мира ту после? 
СВЕДОК "З": Нема мира. Касније су долазили, док нису опљачкали све. Ко год је 
имао и пара, сатове, злато, када су нас оставили чисте, да немамо ништа, нису више 
ни долазили, 15. су убијена двојица. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко? 
СВЕДОК "З": Мустафић Алија, Окановић Омер. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Окановић Омер? 
СВЕДОК "З": Да. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како су они убијени? 
СВЕДОК "З": Из пушке. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко их је убио? 
СВЕДОК "З": Сада се не зна ко је њих убио, да ли стражари, јер су Омеру рекли, 
бежи, овај је почео бежати и рафалом стигли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Окановић Омера? 
СВЕДОК "З": Јесте, а и Алију су убили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чекајте да видимо, ко је дошао у које време, ко их изводи? 
СВЕДОК "З": По дану. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: По дану, ко долази? Ко им каже да изађу? 
СВЕДОК "З": Не знам ја ко. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Алија и Омер? 
СВЕДОК "З": Они су убијени напољу, а предвиђа се да су их стражари. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко их је извео? Исто стражари или не? 
СВЕДОК "З": Нису стражари. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Неко је дошао да их изведе? 
СВЕДОК "З": Било је неке још војске. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сте Ви то видели? 
СВЕДОК "З": Да су извели напоље њих двојицу, јер није нико могао видети ко их 
уби. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како се предвиђа да су стражари? 
СВЕДОК "З": Јер смо ми у просторији. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како знате да је речено Омеру, бежи, да су му стражари 
рекли? 
СВЕДОК "З": То су други чули. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А други су чули? 
СВЕДОК "З": Потврдиће то и други. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, Ви о томе ништа друго не знате? 
СВЕДОК "З": Ништа ја друго. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Мустафић Алија и Омер Окановић? 
СВЕДОК "З": Јесте. Отада више није долазио нико. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  После 15.? 
СВЕДОК "З": Да. Није долазио нико до Репић уочи Видовдана. Е, то је било  
задње. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да се вратимо мало пошто Репића нема више, да се 
вратимо, па ћемо после на то, да се вратимо, на тај период од 10. до 15. Ви кажете 
нема више мира. Јел то значи да су још долазили? 
СВЕДОК "З": Долазили, паре тражили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Паре? 
СВЕДОК "З": И тукли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А да ли су пре овог 09., кажете, први пут је Репић, да ли су 
пре тога неки долазили за паре или не? 
СВЕДОК "З": Јесу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хајте нам то испричајте. 
СВЕДОК "З": Јесу, тражили су од Сакиба, рекли му да искупи 2.000. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Капичић Сакиба, овог што је после убијен? 
СВЕДОК "З": Али нису ови. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Неки други? 
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СВЕДОК "З": Нису ови, није Репић, ни, ни, било је још војске. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да Сакиб искупи 2.000? 
СВЕДОК "З": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Марака? 
СВЕДОК "З": Или ће га заклати. Нешто смо искупили, дали и опет га заклаше. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када, колико после, колико је то било пре 09.? 
СВЕДОК "З": Па, 10. је он заклан. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, а колико је то било пре него што су тражили од њега 
паре? 
СВЕДОК "З": Па, 09. су они њега извели и рекли му, искупи 2.000 или ћемо те 
заклати. Е, сада, није то Репић био, то није Репић био. То је било од сваке те банде. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је некада било да су дошли унутра у Дом и да су 
тражили да сви дајете паре, новац? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када је то било? 
СВЕДОК "З": То је било од 10. до 15., па сваки дан. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је то долазио? 
СВЕДОК "З": Ко је, па, војска, пљачкароши. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу долазили ти које сте поменули, надимке њихове? 
СВЕДОК "З": Нису. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Торо, Пуфта? 
СВЕДОК "З": Нисам их ја могао видети. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте? 
СВЕДОК "З": Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви не знате? Добро. Да ли је Репић некада тражио паре? 
СВЕДОК "З": Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није он? 
СВЕДОК "З": Ја нисам могао видети да је он тражио. Било је сваке војске и 
мештана отуда, долазили су и они. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да траже паре и то? 
СВЕДОК "З": Траже паре. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли су их мештани убијали? 
СВЕДОК "З": Нису. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нису? Само тражили паре? 
СВЕДОК "З": Јесу долазили онако, тукли, а нису убијали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, између 10. и 15. више пута су долазили да траже 
паре? 
СВЕДОК "З": То јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу давали? 
СВЕДОК "З": Па, морали смо, ко је имао, давао је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико, отприлике? 
СВЕДОК "З": Дај колико има, колико нађу, не оставља ништа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте Ви видели да је неко дао, конкретно Ви лично да сте 
видели? 
СВЕДОК "З": Бацали смо све што смо имали из џепова, све на једну камару. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел ту било неких драгоцености, можда злата? 
СВЕДОК "З": Јесте било. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И сатова? 
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СВЕДОК "З": И злата и прстења, сатови. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И то је било, кажете, до 15., између 10. и 15.? А како знате 
да је друга група, да су ти раније били што су тражили Сакибу, у односу на те који 
су између 10. и 15.? 
СВЕДОК "З": Тако нам је он рекао, извели га, извели га напоље, откуд ја знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ови што су долазили између 10. и 15., да траже паре? 
СВЕДОК "З": Ово су пре Сакиба. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, да, а ови што су долазили? 
СВЕДОК "З": Ови су виђели да има пара, па су онда навалили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Који су то, то су сада ови о којима причате малопре или не, 
Репићеви или не? Да ли је то нека група? 
СВЕДОК "З": Па, група је долазила и мењала се група. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А мењала се, добро. 
СВЕДОК "З": Дај паре. Када су виђели да више нема, нису ни долазили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: После 15. када су убијени, кажете, Алија и Омер? 
СВЕДОК "З": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Имамо овде у оптужници још неке догађаје, а има 
још неких догађаја које Ви исто помињете да су се дешавали, па само да их 
сместимо и да видимо негде у то време, помињете Ејуба Тухчића? 
СВЕДОК "З": Он је ударен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када се то десило? Јел то био овај дан када је била бина и 
све или? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Или касније или раније? 
СВЕДОК "З": Колико се сећам, тада је то било. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Исти дан? 
СВЕДОК "З": Исти дан и он је четврти дан изумро. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како је повређен, ко га је повредио? 
СВЕДОК "З": Нисам ја видео ко је њега повредио, само је лупио главом о бетон 
доле, када су имали свега у рукама. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, он је главом о бетон и после је умро? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте морали да певате неке песме? 
СВЕДОК "З": Јесмо, по целу ноћ. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико пута, колико се то дешавало? 
СВЕДОК "З": По целу ноћ, нема стати. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико се то пута догађало? 
СВЕДОК "З": Догађало је се десетак, двадесет дана. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко Вам је то наређивао? 
СВЕДОК "З": Па, нареде споља, отуд, како ћемо видети ко је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел ушао неко некада унутра па да каже? 
СВЕДОК "З": Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Него споља? 
СВЕДОК "З": Споља вичу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте познавали тај глас, јел то био неки познати глас? 
СВЕДОК "З": Није, није се познавао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел то био Репићев глас или? 
СВЕДОК "З": Није се познавало. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Какве сте то песме морали да певате? 
СВЕДОК "З": Од Тополе па до Равне горе. То досади по целу ноћ певати. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Јесте још нешто певали? 
СВЕДОК "З": Певало је се нешто о тим Жутим осама, а ја сам то заборавио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел била нека песма у којој су се помињали надимци неких 
људи, који су ту долазили? 
СВЕДОК "З": Заборавио сам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Заборавили сте? Јесте ли видели некада да је некоме ухо 
одсечено? 
СВЕДОК "З": Јесте, Енес Чикарић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када се то десило? Јел то било овако у оквиру неког 
догађаја или издвојено тако? 
СВЕДОК "З": То је око 15., 15. је тада могао бити, када су нас претресли 
комплетне. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је то дошао да вас претреса? 
СВЕДОК "З": Па, ушла банда унутра. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко, ко? 
СВЕДОК "З": Па, војска. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Али, надимци, да ли знате? 
СВЕДОК "З": Нема надимака. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате? 
СВЕДОК "З": Све поскидали са нас, њему су ухо одсекли и морао је појести. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, је ли појео? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко му је то урадио, јесте видели? 
СВЕДОК "З": Е, нисам, мораш главу оборити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел био ту Репић тог дана? 
СВЕДОК "З": Не сећам се. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не сећате се? А да ли сте видели да је некоме одсечен 
полни орган? 
СВЕДОК "З": Јесте, Зулкарнеин Ефендић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само њему? 
СВЕДОК "З": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ником другоме? 
СВЕДОК "З": Никоме. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко му је то урадио? 
СВЕДОК "З": Е, то ко је урадио, ја не могу сада рећи, то је могао бити Репић и ови 
да су, ја баш нисам сигуран, јер не може се човек сетити тога више, након 
четрнаест година. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И шта се десило, када су то урадили? 
СВЕДОК "З": Наћерали га да поједе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, јел он то урадио? 
СВЕДОК "З": Није, онда су другог наћерали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Којег другог? 
СВЕДОК "З": Исмета Куршумовића. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Куршумовић Исмет? 
СВЕДОК "З": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, јел он појео? 
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СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте? Јесу њега ранили, Исмета? 
СВЕДОК "З": Нису. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нису? 
СВЕДОК "З": Нису. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А јесу ли неком секли прсте или тако нешто? 
СВЕДОК "З": Јесу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када је то било? 
СВЕДОК "З": То је било испочетка, онај дан, 10. Изету Хаџићу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко му је исекао прсте? 
СВЕДОК "З": Не знам ко је одсекао од њих. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте видели? 
СВЕДОК "З": Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како знате, јесте после видели? 
СВЕДОК "З": Видели касније, када су отишли, замотао прст и навече су дошли по 
њега, хајде, дај оружје. Они оружје зову злато и паре и одвели га на Дивич. Никада 
га више није видео нико.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изета Хаџића? 
СВЕДОК "З": Јесте. Али, укопан је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А јел пронађен? 
СВЕДОК "З": Пронађен је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где? 
СВЕДОК "З": На Црном врху. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када, отприлике? 
СВЕДОК "З": Пронађен је он мислим сада пролетос. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сада, ове године? 
СВЕДОК "З": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Зато што га немамо на овом списку, па, значи, то је нешто 
накнадно? 
СВЕДОК "З": Јесте, јесте, пронађу они четворо, петоро, па онда њих покопамо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел то исто када је и Џихић Сеад пронађен или? 
СВЕДОК "З": Које? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел исто, кажем, када је Џихић Сеад, у исто време и Хаџић 
Изет нађен на Црном врху или? 
СВЕДОК "З": Није, није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није? 
СВЕДОК "З": Није. Изет је пре нађен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А да ли су још неком исекли прст? 
СВЕДОК "З": Нисам видео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви нисте видели? 
СВЕДОК "З": Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само Изету? 
СВЕДОК "З":  Нисам видео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте видели да су неком усецани крстови на чело, на леђа? 
СВЕДОК "З": Ономе Ибри Окановићу. Не знам ко му је то ножем убадао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ножем, где? 
СВЕДОК "З": Овуда. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: По рукама, по шаци? 
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СВЕДОК "З": Да, по рукама. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел још неком урезиван крст? 
СВЕДОК "З": Нисам видео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На тело? 
СВЕДОК "З": Видео нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нама овде у оптужници пише да је неким лицима, још 
неким лицима одсечен прст и да је неким лицима крст усечен на чело и на леђа. Да 
ли сте то видели? 
СВЕДОК "З": То нисам ја видео, кроз причу, па је и то ушло, можда други знају. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, ја Вас питам, да ли Ви знате, да сте лично видели 
или сте чули да је било тако нешто. А да ли је било ситуација да сте морали нешто 
између себе да се тучете? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хајте нам то реците. 
СВЕДОК "З": Јесте, завађају да се тучемо између себе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како завађају, да нареде или? 
СВЕДОК "З": Па, гони. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Гоне вас? 
СВЕДОК "З": Па, да. Ако не удараш како треба, онда он тебе удара. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чиме су Вас терали да бијете своје те друге? 
СВЕДОК "З": Рукама. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рукама, једни друге? 
СВЕДОК "З": Па, јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када се то дешавало, јер једном или више пута? 
СВЕДОК "З": То је се дешавало мимо ових дана, није само тада. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, појединачно? 
СВЕДОК "З": Па, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел има још неко да је убијен, а да нисте поменули, осим, 
кажете, 15. Омер и Алија, 10. ових десеторо? 
СВЕДОК "З": Не могу се сетити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не можете? 
СВЕДОК "З": Не могу, што се не бих подсетио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А да ли се сећате, шта се дешавало са Окановић Исмаилом 
и Мирзетом, Илијазом, Хаџиавдић Мехом, да ли је њих неко тукао, да ли сте Ви 
видели? Јесте то гледали можда? 
СВЕДОК "З": Јесу, долазили су и тукли боксерима. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Боксерима? Шта је то, како то изгледа? 
СВЕДОК "З": Па, уза зид стане и удара. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рукама? 
СВЕДОК "З": Па, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја сам мислила оно боксер, оно метално? 
СВЕДОК "З": Није, није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, ти војници, Ви кажете не можете да се сетите, али 
кажете, после сте чули надимке. Како знате да су баш ти улазили онда? Малопре 
поменусте неке надимке, што сте чули, кажете од стражара? 
СВЕДОК "З": Они улазили са Репићем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. 
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СВЕДОК "З": То су надимци њихови, то нису права имена. То се од стражара 
дочуло, како ћу ја знати непознато. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, а нису се међу собом ту у Дому? 
СВЕДОК "З": Нисам ја чуо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви нисте чули? 
СВЕДОК "З": Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекао је, знам да је рекао. Какав сте имали контакт са 
стражарима? 
СВЕДОК "З": Па, није лош био. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како су ти људи онда улазили код вас у Дом? 
СВЕДОК "З": Како? Наћера их и откључа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте Ви то чули или сте? 
СВЕДОК "З": Па, мора откључати, они кажу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Они Вама кажу? 
СВЕДОК "З": А већином су упадали када је ручак или доручак, онда знају да је 
отворено. Већином су тада упадали и малтретирали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се нешто мењало у том третману закључавања, 
вршења нужде, хране, јел то стално било исто или је то после било нешто мењано? 
СВЕДОК "З": Добро, онда су они мало појачали те заштите уласка. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: После ког периода? 
СВЕДОК "З": После 15., јел, туче. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како сте јели до 15., а како после 15., ето да видимо то? 
Јесте јели напољу или унутра? 
СВЕДОК "З": Нисмо напољу, чим дође храна, откључа се. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Отпочетка? 
СВЕДОК "З": Онда они нису долазили више. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, говоримо сада отпочетка. Како сте отпочетка 
ручавали и доручковали, где, напољу, са стражарима или у? 
СВЕДОК "З": Не, не, не напољу, унутра. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Унутра? 
СВЕДОК "З": Унутра. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Унесе се храна? 
СВЕДОК "З": Унесе се храна и ту једемо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како сте у WC ишли до 15. и после? Јел исто било стално 
или се нешто ту мењало? Кажете, WC je напољу, је ли тако? 
СВЕДОК "З": Ми унесемо споља храну, ми и ми делимо између себе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, а за WC? 
СВЕДОК "З": За WC на ризик. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кажете, напоље? 
СВЕДОК "З": Напољу, али на ризик они пусте, на ризик. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се после мењало па сте морали унутра WC? 
СВЕДОК "З": Не знам то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате? 
СВЕДОК "З": То не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте Ви увек ишли напоље у WC? 
СВЕДОК "З": По три дана се није ни излазило. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То до 15. или? 
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СВЕДОК "З": Не, не, по три дана, није било потребе, јер је лоша храна била, 
сиромашно, не можеш ти од хлеба самога живети. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте имали неке посуде за унутра да вршите нужду или? 
СВЕДОК "З": Не, не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не? Нису вам то убацивали? 
СВЕДОК "З": Нисам то видео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Неки стражари, неки сведоци кажу да је после промењено, 
па нисте смели напоље од страха, па сте унутра имали неке канте, нешто? 
СВЕДОК "З": Или рано ујутру отворе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да изађете? 
СВЕДОК "З": Па, да. Али чим они осете, они одмах, улазите и закључавај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Да ли су они причали нешто са вама када упадају, 
јесу они нешто тражили, испитивали или само тукли? 
СВЕДОК "З": Ко, чувари? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, него ова војска, што кажете, што су долазили, групе? 
Јел нешто траже, питају, испитују или само туку? 
СВЕДОК "З": Шта ће испитивати. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нама један окривљени каже да је он долазио ту да испитује 
и да изводи на испитивање неке људе. 
СВЕДОК "З": Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Вас нико ништа није испитивао? 
СВЕДОК "З": Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли имате нешто, оружје, паре, накит? 
СВЕДОК "З": Није, није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није Вас лично? 
СВЕДОК "З": Мене није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ми имамо овде у једном предмету где се судило у Шапцу 
Репићу, па имамо из тог предмета два извештаја смене стражара, баш за тај 10. и 
11. јуни, па каже, 10. јуна, каже, када је овај стражар дошао у другу смену, каже, 
дошло неко лице у војничкој униформи, представио се као Мајор Тодоровић, у 
пратњи неког Драгана и још нека три војника и да су одвели седамнаест 
затвореника на даље саслушање, да су тако изјавили. Да ли се Ви сећате да су 
водили већу групу напоље, да су изводили, па су враћали? 
СВЕДОК "З": Не, не сећам се, не могу се сетити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не сећате се? Да ли се сећате, шта је било са Бикић 
Нуријом? То је отац Шабанов, је ли тако? 
СВЕДОК "З": Он је одведен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел после, пошто су му убили сина или? 
СВЕДОК "З": Пре сина, гледао је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Гледао је како су му убили, па су после? 
СВЕДОК "З": И онда га одведоше. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли су га самог одвели? 
СВЕДОК "З": Самога одвели, колико сам ја видео. Да ли су још кога извели, не 
знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да ли се вратио? 
СВЕДОК "З": Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нурија, да ли је нађен негде? 
СВЕДОК "З": Није. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За ових четрнаест година, да ли сте чули нешто? 
СВЕДОК "З": Ништа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате шта се са њим десило? 
СВЕДОК "З": Сина су нашли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим? 
СВЕДОК "З": Дамир је нађен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Дамира су нашли? Да ли знате, где су нашли Дамира? 
СВЕДОК "З": На Црном, е, Дамир је пронађен у Сремској Митровици негде доле. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу га идентификовали? 
СВЕДОК "З": Тако су рекли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тако сте Ви чули? 
СВЕДОК "З": Јесте. Е сада, откуд он доле да оде. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У Сремској Митровици? 
СВЕДОК "З": Да, доле нашли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је са овим што му је ухо одсечено? Јел он жив? 
СВЕДОК "З": Енес? То су остали рањени и они су сви побијени. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Он није жив? 
СВЕДОК "З": Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Енес? 
СВЕДОК "З": Ни један није, њих је 19 остало. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Оно за Видовдан? 
СВЕДОК "З": Рањени иза нас, када смо ми отишли у Батковић.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, нисмо још дотле стигли, добро, добро, доћи ћемо, 
мада нам то није. Јесте чули неки надимак Нишки, да ли Вам то нешто говори? 
СВЕДОК "З": Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не? Јесте чули неки Пиварски да се помиње, да је долазио 
некада у Дом? 
СВЕДОК "З": Нисам, нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Или његова група? 
СВЕДОК "З": Нисам то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Таква имена нисте чули? 
СВЕДОК "З": Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте чули неки Ђовани? 
СВЕДОК "З": Е, Ђованија, чуо сам за њега, само не знам ја одакле је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел долазио такав неки? 
СВЕДОК "З": Долазио је, јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел он некога тукао? 
СВЕДОК "З": Тукао је и он. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је он урадио нешто од овога о чему смо до сада 
причали, да Ви знате? 
СВЕДОК "З": Не знам ја. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел Ви знате тог Ђованија или сте само чули? 
СВЕДОК "З":  И мораш кривено то гледати, ја њега никада нисам видео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте Ви некада видели тог човека или сте чули да се такво 
име само помиње? 
СВЕДОК "З": Такво име, неки Ђовани. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте чули да су некога звали Лопов? 
СВЕДОК "З": Нисам. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте чули да су некога звали Кобра? 
СВЕДОК "З": Нисам ни то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Од тих војника што су упадали? 
СВЕДОК "З": Нисам, нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу некога звали Војвода? 
СВЕДОК "З": Нисам чуо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте чули? А неки Босанац? 
СВЕДОК "З": Нисам вала ни то чуо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте? Јесте чули неки Синиша да се помиње? 
СВЕДОК "З": Нисам, други су то чули. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Други, а кажете, чули сте Торо и Зокс и Пуфта? 
СВЕДОК "З": То сам чуо од стражара имена. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Аха, док сте били тамо? 
СВЕДОК "З": Па, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта они кажу? 
СВЕДОК "З": То се најпре од њих и сазнало, како ћу знати како се они зову, када 
су непознати. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ли чули са ким, јесу они били једна група или су били 
одвојени, посебни? 
СВЕДОК "З": То је једна група била. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли су они имали везе са Репићем, та група? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте? 
СВЕДОК "З": Јесу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се све време тај логор закључавао? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Са тим ланцем и катанцем? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, кажете, 15. су појачали мере. Шта су појачали? 
СВЕДОК "З": Закључавали горњу страну, јер и одозго се улазило. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Са друге стране? 
СВЕДОК "З": Па, има са горње стране отвор. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То мислите супротно од оне стране са пута? 
СВЕДОК "З": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је Дом близу пута? 
СВЕДОК "З": Супротно од трибине, јер одатле су се некада филмови приказивали, 
па има онај шибер, ето, одатле. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како су то обезбедили да се ту не улази, на тај отвор? 
СВЕДОК "З": Дођу горе и усправимо кревете, па да сиђу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А откуд кревети, рекосте није било кревета? 
СВЕДОК "З": Жељезни, касније је то изнето, нема ништа на њима, шта ће, жељезо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А остали су ту, када сте дошли, били су ти жељезни? 
СВЕДОК "З": Ми када смо дошли два кревета су била. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко Вас је терао да то ређате? 
СВЕДОК "З": Зове одозго, усправи да сиђу, туку и онда опет изађу туда. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На тај отвор? Како су то онда стражари обезбедили? Јесте 
изнели кревете или шта сте радили? 
СВЕДОК "З": Кревет на кревет дизали. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А како сте после то, како се спречило да долазе туда? 
СВЕДОК "З": Горе су онда закључали улаз. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, главни улаз је увек био закључан? 
СВЕДОК "З": Одозго су долазили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И, добро, кажете, 15. сте мирни, до када? 
СВЕДОК "З": Све до уочи Видовдана. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Уочи Видовдана? 
СВЕДОК "З": Јесте, е тада је стрељање било. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је било дан или два, колико уочи? 
СВЕДОК "З": Дан, за ручак. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За ручак? 
СВЕДОК "З": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хајте нам то испричајте. Шта сте Ви видели тог дана? 
СВЕДОК "З": Шта смо видели? Видели смо их сви када је ушао са аутоматом. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко? 
СВЕДОК "З": Репић сам и сви уза зид. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Он каже? 
СВЕДОК "З": Да, једног по једног је он убијао, мало и рафално. Е, када је други 
шаржер ставио, сви на камару у ћошак и онда одозго, двадесет је мртвих, двадесет 
и два рањена. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тог дана за Видовдан? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Уочи Видовдана? 
СВЕДОК "З": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли знате, ко је убијен тада? 
СВЕДОК "З": Има списак. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви сте овде у списку писали? 
СВЕДОК "З": Све по датумима и који су. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, али овде код Вас на списку ја бих рекла да је нешто, 
каже овде, убијени 27.06. од Репића, па онда има ова имена, Јахијагић Фикрет, 
Бикић Шабан, Бикић Дамир. То ће бити да је било за Бајрам? 
СВЕДОК "З": Да, да, није тада. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хоћете да погледате овај Ваш списак, а онда каже, ево 
овако. 
СВЕДОК "З": То је грешка у датуму. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, овде пише, каже, убијени 27.06. у Челопеку од Репића. 
То испада да је дан уочи, Видовдан је 28., је ли тако, 27.06. 
СВЕДОК "З": 27.06. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И сада ту пишу ова имена. 
СВЕДОК "З": То је грешка. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, то је грешка у датуму? 
СВЕДОК "З":  У датуму је грешка. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А сада добро, има ови што сте рекли да су истоварили 
мртве, па има ови убијени у Челопеку што сте данас рекли, Мустафић Алија, 
Окановић Омер, Тухчић Ејуб и Капичић Сулејман и Алихоџић Рамо. Е, сада, има 
овде, каже, ови што су од Репића убијени, а ово је списак ових одведених из 
затвора ових једанаест. 
СВЕДОК "З":  Јесте. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. А ово је, овај списак остали у Дивичу, да ли су то 
убијени, да ли Ви можете да се сетите, да ли су то ти убијени, што сте написали 
списак за Видовдан? 
СВЕДОК "З":  Ово су убијени за Видовдан. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел можете Ви сада неког имена да се сетите? Слободно 
станите тамо. 
СВЕДОК "З":   Двадесеторо њих је убијено. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Укључите микрофон. Да ли се неког имена сећате Ви, од 
тих двадесет, сада, данас? 
СВЕДОК "З":  Чормехић Ибрахим, Халиловић Алдрахман. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел био неко од оних што су рањени претходно били, оно 
10., 15., па да су тада убијени? Јесу нађени ови што су убијени? 
СВЕДОК "З":   Који? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ови што су убијени за Видовдан? 
СВЕДОК "З":  Нису сви. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нису сви? 
СВЕДОК "З":  Ови нису што су остали рањени, а ови се налазе једно по једно. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу сахрањени, јесу идентификовани? 
СВЕДОК "З":  Јесу. Па, које год пронађу, сахрани се. 
 
 
 
 Констатује се да је сведок погледао списак који је приложио приликом 
испитивања од стране Тужилаштва Босне и Херцеговине, 28.04.2005. године, 
па наводи да је у списку погрешио у датумима везано за убијене уочи 
Видовдана и убијене уочи Бајрама 1992. године. 
 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел има још неко име које можете да се сетите, да је убијен? 
Шта је било са оним што су му одсекли полни орган? 
СВЕДОК "З":  Убијен је и он, убијен је Куршумовић Исмаил, Фарид Хаџиавдић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ти што су остали? 
СВЕДОК "З":  Пашић Един. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пашић Един је убијен? А ти што су остали рањени, они 
остају ту, значи са вама, је ли тако? 
СВЕДОК "З":  Да, они су остали са нама, док нису аутобуси дошли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Иза вас, је ли тако, за све вас који сте преживели? 
СВЕДОК "З":  Сам је остао овај Чормехић Ибрахим, он је задњи изумро и ту је и 
ноћио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ту? 
СВЕДОК "З":  У Челопеку. А ми смо пребачени у Суд Зворник. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А колико после овог дана када је Репић ове убио и ранио, 
колико после, после колико? 
СВЕДОК "З":  Сутрадан смо ми отишли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сутрадан? Како је дошло до тога да Ви сада идете? Ко је 
дошао по вас, да ли знате? 
СВЕДОК "З":  Добро, молили су ови други преко стражара да се јави команди горе, 
шта се ради са нама. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Испричајте нам то, ко је молио? 
СВЕДОК "З":  И онда су два аутобуса дошла. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када је то мољено, ко је? 
СВЕДОК "З":  Сутрадан. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тек тада сте молили? 
СВЕДОК "З":  Сутрадан замолили да и ово што нас је остало, да не будемо 
побијени. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је то молио, неко од вас ту? 
СВЕДОК "З":  Па, јесте, Алија Алифендић, он је био инструктор, директор Ауто-
мото друштва, он је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молио да вас негде склоне? 
СВЕДОК "З":  Да, да нас оданде пребаце. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сте Ви икада за тих месец дана молили да вас склоне, 
стражаре, да ли сте питали за вашу судбину, зашто сте ту? 
СВЕДОК "З":  Није, не верујем да је ико молио, коме ћеш молити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел било покушаја да се побегне одатле? 
СВЕДОК "З":  Нема шансе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел хтео неко да побегне? 
СВЕДОК "З":  Шансе нема, само може бити убијен. Куда ће побећи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како, ако су ту стражари, кажете, они су били добри, јел 
неко? 
СВЕДОК "З":  Побиће га други онај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Плашили сте се? 
СВЕДОК "З":  Када то војска шпарта. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел пробао неко да побегне? 
СВЕДОК "З":  Па, јесте Омер пробао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Окановић, па су га убили? 
СВЕДОК "З":  А из просторије није нико могао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Из просторије неко ноћу да је покушао? 
СВЕДОК "З":  Нема шансе, ту нема шансе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Да ли је икада за месец дана дошао неки доктор ту 
да вас ту прегледа? 
СВЕДОК "З":  Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте тражили помоћ? 
СВЕДОК "З":  Нисмо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Од стражара, јесте рекли да вам требају неки завоји, 
алкохол? 
СВЕДОК "З":  То нико не ферма. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте тражили, па не ферма или нисте ни тражили? 
СВЕДОК "З":  Ја нисам тражио, а нисам ни чуо да други. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, Вама није ни требало, је ли тако? 
СВЕДОК "З":  Да други траже. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви лично, да ли сте повређени? 
СВЕДОК "З":  Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте? Да ли Вас је тукао неко, онако без неких видљивих 
повреда или ништа? 
СВЕДОК "З":  Па, јесте мало, мало. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Шта је било са овим Зулкарнеином Ефендићем када 
су му одсекли полни орган? 
СВЕДОК "З":  Он је убијен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, али пре него што је убијен, да ли је тражио неку помоћ, 
можда од тог ту сведока, да ли се тога сећате, нешто да му помогне? 
СВЕДОК "З":  Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате? 
СВЕДОК "З":  Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел неко уопште помињао да би требало да дође доктор 
или? 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Па, није нико спомињао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нико није спомињао? 
СВЕДОК "З":  Нико. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Какву сте ту помоћ? 
СВЕДОК "З":  Било је неких чаршава, па замотаји ране. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А Ејуб што је четири дана? 
СВЕДОК "З":  А ране су се замлађивале, то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Саме? 
СВЕДОК "З":  Саме, како и то од Бога. Е, када смо пребачни ми горе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само полако. Када је то Репић урадио, кажете, ручак је био, 
он је упао. Како је упао, да ли сте видели Ви? Где сте Ви били у моменту када он 
упада? Јесте били ближе вратима? 
СВЕДОК "З":  Сели да сипамо ручак, да једемо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И он? 
СВЕДОК "З":  Он је онда улетео и остављајте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где су стражари? 
СВЕДОК "З":  Какви стражари. Лазија је био неки на стражи. Он је седео у кафани 
Он је од њега аутомат, или му је нашао на столу, или му је отео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како Ви то знате? 
СВЕДОК "З":  Ко? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То да је био у кафани тај стражар. Јесте видели или? 
СВЕДОК "З":  Неки други су то виђели, да је аутомат стајао на столу испред. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел био овај сведок П, тог дана, тај ту? 
СВЕДОК "З":  Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није, нисте га видели? 
СВЕДОК "З":  Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није био? 
СВЕДОК "З":  Није. Тада је Лазија био. И он је онда улетео, уза зид и рафално, и 
појединачно и рафално. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И шта је онда урадио? Изашао или шта? 
СВЕДОК "З":  Када нас је све он помлатио, онда је изашао. Отишао је да попије 
шприцер. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тако каже? 
СВЕДОК "З":  Да, а нећу да видим рањенога, вратићу се ја. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Шта је то значило? 
СВЕДОК "З":  Молим? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је то значило када каже, нећу да видим? 
СВЕДОК "З":  Неће да види рањена, побиће. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Побиће када се врати? Па, да ли се вратио? 
СВЕДОК "З":  Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није? 
СВЕДОК "З":  Није, није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И то је већ значи поподне? 
СВЕДОК "З":  Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И сада кажете, сутра долазе по вас? Како, ко долази? 
СВЕДОК "З":  Долазе аутобуси и долазе аутобуси «Дринетранса», али под 
пратњом. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чијом? 
СВЕДОК "З":  Полиције резервне. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ту некога познавали? 
СВЕДОК "З":  Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте? 
СВЕДОК "З":  Нисам. И ту смо потоварили и ове рањене. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сви у те аутобусе? 
СВЕДОК "З":  У аутобусе и у бивши суд. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Који то суд? 
СВЕДОК "З":  У Зворнику, зграда, бивши затвор, садашњи суд. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И где вас ту сместе? 
СВЕДОК "З":  Па, у ту смо зграду смештени сви. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сви опет у једну или у више просторија? 
СВЕДОК "З":  Биле су две просторије, три, али опет другачије је горе било. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је боље било него тамо? 
СВЕДОК "З":  Боље, него шта је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел имало ту где да се легне, неки кревет, нешто? 
СВЕДОК "З":  Нема ништа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Него? 
СВЕДОК "З":  Паркет. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На паркету? 
СВЕДОК "З":  Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли била простирка, нека ћебад, нешто? 
СВЕДОК "З":  Није, није ништа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ништа? Храна, да ли је ту била? 
СВЕДОК "З":  Храна је долазила. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И ту боравите од, значи, ког? 
СВЕДОК "З":  До 15. јула. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Од тог неког краја? 
СВЕДОК "З":  Од 29. јуна. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јуна до 15. јула боравите? 
СВЕДОК "З":  15. јула, среда, у аутобусе седамо, рањени остају. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ту? 
СВЕДОК "З":  И наводно идемо на слободну територију, у Бијељину. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко вас вози? 
СВЕДОК "З":  Возе аутобуси «Дринетранса». 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко вас прати? 
СВЕДОК "З":  Пратила нас је полиција. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Полиција? 
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СВЕДОК "З":  Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Има ли војске ту да дође? 
СВЕДОК "З":  Било је и војске унутра. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где? 
СВЕДОК "З":  У аутобусу, бар по два војника. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И колико вас одлази? 
СВЕДОК "З":  Одлази нас. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У Батковиће? 
СВЕДОК "З":  Одлази нас 73. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Укупно, значи? 
СВЕДОК "З":  Колико се сећам, укупно. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел умро неко у Суду за прекршаје, у Суду, до 15. јула? 
СВЕДОК "З":  Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У том периоду од рањеника што су пребачени? 
СВЕДОК "З":  Ја се не сећам да је ико умро. Умро је када смо ми отишли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: После? 
СВЕДОК "З":  Мухарем Фајзић, неки  Хазиф, он је ожењен из Дивича био. Они су 
умрли. Овај други је дошао у размену у Батковић, а ови су остали, 1993. године су 
они живи били. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ти што су остали? 
СВЕДОК "З":   Траг им се губи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, Ви прелазите у Батковић? 
СВЕДОК "З":  Да, у логор. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: До новембра? 
СВЕДОК "З":  Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И у новембру, да ли сте отишли на слободну територију? 
СВЕДОК "З":  Не, не, у јулу смо ми отишли у Батковић, а регистровао нас Црвени 
крст 18. августа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Исто 1992. године? 
СВЕДОК "З":  И онда порукама преко Црвеног крста си тражио породицу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И докле сте све у Батковићу? 
СВЕДОК "З":  1993. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Аха, све до 1993. године? 
СВЕДОК "З":  21. јули. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: 1993.? 
СВЕДОК "З":  Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте онда размењени? 
СВЕДОК "З":  Тада размењени. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, били сте, практично, заточени сво то време. 
СВЕДОК "З":  Радили смо сви. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Радили сте? 
СВЕДОК "З":  Сви. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У Батковићу? 
СВЕДОК "З":  Једни у шумама. Ја сам био у радионици, једни иду жито окопавати. 
Углавном, другачије је доле било. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте нашли породицу? 
СВЕДОК "З":  Јесмо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте се уморили? 
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СВЕДОК "З":  Јесам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. 
 
 
 Суд доноси 
 
 
     Р Е Ш Е Њ Е 
 
 
 Одређује се пауза у трајању од 25 минута. 
 
 
 Суд доноси 
 
 
     Р Е Ш Е Њ Е 
 
 
 Да се главни претрес настави након паузе у 13 часова. 
 
 

НАСТАВАК ИСПИТИВАЊА СВЕДОКА ПОД ПСЕУДОНИМОМ «З» 
 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Јесте се мало одморили? 
СВЕДОК "З":  Мало. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Ја нећу да му кажем име намерно, овај сведок, 
оштећени коме је ухо одсечено, то је Ваш рођак, је ли тако? 
СВЕДОК "З":  Од свастике син. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, јесте сигурни да њега нема? 
СВЕДОК "З":  Нема га. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нема га? 
СВЕДОК "З":  Нема. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте Ви некада видели возило које је однело те лешеве за 
Бајрам и после Видовдана? Чиме су та тела однешена? 
СВЕДОК "З":  Та су тела са камионом одвежена. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви сте помињали неки «тамић»? 
СВЕДОК "З":  «Тамић» је неки. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте Ви видели тај «тамић»? 
СВЕДОК "З":  Долазио је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Долазио? 
СВЕДОК "З":  Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико пута сте га видели? 
СВЕДОК "З":  Потоварили и одвезе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И одвезао? 
СВЕДОК "З":  И касније смо ми опрали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је то довозио? 
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СВЕДОК "З":  Не знам ја који су. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је возио тај «тамић»? 
СВЕДОК "З":  Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је то из града неко ту? 
СВЕДОК "З":  Ту је оданде, мештани. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел имао таблице зворничке или? 
СВЕДОК "З":  Зворничке, регистрован је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је он имао ону цираду или? 
СВЕДОК "З":  Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, не знате, ко је то возио? Ко зове да он дође, да ли то 
знате? Како се створи тај «тамић», после колико времена? 
СВЕДОК "З":  Не знам ја ко је звао, али дошао је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Од тих убистава, не знате? Да ли Вам је долазио неко ту у 
посету, у смислу да уђе, да нешто види да се дешава, неко мимо стражара? 
СВЕДОК "З":  Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није никада? Јел долазила нека жена? 
СВЕДОК "З":  Ко? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Споменка нека, да ли Вам је то нешто познато? 
СВЕДОК "З":  Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ту нека жена из Челопека, да је улазила? 
СВЕДОК "З":  Ја нисам видео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте, или неко други из града да је долазио да се увери ту 
да се нешто дешава, да се? 
СВЕДОК "З":  Нисам ни то видео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли Ви знате, да ли или касније можда, евентуално, ако 
нисте тада, нисте тада вероватно могли, да ли сте касније сазнали да се то чуло шта 
се ту догађа? Да ли су знали мештани, Челопечани? 
СВЕДОК "З":  Знали су. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како то знате? 
СВЕДОК "З":  Па, знали су, када нас гоне, ајде певај, па цика, вриска, пуцање. 
Знали су они за то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико је Дом културе удаљен ту од кућа првих, околних? 
СВЕДОК "З":  Од кућа преко цесте само. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Оно тамо, ви сте, значи, према Дрини, је ли тако, она десна 
страна у Дому, а они су преко пута? 
СВЕДОК "З":  Да, преко пута Дома, само преко цесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када изађете то до WC-а или да узмете храну, јел пролазе 
возила, јел иду ту, да ли има саобраћаја' 
СВЕДОК "З":  Нема, нема. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није било? 
СВЕДОК "З":  Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је главни пут за Бијељину? 
СВЕДОК "З":  То је двориште. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим? 
СВЕДОК "З":  То је двориште. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, ја ћу Вам после показати ову фотографију. Сада ћу 
Вам мало предочити Вашу изјаву. Ви сте пре десет година давали изјаву хашким 
истражитељима. Где је то било, да ли се сећате? Где су они узимали од Вас изјаву? 
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СВЕДОК "З":   Узимали у Тузли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У Тузлу сте ишли? 
СВЕДОК "З":  Тамо сам и био, размењен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је значи тада било још, 1996. године? Ту сте нешто више 
причали, па да Вас питам, да ли се сећате, помињали сте изглед тог Пуфте, нешто 
да је био дебео, да је био обријан? 
СВЕДОК "З":  То сам по причама од ових. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А то само по причама? 
СВЕДОК "З":  Од других. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Помињали сте нешто да су вас терали да се скидате голи, 
када су тражили новац и злато?  
СВЕДОК "З":  Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када је то било? 
СВЕДОК "З":  То је у Дому било. Све смо морали скинути са себе и они су 
претресли, видели нема више. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А у ком је то било периоду, отприлике? 
СВЕДОК "З":  Од 10. до 15. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, тих пет дана, када су долазили више пута? 
СВЕДОК "З":  Јесте, јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је био и Репић тада? 
СВЕДОК "З":  Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није? 
СВЕДОК "З":  Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Него? 
СВЕДОК "З":  Не знам који су били. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате који су долазили? 
СВЕДОК "З":  Каква је војска. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А да ли су некада помињали да траже неке Жуне, да ли Вам 
то име Жуна нешто значи? 
СВЕДОК "З":  То је Репић тражио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта? 
СВЕДОК "З":  Жуну. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ко је тај Жуна? 
СВЕДОК "З":  Човек из Зворника. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте Ви знали тог Жуну? 
СВЕДОК "З":  Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А како знате да је човек из Зворника? 
СВЕДОК "З":  Па, из Зворника, не море ни одакле бити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А то сте закључили? 
СВЕДОК "З":  Јесте, зато што је и он био у Зворнику, Репић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па онда тражи, шта каже? 
СВЕДОК "З":  Можда да је у конфликт дошао са њим, чим га спомиње. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А шта каже, тражи га или шта? 
СВЕДОК "З":  Жуну тражи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је ту међу вама или? 
СВЕДОК "З":  Да ли је међу нама и познаје ли га ко. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А познаје ли га ко. И шта сте Ви одговарали? 
СВЕДОК "З":  Шта ћу рећи када не знам човека. Нисам ја из Зворника. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте знали, да. Па сте рекли нешто за Фарида Хаџиавдића 
да је рекао да он ради у Глиници? 
СВЕДОК "З":  Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко ради, Фарид или Жуна? 
СВЕДОК "З":  Фарид. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Фарид ради? Јел онда пуцао у њега? 
СВЕДОК "З":  Јесте, био је рањен и онда га је убио у потиљак, пуцао из пиштоља. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је оно што сте рекли малопре за Фарида? Да ли се 
десило да је неко умро од страха можда? 
СВЕДОК "З":  Јесу, двојица. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је то био, да ли знате имена? 
СВЕДОК "З":  Умро је Џихић Шемсудин и Алихоџић Ахмет. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Којом приликом? 
СВЕДОК "З":  Од страха су они цркли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли приликом неког? 
СВЕДОК "З":  Стрељања и. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Док су стрељали друге? 
СВЕДОК "З":  Јесте. На њима није било рана, а мртви. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када изађу, па када видите? 
СВЕДОК "З":  Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте Ви некада товарили лично на камион? 
СВЕДОК "З":  Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви лично нисте? 
СВЕДОК "З":  Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Кажете, Брану Грујића знате? Јел некада он можда 
долазио у Челопек? 
СВЕДОК "З":  Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није? 
СВЕДОК "З":  Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А тај Марко Павловић, њега не знате? 
СВЕДОК "З":  Њега и не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате га? Добро. Вас су, кажете, пребацили у суд и онда 
у Батковиће, је ли тако? 
СВЕДОК "З":  Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Помињали сте нешто да сте Караџића виђали? Где је то 
било, док сте били у Зворнику, Радована? 
СВЕДОК "З":  То по другим причама. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта сте чули Ви? 
СВЕДОК "З":  Па, да, ови који су ближе прозору и можда Караџића у кругу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли сте други су Вам рекли? Шта су, видели га ту? 
СВЕДОК "З":  Не могу ја гарантовати, ја нисам видео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта Вам кажу ти други затвореници? Шта су Вам 
испричали? Реците нам, шта су Вам испричали везано за то, за Караџића? 
СВЕДОК "З":  Ја га нисам видео, али по причама других. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта кажу други? 
СВЕДОК "З":  Кажу, ено у кругу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да је дошао? 
СВЕДОК "З":  Да. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како? 
СВЕДОК "З":  Хеликоптер видели. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Они видели? 
СВЕДОК "З":  Како се спуштао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А круг, ту код суда? 
СВЕДОК "З":  Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико има од суда до СУП-а, до општине? 
СВЕДОК "З":  Нема пуно, у склопу је то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је у склопу? 
СВЕДОК "З":  Да. Тим причама ја не верујем, али ето. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Хоћете да дођете да погледате овде код мене ову 
скицу, што нам је један сведок донео, направио. Јел то гај «Г» што Ви кажете? 
 
 
 Констатује се да се сведоку показује скица која се налази у списима 
Дома културе и објашњава да је то Дом културе у «Г» како га је данас описао. 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је овде пут? 
СВЕДОК "З":  Јесте, овде је продавница, овде је кухиња. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Значи, тамо се иде за Бијељину, је ли тако? 
СВЕДОК "З":  Овде је улаз. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А где су, покажите нам, та два улаза, кажете има улаз, ту 
код пута? 
СВЕДОК "З":  Да, продавница. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где је онај главни улаз где Ви улазите за јело? 
СВЕДОК "З":  Овде. 
 
 
 Констатује се да сведок на скици под ознаком «Б» показује да је ту улаз 
где су они улазили. 
 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли Вам је ту ручак? 
СВЕДОК "З":  Јесте, јесте. 
 
 
 И где су уносили ручак. 
 
 
СВЕДОК "З":  Са главног пута се скреће доле. 
 
 
 Где се скреће са главног пута лево. 
 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А где је тај други, кажете, код бине? Где је бина? 
СВЕДОК "З":  Ваљда ту, овамо нема улаза. 
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 Сведок показује на скици да се бина налази на ужем делу Дома са 
супротне стране од пута у близини означених WC-а.  
 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, Ви сте ту пролазили, је ли тако, да би ишли у WC? 
СВЕДОК "З":  Јесте. 
 
 
 Сведок показује и продавницу. 
 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је то ово? 
СВЕДОК "З":  Овде је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А, ту је продавница? Добро. 
 
 
 На месту где пише «хол-предворје». 
 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нама је тај сведок који је донео скицу написао да је ту хол, 
па да је ту нека просторија, читаоница, па ходник, па продавница. Није тако? 
СВЕДОК "З":  Ја колико се сећам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како се Ви сећате? 
СВЕДОК "З":  Директно. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Директно? Добро. 
 
 
 Констатује се да сведок показује хол и наводи да, колико се сећа, да је ту 
била продавница. 
 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А овде пише неки магацин сточне хране. Да ли је ту била 
нека просторија са стране, да ли се тога сећате? 
СВЕДОК "З":  Не сећам се, могуће. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Могуће. А та кафана? 
СВЕДОК "З":  Преко пута улаза. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Преко пута улаза? 
 
 
 Констатује се да сведок показује да је кафана била. 
 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел на овом месту како је уцртано? 
СВЕДОК "З":  Газда је умро. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел то тај Драгутин Јовановић? 
СВЕДОК "З":  Јесте. 
 



Транскрипт аудио записа 
са главног претреса од 13. јуна 2006. године 

61

 
 
 
 

 
 На месту где је уцртана на скици, преко пута улаза означеног под «Б». 
 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када је умро газда? 
СВЕДОК "З":  После рата. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: После рата? Кафе кухиња, а шта је ту, нека кухиња? 
СВЕДОК "З":  То је њихова била кухиња. То се није користило. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За Дом? 
СВЕДОК "З":  Па, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И неки магацин и нека канцеларија, то значи, ви нисте 
имали везе са тим? 
СВЕДОК "З":  Од продавнице магацин има. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Када кажете, дешава се да Ви кажете, изађете па 
узмете храну па до WC. Јесте ли видели некада распоред тих стражара? Где они 
стоје? 
СВЕДОК "З":  Стоје овде. 
 
 
 Констатује се да сведок показује да су стражари стајали преко пута 
кафане, односно испред кафане. 
 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли су стајали некада ту на овим ћошковима Дома када 
изађете? 
СВЕДОК "З":  Нисам видео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли Ви знате, добро, можете сада да станете тамо или да 
седнете, ако Вам је лакше, да ли Ви знате, по колико их је у смени? Да ли су они 
имали неке смене, како је то изгледало? Колико тих стражара? Јесте ли једног 
стражара? 
СВЕДОК "З":  Само може бити по два стражара. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: По два? 
СВЕДОК "З":  Не може их више. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли су се они по сменама мењали, да ли се тога сећате? 
СВЕДОК "З":  Па, јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте? 
СВЕДОК "З":  Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Како су се према Вама стражари, ти стражари понашали? 
СВЕДОК "З":  Добро. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро? 
СВЕДОК "З":  Добро. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте их некада питали, зашто дозвољавају тим људима да 
уђу ту? 
СВЕДОК "З":  Па, не могу им они ништа. Шта је стражар, он је немоћан ту, када се 
они напију. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Да ли су ти стражари имали оружје? 
СВЕДОК "З":  Имају. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Са собом? 
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СВЕДОК "З":  Шта ће они, морали би онда гинути. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу некада употребили то оружје? 
СВЕДОК "З":  Нису. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нису? Јесте видели да су покушали да нешто спрече ове да 
уђу или да? 
СВЕДОК "З":  Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте? 
СВЕДОК "З":  То није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се десило да сте некада напољу када наиђу те војске, 
те групе? 
СВЕДОК "З":  Када смо напољу? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, рецимо Ви лично, да ли сте некада били напољу, па да 
ови наиђу? Јесте ли видели некада, чиме наилазе, како долазе? 
СВЕДОК "З":  Нисмо, како ћемо видети, затворени. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта се дешавало сада, значи, Ви се 29. пребацујете, кажете 
у зграду суда и шта се сада тамо дешава? Тамо Вас смештају, ту су и рањени, је ли 
тако? 
СВЕДОК "З":  Јесте, сви. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте знали сада, шта се ту чека, шта ће сада даље да се 
догоди? 
СВЕДОК "З":  Ништа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте знали? Јел Вам ту пружана помоћ?  
СВЕДОК "З":  Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кажете, ту су бољи услови, шта значи, бољи услови? 
СВЕДОК "З":  Јесте, долазиле су. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је долазио? 
СВЕДОК "З":  Медицинске сестре које су превијале, али изгледа су подкрадом и 
оне долазиле. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Подкрадом? 
СВЕДОК "З":  Јесте, превијале ране. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте неку знали можда по имену? 
СВЕДОК "З":  Нисам знао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте? Јесу ту неке локалне ту да су радиле у Вашем 
здравственом центру? 
СВЕДОК "З":  Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Мислим, ту су Зворничани? 
СВЕДОК "З":  Дошле су, али како су оне дошле, ја не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, дошле су ту у суд? 
СВЕДОК "З":  Ко их је позвао и то не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате ништа? 
СВЕДОК "З":  Превијали су нешто рањенике. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико су често долазиле? 
СВЕДОК "З":  Два пута су свега дошле и више нису смеле. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте имали прозоре на тој просторији, ту у «Новом 
извору»? 
СВЕДОК "З":  Јесмо, прозори и решетке. То је некада био затвор. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел то било у приземљу или на спрату, када сте се вратили? 
СВЕДОК "З":  На спрату. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На спрату? Јесте видели некога да пролази, да ли сте некада 
са неким контактирали преко прозора, неки Зворничани, неко, јесте видели? 
СВЕДОК "З":  Био је један Пајо полицајац Тешић, умро је. Он нам је једини ваљао 
са цигарама, давао, јер био је добар са мном и сваки дан штеку донесе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За време тих петнаест дана што сте боравили? 
СВЕДОК "З":  Јесте, и ја поделим свима, ето то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  А за то време, да ли је долазио неко од, да кажемо, власти 
из града, ту неко да се информише? 
СВЕДОК "З":  Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није? Ви не знате? 
СВЕДОК "З":  Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесмо ли нешто заборавили, што сте можда хтели да 
кажете? 
СВЕДОК "З":  Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви кажете, нисте имали телесне повреде. Јел имате сада 
неке последице од тог боравка, после толико година? 
СВЕДОК "З":  Како неће бити, а највише страх, а онако, немам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Немате? Ви сте јуче били на препознавању, је ли тако? 
СВЕДОК "З":  Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте успели некога да познате од тих људи који су Вас 
мучили? 
СВЕДОК "З":  Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте успели? 
СВЕДОК "З":  Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Јел Ви тражите накнаду штете, ако се утврди која 
лица су то радила, Вас заточила и држала ту? 
СВЕДОК "З":  Немам шта тражити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Питања има ли? 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Има. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ево, сада ће члан већа да Вам постави неки питање, ако 
има, па ћете Ви одговорити. Изволите. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Пошто је сведок говорио све 
време војска их је заробила и тако даље, да ли може да определи каква је то војска? 
Јел то била она редовна војска, територијална одбрана, паравојне формације? 
СВЕДОК "З":  Паравојне су то све. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Јесте Ви у то време или 
касније имали неко сазнање, ко је био командант тој војсци? 
СВЕДОК "З":  Само знамо за Павловића, као команданта, али ја тог човека нисам 
видео, нећу ја, немам шта рећи. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Добро, Ви нисте видели тог 
човека, а знате за Павловића да им је био командант. Одакле Вам то сазнање? 
СВЕДОК "З":  Мирсад Халиловић је контактирао. Они се познају добро. А Мирсад 
је нама преносио, јер да не би ми сви ишли. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Добро. Реците ми у вези ових 
ситуација, кажете, 09. долази овај Репић на прозор, онда 10. долазе, па 15., да ли су 
у свим тим ситуацијама иста лица долазила или је било? 
СВЕДОК "З":  Било их је свакаквих. 
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ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Било је свакаквих, а је ли тај, 
Ви помињете Пуфту, Тору, Зокса, Репића, да ли су у свакој од тих ситуација та 
четворица били? 
СВЕДОК "З":  Нису били стално. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Нису? 
СВЕДОК "З":  Нису. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Него понекад неко од њих? 
СВЕДОК "З":  Да, од тих, и остали су долазили, све је то непознато. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Да, а овог дана 10. јуна, да ли 
су била та четири лица? 
СВЕДОК "З":  Тако кажу они, та имена. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Да ли Ви знате, како, описали 
сте Репића? 
СВЕДОК "З":  Да. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Да ли бисте могли, рецимо, 
да опишете Тора и Зокса или не знате како та лица изгледају? 
СВЕДОК "З":  Не знам како, не дају гледати. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Значи, за њих не знате? 
СВЕДОК "З":  Не дају гледати. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како изгледају, само сте чули да се неки од тих зову Торо и 
Зокс? У вези тих ситуација када описујете, не знам, убадање ножем, шта раде ови 
други, шта раде ови остали, када један то ради? 
СВЕДОК "З":  Па, туку и они исто. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Они туку овде друге? 
СВЕДОК "З":  Па, јесте. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: У тој истој ситуацији? 
СВЕДОК "З":  У тој ситуацији. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Значи, свако од њих нешто 
ради? 
СВЕДОК "З":  Сваки је имао у рукама да туче. А док ми сагетих глава, да не 
гледаш. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Добро. А та ситуација, 
кажете, три лица су ножем лишена живота, помињете Пезеровић Заима, Капиџић 
Сакиб и још једно треће? 
СВЕДОК "З":  И Шабан Бикић. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Да, реците ми, да ли сте Ви 
видели тог човека који је то урадио њима? Да ли је исти човек сву тројицу убио? 
СВЕДОК "З":  То нисам видео, тек када су отишли, онда смо ми пришли и 
погледали, поклати. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: А Ви нисте видели сам тај 
моменат? Нисте били ту близу? 
СВЕДОК "З":  Не, када смо били у ћошку, сви. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Јел неко ту прокоментарисао 
од оних који су видели ту ситуацију, јел неко рече, ко то уради? Да ли су поменули 
некога по надимку од ових лица? 
СВЕДОК "З":  Нисам то чуо. 
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ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Нисте чули? Јесте ли 
присуствовали тој ситуацији, да неко реже полни орган овом Ефендићу, већ како се 
зове или сте то чули накнадно? 
СВЕДОК "З":  Па, био сам ја ту. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Били сте присутни? 
СВЕДОК "З":  Били, када смо у строју стајали, уза зид. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Јесте ли Ви то баш видели, 
тај тренутак? 
СВЕДОК "З":  Нисам тај тренутак, јер сам био удаљен од њега, него када су се 
разишли, онда. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Јесте ли после тога од тих 
људи који су то видели били ту, чули ко је то учинио, по неком надимку некога? 
СВЕДОК "З":   Нису ми рекли. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Нисте? И, реците ми, од ових 
лица, од свих вас који сте ту били, све те дане, колико је укупно људи убијено, да 
Ви имате сазнање да је убијено, све ове дане? 
СВЕДОК "З":  Све дане? 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Да. 
СВЕДОК "З":  У Челопеку? 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Да? 
СВЕДОК "З":  Ја мислим, нас је 83, колико се сећам, отишло у Батковиће, од 162. 
Једни су одведени, једни су побијени. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Па, јесте побројали, колико је 
укупно њих побијено? 
СВЕДОК "З":  Нисам бројао. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: На почетку Вашег исказа 
помињали сте неку бројку 174 лица? 
СВЕДОК "З":  То колико нас је било. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Да. 
СВЕДОК "З":  Дете је пуштено, а 11 одведено. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: И, кажете, од тих 174 лица, 
колико после Вас оста на броју? 
СВЕДОК "З":  83. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: 83? 
СВЕДОК "З":  Пошло нас је у Батковиће. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: На ту размену? 
СВЕДОК "З":  Јесте, не у размену, отишло доле у логор. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А, колико је остало рањених када сте Ви отишли у 
Батковић, у суду? 
СВЕДОК "З":  Рањених? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, рањених? 
СВЕДОК "З":  Остало је 22, двоје је умрло. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, има списак овај што сте. 
СВЕДОК "З":  Двоје је умрло, једно је дошло у Батковиће, а ови су сви 
ликвидирани. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Добро, хвала. 
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ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Па, ево само да се ту наставим, да 
разјаснимо то. Пошто сте Ви рекли данас када сте говорили о томе, рекосте да Вас 
у Батковић из зграде суда одлази 73, сада кажете 83? Малопре сте рекли 73? 
СВЕДОК "З":  Па, добро, могуће, не може се све запамтити. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Али ја сам хтео да Вас питам. 
СВЕДОК "З":  По бројевима, ја имам списак. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Нешто друго, то је суштински исто. 
СВЕДОК "З":  Који су отишли. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Што је и колегиница питала, колико 
вас је дошло из Челопека у зграду суда, два аутобуса су, рекосте, дошла по вас, 
сутрадан по том догађају, када сте тражили да вас се измести, па сте рекли да су 
дошла два аутобуса и одвезли су вас у зграду суда. Колико вас је било, по Вашој 
процени, да је дошло из Дома културе у зграду суда у Зворник, по Вашој некој 
процени? 
СВЕДОК "З":  Мислим да је нас горе дошло преко 120. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Око 120? 
СВЕДОК "З":  Да, они су остали, није, није, није, 20 је мртвих одмах било, а 22 сам, 
103. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: 103? 
СВЕДОК "З":  Пребачени горе. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Пребачени горе 
СВЕДОК "З":  Јесте. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Добро. Ви сте рекли, описали сте ту 
ситуацију, да сте погнуте главе, када су ови извели људе на бину и чујете Репићев 
глас и он говори што говори и тако даље, рекли сте да их је пет, шест људи са њим 
и кажете да сте након тога у причи са стражарима чули надимке? 
СВЕДОК "З":  Па, надимке, нисам ја чуо, чују други. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Не, него Ви нас занимате, Ви лично, 
дакле, да ли сте? 
СВЕДОК "З":  Па, ја чујем од других. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Молим? 
СВЕДОК "З":  Па, ја чујем од других, који су још са нама били. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Опишите нам ту ситуацију, каква је 
то ситуација, какав се то разговор води са тим стражарима, након овог догађаја? 
СВЕДОК "З":  Не можемо ми сви заједно разговор вршити са њима. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Не, него, да ли сте Ви томе 
присутни? 
СВЕДОК "З":  Који изиђу храну да унесу. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Добро? 
СВЕДОК "З":  Па, мало разаберу. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: И онда они су, дакле, нисте Ви 
лично? 
СВЕДОК "З":  Нисам ја лично. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Него, неко из Ваше групе, ко је 
отишао по храну у причи са стражарима је чуо да су ту били људи ових надимака? 
СВЕДОК "З":  Тако су се звали. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Молим? 
СВЕДОК "З":  Тако се звали. 
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ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Говоримо о овом догађају од 10., је 
ли тако, уочи Бајрама? 
СВЕДОК "З":  Да. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: О томе говоримо? 
СВЕДОК "З":  Ми не моремо знати како се они зову. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Добро, добро, него само Ви лично, 
дакле, Ви лично, како сте Ви чули и од кога сте Ви чули? 
СВЕДОК "З":  Чули од ових осталих што су са мном били и оду да унесу храну. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Да ли сте Ви лично знали некога од 
стражара, то су ипак људи локалци, мештани, да ли сте Ви лично познавали некога 
именом и презименом? Ево, рецимо, сведока П? 
СВЕДОК "З":  П? 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Да ли сте га Ви познавали? 
СВЕДОК "З":  Знам. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Он нам је рекао да је познавао пуно 
Дивичана и да му је било мало и непријатно што уопште? 
СВЕДОК "З":  Радили заједно. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Молим? 
СВЕДОК "З":  Радио је са Дивичанима заједно. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Да, дакле, њега сте познавали? 
СВЕДОК "З":  Да. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Да ли сте још кога од стражара, тих 
полицајаца познавали, да ли нам можете рећи сада његово име и презиме? 
СВЕДОК "З":  Још двојицу. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Молим? 
СВЕДОК "З":  Још двојицу. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Да ли знате њихова имена и 
презимена? 
СВЕДОК "З":  Знам, али то. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Не бисте да кажете? 
СВЕДОК "З":  То остаје. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Непријатно Вам је да то кажете? 
СВЕДОК "З":  Јесте. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Примењене су неке мере заштите 
према Вама, у смислу да све ово што се чује у судници, неће се чути и неће се 
знати ни у списима, од кога је, него од сведока под псеудонимом који смо Вам 
доделили, па у том смислу, ради неке помоћи. 
СВЕДОК "З":  Могу написати. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Молим? 
СВЕДОК "З":  Како се зову. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Не бисте то смели да изговорите та 
имена, не бисте смели овако јавно да изговорите? 
СВЕДОК "З":  Не. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Добро, није баш згодно, можда да 
искључимо јавност. Поменули сте извесног Лазију, Ви сте поменули извесног 
Лазију? Ја сам себи евидентирао, ево сада ћу, био је стражар Лазија, ваљда је Репић 
од њега узео аутомат са стола? 
СВЕДОК "З":  То је задњи. 
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ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: То је овај догађај за Видовдан? 
СВЕДОК "З":  То је задњи од стражара што је био. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Да. Само још једно питање: да ли је 
било међу Вама људи који су радили у Глиници? 
СВЕДОК "З":  У Глиници? 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: У Глиници који су били неки 
инжињери или тако? 
СВЕДОК "З":  Јесте. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Да ли их је ко тражио, да ли је ко 
долазио баш њих да тражи да их се одведе, изведе из неких разлога? 
СВЕДОК "З":  Није. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Не сећате се тога? 
СВЕДОК "З":  Није њих нико тражио. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Не, него да је дошао у Дом, у Дом 
културе па да их прозива именом, презименом и Ви знате, то су неки инжењери из 
Глинице и тако даље, па да су онда ти људи изведени и одведени? 
СВЕДОК "З":  Не, то мени није познато. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Да ли знате, ко су ти људи, именом и 
презименом, дакле ти? 
СВЕДОК "З":  Што су радили у Глиници? 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Ти инжењери из Глинице који су 
били са Вама ту? 
СВЕДОК "З":  Било је њих, радило је. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Да ли их знате именом и 
презименом? 
СВЕДОК "З":  Радио је Фарид. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Како? 
СВЕДОК "З":  Фарид Хаџиавдић, радио је Нусрет Хаџиавдић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Фарид овај што је убијен, Хаџиавдић? 
СВЕДОК "З":  Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У Глиници, био је инжењер? 
СВЕДОК "З":  У Глиници, био је цвећар. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А није био инжењер? 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Инжењер, да ли је био неки инжењер 
у Глиници? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Један нам је оптужени рекао да је једном приликом дошао и 
да је извео нека три грађевинска инжењера и једног електроинжењера, је ли било 
таквих, вероватно, где би могли да раде ти инжењери? Ви не знате? 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Не знате? 
СВЕДОК "З":  Не. 
ЧЛАН ВЕЋА - СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Добро, хвала. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли Ви знате, шта су по занимању били људи између Вас, 
јесте знали, отприлике, где раде и тако даље? 
СВЕДОК "З":  Који? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, људи који су били са Вама унутра' 
СВЕДОК "З":  Унутра, па били радници. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Радници? 
СВЕДОК "З":  Па, радници. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Изволите, Тужиоче. Ево Тужилац ће, ако има нека 
питања, да Вам постави. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Да ли знате, ко је све био од Капичића? 
СВЕДОК "З":  Капичића? 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Да. 
СВЕДОК "З":  Био Смаил, Ениз, Сејо и Суљо, Сулејман, био је два брата, Идриз и, 
они су Мустафе Капичића и они су обадва, они су остали рањени, њих више нема. 
Био је и Фраим Капичић, који им је рођак. И њега нема. Он је остао рањен доле у 
затвору. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Ако сам Вас добро разумео, Ви нисте поменули Капичић 
Сакиба? 
СВЕДОК "З":  Сакиб је убијен. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  У вези са Капичић Сакибом, интересује ме следеће, да ли 
је било два иста лица, са истим именом од тих Капичића? Да ли су била два 
Капичић Сакиба затворена у Дому културе у Челопеку са Вама? 
СВЕДОК "З":  Нема два. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Када сте говорили о томе да сте морали да певате 
разноразне песме, па ме интересује, да ли је било песме где се у речима помињу 
Репић и Лопов? 
СВЕДОК "З":  Ја сам ту песму заборавио, а певата је. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Добро. Ви сте више пута спомињали шта сте морали да 
радите када су они долазили у том смислу да нисте смели да гледате та лица која су 
долазила и тукла Вас, мучила и убијала и тако даље? 
СВЕДОК "З":  Од страха се не сме гледати, а и не дају. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Па сте потом рекли да Ви нисте успели да препознате 
никога. Ја закључујем да је то због тога што нисте смели да их гледате. Да ли је то 
тачно или имате још неки разлог због чега нисте успели да их препознате? 
СВЕДОК "З":  Није се успело ни од страха, а и они су нам забрањивали гледати, 
главе доле, ето ти. Свеједно, и да сам их гледао, након четрнаест година, познати 
некога, нема шансе. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Добро, хвала лепо. Немам више питања. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите, колега. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Први дан када су, каже, мушкарце су држали 
закључане у кући, нису смели да напуштају кућу, били су закључани. Колико дуго 
су били, у првом наврату, први контакт са полицијом, то сте на почетку причали, у 
Дивичу? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Оних месец дана пре него што сте одведени? 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Да, да, пре? Знатно пре, одмах на почетку? 
СВЕДОК "З":  Где одведени? 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Не, нисте уопште били одведени, него када је 
упала војска у Дивич, мушкарце је закључака у кућу, тако сте рекли. Колико дуго 
сте били закључани? 
СВЕДОК "З":  Пустили су они нас. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: После колико? 
СВЕДОК "З":  После, није било десет минута. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Добро, добро. Да ли сте били на стадиону у 
Дивичу или у Зворнику? 
СВЕДОК "З":  У Дивичу. 
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АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: У Дивичу? А, добро, да ли Ви знате, где је тај 
«Нови извор»? 
СВЕДОК "З":  Како нећу знати. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Где се налази? 
СВЕДОК "З":  Како нећу знати, ја мештанин. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Знам, а где се налази «Нови извор»? 
СВЕДОК "З":  Налази се, ено га код СУП-а. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Добро. Колико има од стадиона у Дивичу до 
«Новог извора»? 
СВЕДОК "З":  Нема два километра. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Два, добро, био је рекао 500 метара. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли сте били 500 метара? 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Ово два километра је у реду. 
СВЕДОК "З":  То је од стадиона Зворника. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, то је било после, када су враћени из Милића. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Све је јасно, ако је значи од стадиона Зворника 
до «Новог извора» 500 метара, а од Дивича до овога има два километра, у реду, 
слажем се. Само још нешто, да ли је за све време док сте били у том Челопеку, у 
Дому културе, било је ту више тих малтретирања уочи Бајрама, па било је уочи 
Видовдана и тако даље, да ли је пуцао ико други, сем Репића? 
СВЕДОК "З":  Нису, јесу онако долазили, малтретирали, онако јесу. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Ви сте рекли да, ја овде имам Вашу изјаву, Вашу 
изјаву пред хашким истражитељима, а овде када сте рекли да су отишли очеви и 
деца на ту бину, на питање председника већа, а после сте рекли да Вас је срамота 
да о томе причате и тако даље, рекли сте, да су покушали да их натерају да један 
другом «пуше» полни орган. Јесу покушали,  јер из овога произилази да су то 
радили? 
СВЕДОК "З":  Нису родитељи дали. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: И није било тога? 
СВЕДОК "З":  И родитељи одмах побијени. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: И није било ни са једне, ни са друге стране? 
СВЕДОК "З":  Није, родитељи су одмах побијени. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Добро. Али, овде сте рекли пред овим хашким 
истражитељима да је Алмиру, једном Алмиру, знате Ви ко је Алмир, да му је 
наредио Репић да одгризе пенис Шабану Бикићу, а каже, Шабан није могао 
издржати бол и овај је пуцао у њега и убио га. Јел то тачно? 
СВЕДОК "З":  Не, не могу рећи, не сећам се. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: То сте рекли? 
СВЕДОК "З":  Не сећам се. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: А он је, каже, кукао, болело га је и онда га је овај 
убио Репић, добро. Мислим, занимљиво зато што је то обележје дела, исто. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли би могли да ми кажете, на којој је страни? 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: То је страна 3. последњи пасус, последња два 
реда, каже. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: 3.? Јесте, да, да. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Рекли сте, наредио је Алмиру да одгризе пенис 
Шабану Бикићу. Шабан није могао издржати бол. Из тога произилази да је то овај 
покушавао. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тога нема у оптужници, ја зато то нисам предочавала. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Добро, у реду. А да ли знате, ко је био шеф тим 
стражарима, командир, надређени? 
СВЕДОК "З":  Не знам. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Не знате ко је био? 
СВЕДОК "З":  Не знам. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: А нисте ни чули од другога? 
СВЕДОК "З":  Нисам. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Да ли Вам је познато да је било неког 
супротстављања страже да они уђу? 
СВЕДОК "З":  Није ни тога било. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Никада  није било? 
СВЕДОК "З":  Не би се они смели супротставити. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Никада се нису супротстављали? 
СВЕДОК "З":  То су махом мештани. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Када су вас опљачкали, када су вам све узели, 
новце које сте имали, како сте се онда снабдевали?  
СВЕДОК "З":  Нисмо ни имали ништа. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Нисте цигарете могли да купујете? 
СВЕДОК "З":  Нисмо. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Када су отишли 10. први пут, када је наредио да 
се крв опере, да ли је било рањених тада, остало? 
СВЕДОК "З":  Рањених није било. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Није било? Добро. А рекли сте да је у неколико 
наврата да су одвођени неки, прво неких 11 је одведено, па су онда одведени неки 
да утоваре и истоваре лешеве. Да ли је неко од тих који су одведени, преживео? 
СВЕДОК "З":  Није. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Колико их је укупно тако одведено? 
СВЕДОК "З":  Петоро је отишло да истовари. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: А, 11, претходних, 11 и 5, шеснаест, јел било 
још, колико знам, 11 плус 5, то је 16, јел било још? 
СВЕДОК "З":  Једанаесторо је одведено. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Први пут? 
СВЕДОК "З":  Први пут и њих више нема. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Добро. 
СВЕДОК "З":  Петоро је одведено да истоваре. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: И њих нема? 
СВЕДОК "З":  Ове мртве, а нису се ни они вратили. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Добро. Када су ових 11 одвели, шта су им рекли, 
где иду? 
СВЕДОК "З":  На Дивич. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Где у? 
СВЕДОК "З":  Дивич. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: У Дивич? 
СВЕДОК "З":  Да претражују куће и оружје. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Да ли је стража по наређењу откључава или они 
одваљују врата? 
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СВЕДОК "З":  Највише по наређењу или када дође доручак и ручак, прате, кафана 
онде била, седе, пију. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Рекли сте да су Заим и Сакиб заклани. Не знате, 
ко их је заклао? 
СВЕДОК "З":  Не знам. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Да ли су Вам стражари наређивали да певате? 
СВЕДОК "З":  Нису. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Овде у овом исказу пред Хашким трибуналом, 
око овога председник већа Вас је питала око овог ува, па ипак да то до краја 
расчистимо, овде сте рекли да је њему делимично уво одсечено, а да је њему после 
наређено да онај део што је остао скине? 
СВЕДОК "З":  Одсечено уво скроз, нема га никако и појео је. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: То разумем, него овде сте рекли, да је му је прво 
одсекао пола увета, а ону другу половину? 
СВЕДОК "З":  Није, није, могуће је грешка само. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Добро. Ви сте рекли да сте се после овог 
Видовдана побунили, поменули сте тог човека који је био инструктор који је то и 
то Вам је усвојено 29. да будете пребачени. Коме сте дали ту петицију, јел то 
писмени захтев био? 
СВЕДОК "З":  Није. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Него? 
СВЕДОК "З":  Усмени. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Коме сте рекли? 
СВЕДОК "З":  Алија замолио. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Кога, кога? 
СВЕДОК "З":   Да јаве команди. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Кога? 
СВЕДОК "З":  У Зворник шта се ради. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Разумем Вас, али коме је конкретно Алија? 
СВЕДОК "З":  Откуд ја знам коме. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Не знате коме, коме је Алија рекао? 
СВЕДОК "З":  Стражару. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само мало ако можете да се окренете према нама, због 
микрофона. 
СВЕДОК "З":  Стражара је он питао, молио. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Да ли сте то радили раније, за ових? 
СВЕДОК "З":  Нисмо. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Зашто? 
СВЕДОК "З":  Па, нисмо. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Било вам је грозно. 
СВЕДОК "З":  Коме ћемо јавити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Питала сам. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Добро, само мало. Не, немам више питања. 
хвала. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само ја нешто кратко. Док су вас то терали да се тучете 
међусобно, шта су радили они? 
СВЕДОК "З":  Па, гледају. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта, јел нешто реагују? 
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СВЕДОК "З":  Ма, јок. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ништа? 
СВЕДОК "З":  Ништа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нису се смејали или нешто? 
СВЕДОК "З":  Ако не туку јако, онда они туку. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел нису нешто реаговали, намигивали, смејали се, нешто, 
исмејавали? 
СВЕДОК "З":  Није, није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није било тога? 
СВЕДОК "З":  Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Шта је било са Бојић Хасом? Да ли се сећате? 
СВЕДОК "З":  Бојић? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, Хасо Бојић? 
СВЕДОК "З":  Хасо је отишао у размену. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, он је ипак преживео? 
СВЕДОК "З":  Четворица, жив је и он. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А одакле је отишао у размену? Јел ту из Челопека или 
после? 
СВЕДОК "З":  Из Челопека је Хасо одведен, Омер Џикић, Мурат и Јакуб Тухчић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, ипак има неког ко је одведен, па се после појавио ка 
жив? 
СВЕДОК "З":  Добро, они су размењени на Мајдану горе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где је Мајдан? 
СВЕДОК "З":  Мајдан, ено га више Дивича, «Нови извор». 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када се то дешава, јел се то дешава у оквиру ових? 
СВЕДОК "З":  То се десило у уторак, 09. они су покупљени, врећице на главе, 
ставили им, то су ми они причали и у Мајдан и они су горе размењени. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је њих извео из Дома? 
СВЕДОК "З":  Извела војска са камиончићем и одвукли их. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ли Ви мислили да су они мртви или нешто? 
СВЕДОК "З":  Нису, живи су. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, али тада када су их одвели и не враћају их више? 
Када сте сазнали да су они живи? 
СВЕДОК "З":  Па, када смо размењени. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тек после? 
СВЕДОК "З":  Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта кажу, како су они успели да се размене? Јесу имали 
неку везу, шта је то било? 
СВЕДОК "З":  Откуд знам, ни они не знају. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како баш њих да размене, а Ви остали? 
СВЕДОК "З":  То је случајност. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је њих то извео? 
СВЕДОК "З":  Њих је војска одвела. Јер, било је горе, иза Мајдана у оном селу, 
било је неких погинулих, па сада, то је размена. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Бораца? 
СВЕДОК "З":  Размена. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Бораца погинулих? 
СВЕДОК "З":  Било је двоје мртвих. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Које народности, да ли знате? 
СВЕДОК "З":  Срби. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Срби? 
СВЕДОК "З":  Јесте, и онда су они тражили, а било је још неких из Дивича  горе по 
шумама, па су онда рекли, дај овога, дај овога и они су дошли и одмах њих. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел Ви то сазнајете тада или касније? 
СВЕДОК "З":  Не, не, не, касније, касније. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када су извели Бојић Хасу и Мурата и ту још двојицу, јесте 
Ви видели ко их изводи? Кажете, војска, јесте нешто ближе видели? 
СВЕДОК "З":  Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел то било пре убиства Капичић Суље и овога Алихоџић 
Раме? 
СВЕДОК "З":  Јесте, јесте, то је било пре. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Исти дан? 
СВЕДОК "З":  Пре. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Али, пре? 
СВЕДОК "З":  Пре су они одведени, него то што се десило. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је још било таквих размена да после сте сазнали, 
после рата да су неки живи? 
СВЕДОК "З":  Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Осим њих, нисте написали на списку? Да ли је био неко 
можда да је имао брата неког возача Алије Изетбеговића, да ли знате то? 
СВЕДОК "З":  Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шофера, па да је нешто преко везе и он пуштен, тако 
нешто? 
СВЕДОК "З":  То сада чујем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате, када чујете? Када сте чули за то? 
СВЕДОК "З":  Ето, сада од Вас. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А од мене чујете? Добро. Да ли имао неки, кажете, само је 
Репић, на питање пуномоћника кажете, само је Репић пуцао из оружја. Јесу ови 
други носили исто оружје, па нису пуцали или нису ни имали? 
СВЕДОК "З":  Били су ножеви. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ножеве су имали? Јел имао неко неки топуз, неки 
буздован? 
СВЕДОК "З":  Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је то имао? 
СВЕДОК "З":  То знају други, ја то нисам ни видео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта сте чули, јесте чули да је постојао неки топуз? 
СВЕДОК "З":  Неки топуз, ја то нисам видео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте видели? Добро, онда немојте ако нисте. И још једно 
питање ја имам. Овде смо, имамо у списима неке податке да сте Ви морали да 
правите спискове, значи, када се овако деси неко масовније убиство, рањавање, јел 
неко од вас тражио да се то попише, ко је умро, ко је рањен или не? 
СВЕДОК "З":  То је се писало када се побију, па се да стражарима да се зна колико 
је још остало живих, а где су ти спискови ишли, то нити сам ја давао, нити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел то неко од вас тражио или сте? 
СВЕДОК "З":  Ја не знам то. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате ни да ли је неко тражио или сте ви сами тако 
писали? 
СВЕДОК "З":  Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је писао те спискове, да ли се свако потписивао или? 
СВЕДОК "З":  Нисам ја углавном писао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви нисте? 
СВЕДОК "З":  Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, један узме па пописује све који су преостали? 
СВЕДОК "З":  Па, да, колико је побијено, колико нас је остало, тако стражару се да 
списак. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате, да ли је стражар то тражио да се пише или сте ви 
самоиницијативно то тако писали, да би се знало? 
СВЕДОК "З":  Нисмо ми писали ништа ми међусобно. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Него, они траже? Траже стражари, или ви сами то напишете 
од своје воље? 
СВЕДОК "З":  Траже стражари. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А зашто траже? 
СВЕДОК "З":  Откуд ја знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате? Како су знали стражари, колико хране треба, 
колико треба оних мањерки? 
СВЕДОК "З":  Онда по списку, сигурно. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта по списку? 
СВЕДОК "З":  Колико ће хране да се проследи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како вам је та храна долазила, како је то упаковано, како то 
изгледа? 
СВЕДОК "З":  Како мислите? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли у оним мањеркама или у неким порцијама? 
СВЕДОК "З":  Мањеркама, јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И тако има? 
СВЕДОК "З":  И суђе и тако смо сами себи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Суђе је код вас ту, већ буде? Изволите. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Рекао је сведок овде да је 18. августа у Батковић 
дошао Црвени крст и да их је регистровао. Да ли их је пре тога посећивао, било у 
Челопеку, било у «Новом извору», Црвени крст? 
СВЕДОК "З":  Црвени крст? 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Да, Међународни Црвени крст? 
СВЕДОК "З":  Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ни док сте били у суду тамо, оних петнаест дана? 
СВЕДОК "З":  Није. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Да ли вас је неко малтретирао после 18. августа, 
када је био Црвени крст и када вас је регистровао? 
СВЕДОК "З":  Црвени крст? 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Да? 
СВЕДОК "З":  У Батковићу? 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Да, после тога, да ли сте малтретирани? 
СВЕДОК "З":  Добро, било је мало, мало је било туче. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Да ли је било убијања? 
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СВЕДОК "З":  Није, из почетка, ја када сам дошао, али то је учесник био 
Смаиловић Фикрет из Брезова Поља, Џемал Захировић из Зенице. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Убијени у Батковићу? 
СВЕДОК "З":  Они су убили Ферида Зечевића, професора, испред хангара онде. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Хоћу да Вас питам, врло просто, да ли је неко 
убијен у Батковићу? 
СВЕДОК "З":  Јесте, Ферид Зечевић. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Да ли је убијен после 18. августа, после доласка 
Црвеног крста? 
СВЕДОК "З":  Није. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Није, него то је било пре 18. августа? 
СВЕДОК "З":  Пре. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Добро, хвала. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само још једно питање. Јел долазила нека полиција из 
Бијељина док сте били у Суду, оних петнаест дана, да испитује нешто? 
СВЕДОК "З":  Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није? 
СВЕДОК "З":  Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите. 
НАТАША КАНДИЋ:   Реците нам, ко је у име Дивича преговарао са војском, оно 
на почетку? 
СВЕДОК "З":  Мирсад Халиловић. 
НАТАША КАНДИЋ:  Шта је било са њим? 
СВЕДОК "З":  Убијен. 
НАТАША КАНДИЋ:  Где? 
СВЕДОК "З":  На Дивичу. 
НАТАША КАНДИЋ:  Када? 
СВЕДОК "З":  Када смо ми са аутобусима отишли на Црни врх. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само мало, приближите се микрофону. Значи, он је 
преговарао, и шта се десило са њим? 
СВЕДОК "З":  Отишао је на Дивич, Мирсад Халиловић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ви одлазите? 
СВЕДОК "З":  Ми одлазимо са аутобусом. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А што он не крену са Вама? 
СВЕДОК "З":  Отишао да да ауто неком војнику и да пусти псето, вучјак му везан 
био. И није се више нигде појавио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А знате да је убијен? 
СВЕДОК "З":  Убијен, пронађен је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где? 
СВЕДОК "З":  На Црном врху. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када, отприлике, да ли то знате? 
СВЕДОК "З":  Још неће бити укопан, треба да то болница решава, колико их се 
накупи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тамо у Тузли? 
СВЕДОК "З":  Јесте. 
НАТАША КАНДИЋ:  Јесте можда чули тог дана када је речено да се ви селите, да 
ли је био неко из територијалне одбране у «Видиковцу», у Дивичу, Марко 
Павловић? Са ким је тог дана разговарао Мирсад? 
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СВЕДОК "З":  Не знам. 
НАТАША КАНДИЋ:  Не знате? Данас сте поменули да је било тих размена, да су 
неки отишли, као што је Хасо Бојић и други. Да ли знате неки случај да је неко за 
некога интервенисао, да је извео некога из Челопека? 
СВЕДОК "З":  Јесте, Хасиб Окановић отишао. 
НАТАША КАНДИЋ:  Ко је он? 
СВЕДОК "З":  Он је био војник. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како се зове? 
СВЕДОК "З":  Хасиб Окановић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хасиб Окановић? 
СВЕДОК "З":  Јесте, курир у војсци Марка Павловића. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је њега спавао, ко је њега извукао? 
НАТАША КАНДИЋ:  У којој војсци Марка Павловића? 
СВЕДОК "З":  Дошао је војник по њега, по Хасиба. Хасиб је жив, ено њега у 
Аустрији. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како је он био, где је он радио, војник, где је радио? 
СВЕДОК "З":  Дошао је војник по њега у Челопек и извео га, у Србију га пребацио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Али, зашто, шта је он радио, рекосте, поменули сте Марка 
Павловића, нисам схватила? 
СВЕДОК "З":  Био је курир његов, у оној војсци. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У којој? 
СВЕДОК "З":  Бившој. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како то знате? 
СВЕДОК "З":  Тако Хасиб каже. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Он каже? Добро. 
СВЕДОК "З":  То ми је он причао. 
НАТАША КАНДИЋ:  Да ли је Хасиб био неки официр? 
СВЕДОК "З":  Није, обичан војник. 
НАТАША КАНДИЋ:  Обичан војник на служењу војног рока? 
СВЕДОК "З":  Тако нам је он причао. 
НАТАША КАНДИЋ:  Касније, када је ослобођен, касније када сте се срели или 
тада када је пуштен, када је одведен из Челопека? 
СВЕДОК "З":  Он је одведен у Србију и из Србије отишао за Аустрију. 
НАТАША КАНДИЋ:  Када је излазио из Челопека, шта Вам је рекао? 
СВЕДОК "З":  Није ништа. 
НАТАША КАНДИЋ:  Него, накнадно сте сазнали? 
СВЕДОК "З":  Касније смо ми сазнали. 
НАТАША КАНДИЋ:  Да ли знате, ко је Средо Вуковић? 
СВЕДОК "З":  Средо? Полицајац, активни. 
НАТАША КАНДИЋ:  Да ли је био он у Челопеку? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте га Ви видели некада тамо да дође? 
СВЕДОК "З":  Није он нама долазио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није? 
СВЕДОК "З":  Он је активни полицајац био и пре. Сада је у пензији. 
НАТАША КАНДИЋ:  Да ли је он био, да ли сте га некада видели у Челопеку? 
СВЕДОК "З":  Среду? 
НАТАША КАНДИЋ:  Среду? 
СВЕДОК "З":  Нисам. 
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НАТАША КАНДИЋ:  Никада? 
СВЕДОК "З":  Никада. 
НАТАША КАНДИЋ:  А од других, да ли сте чули нешто о њему, да је он ту? 
СВЕДОК "З":  Нисам. 
НАТАША КАНДИЋ:  Да ли знате, ко је Цвијетко Јовић? 
СВЕДОК "З":  Не знам. 
НАТАША КАНДИЋ:  Да ли знате, ко је Срећо Иконић? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Немојте, ако смо, псеудониме, то смо и сведоку рекли. 
НАТАША КАНДИЋ:  Па, ја сада немам ту, они су општепознате личности. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Имају псеудоним, јутрос ако сте пратили, дали смо му 
управо тај списак, сведоку и он то поштује, па онда, могу и странке, потрудите се 
да ти који су били овде под псеудонимом, ја не знам за тамо доле. Он је био, 
Цвијетко и Маринко и Средо нису били, а он је био под псеудонимом. 
НАТАША КАНДИЋ:  Да ли знате, Остоју? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тим лакше да се упамти. 
НАТАША КАНДИЋ:  Остоју, да ли знате, да ли је он долазио у Челопек? 
СВЕДОК "З":  Остоја, чувар је био, а има и возач. 
НАТАША КАНДИЋ:  Возач? 
СВЕДОК "З":  Ено њега у Немачкој. 
НАТАША КАНДИЋ:  Да ли је био, долазио, јесте га видели у Челопеку? 
СВЕДОК "З":  Јесте дошао је са цистерном. 
НАТАША КАНДИЋ:  Са каквом цистерном? 
СВЕДОК "З":  Комуналног предузећа. 
НАТАША КАНДИЋ:  Шта, да покупи тела? 
СВЕДОК "З":  Није он купио тела. 
НАТАША КАНДИЋ:  Него? 
СВЕДОК "З":  Он је дошао са цистерном, WC онај да почисте са цревом оним. 
НАТАША КАНДИЋ:  Шта је он радио пре рата? 
СВЕДОК "З":  Возач Комуналног. 
НАТАША КАНДИЋ:  Возач Комуналног? 
СВЕДОК "З":  Да. 
НАТАША КАНДИЋ:  А сада је, радио је у Комуналном и долазио да очисти? 
СВЕДОК "З":  Само једном је дошао са цистерном. 
НАТАША КАНДИЋ:  Да ли Вам се обраћао, да ли је разговарао са Вама? Да ли сте 
га познавали? 
СВЕДОК "З":  Није смео ни он разговарати. 
НАТАША КАНДИЋ:  Како знате да је долазио? 
СВЕДОК "З":  Знам ја њега. 
НАТАША КАНДИЋ:  Јел некога нешто питао 
СВЕДОК "З":  И сада га виђам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли му знате презиме, Остоји? 
СВЕДОК "З":  Остоја, у Комуналном возач. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како се звао тај што вам је довозио храну? 
СВЕДОК "З":  Не знам то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате? Возач, не знате? 
СВЕДОК "З":  Не знам. 
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НАТАША КАНДИЋ:  Да ли има и један стражар кога сте Ви видели, када је нешто 
урадио, ушао, рекао, у соби где сте Ви били у Дому културе? Да ли сте видели и 
једног стражара унутра, тамо где сте сви боравили? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли су улазили стражари у Вашу просторију? 
СВЕДОК "З":  Нисмо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ови стражари? 
НАТАША КАНДИЋ:  Нису улазили? Ко уноси храну? 
СВЕДОК "З":  Па, уносимо ми. 
НАТАША КАНДИЋ:  Они вас позову и ви унесете? 
СВЕДОК "З":  Откључају врата и ми унесемо. 
НАТАША КАНДИЋ:  Јесте Ви некада уносили храну? 
СВЕДОК "З":  Не. 
НАТАША КАНДИЋ:  Јесте ли некада видели када за време ручка, јер данас сте 
рекли да су они најчешће Репић и ова његова банда, упадали за време ручка, када 
се отворе врата, да ли сте некада видели, значи, у то време ручка, како неко упада, 
поред Репића? 
СВЕДОК "З":  Није, није, стражари нису. 
НАТАША КАНДИЋ:  Јесте видели некада да је неко, било из Зворника, одакле, 
дошао у тај Челопек, у тај Дом културе ту, док сте Ви били? 
СВЕДОК "З":  Не. 
НАТАША КАНДИЋ:  Да ли знате некога из Кризног штаба, српског Кризног 
штаба? 
СВЕДОК "З":  Не знам. 
НАТАША КАНДИЋ:  Када сте се преселили после у Суд за прекршаје, да ли је 
неко долазио? 
СВЕДОК "З":  Није нама нико долазио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ако мислите на сведока Н, који је био под псеудонимом, 
јел на њега мислите? 
НАТАША КАНДИЋ:  Каже да нико није долазио тада. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Зато, да Вас предупредим да не кажете име. 
НАТАША КАНДИЋ:  Па, нећу, ако је рекао да нико није долазио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, не знам, можда сте хтели да га питате. 
НАТАША КАНДИЋ:  Шта је било са рањеницима, ко је њих превијао? 
СВЕДОК "З":  Нека медицинска сестра је дошла, два пута је дошла и више није. 
НАТАША КАНДИЋ:  Да ли Вам је некада неко од Срба, комшија, донео, послао 
цигарете? 
СВЕДОК "З":  Јесу они давали у Челопеку, али подкрадом. 
НАТАША КАНДИЋ:  Како? 
СВЕДОК "З":  Баце кроз шибере оне. 
НАТАША КАНДИЋ:  Цигарете? 
СВЕДОК "З":  Они увек вичу да се не говори ко је. 
НАТАША КАНДИЋ:  Да ли знате, ко су они? 
СВЕДОК "З":  Не знам, мени нису познати. 
НАТАША КАНДИЋ:   А када сте били у Суду за прекршаје, јел неко доносио Вам 
цигарете или? 
СВЕДОК "З":  Јесте. 
НАТАША КАНДИЋ:  Јесте? Ко? 
СВЕДОК "З":  Па, Пајо Тешић. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Полицајац, то је рекао. 
СВЕДОК "З":  Полицајац, активни. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је, ми имамо овде саслушаног једног сведока који је 
исто имао псеудоним, који је Србин и који је био члан Кризног штаба и он каже да 
је долазио и да су га с прозора звали затвореници и да је он онда донео неку 
преобуку и цигаре. Јел био неко тако од Срба, да ли Ви знате, осим Паје? 
СВЕДОК "З":  Не знам, не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви не знате? Добро. 
НАТАША КАНДИЋ:  Ја бих замолила сведока да покушамо да видимо те догађаје 
да саберемо, бар да се приближимо броју жртава. Прве жртве су 11, када је 
изведено, је ли тако? 
СВЕДОК "З":  Да. 
НАТАША КАНДИЋ:  После тога иде 09. јуни, преко дана двоје, је ли тако? 
СВЕДОК "З":  Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И још двоје увече, поподне. 
НАТАША КАНДИЋ:  Двоје или четворо? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Четворо укупно, рекао је. 
НАТАША КАНДИЋ:  Чекајте, чекајте. 
СВЕДОК "З":  Да, четворо и једанаест, петнаест. 
НАТАША КАНДИЋ:  Петнаест? 
СВЕДОК "З":  Пет отишло да истовари. 
НАТАША КАНДИЋ:  Не, не, не, то је 10.? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, онда 10., рекао је, убијено 10, пет одведено да 
лешеве. 
НАТАША КАНДИЋ:  А између 10. и 15. јуна? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је неко убијен, значи, после Бајрама, а пре 15., када 
сте рекли да су Окановић Омер и овај, како се зове? 
СВЕДОК "З":  Мустафић Алија. Ето, они су убијени. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: 15.? 
СВЕДОК "З":  15. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А између 10. и 15., јел још неко убијен, када су долазили, 
кажете, по паре, сваки дан, оно када је било доста често доласци, јел ту још неко 
убијен? 
СВЕДОК "З":  Не могу се сетити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За Ејуба Тухчића сте рекли да је отприлике истог дана? 
СВЕДОК "З":  Добро, он је изумро. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, после да је умро, да. 
СВЕДОК "З":  Да, четврти дан. 
НАТАША КАНДИЋ:  Четвртог дана у Челопеку? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: После. 
НАТАША КАНДИЋ:  А онда, 15., колико? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Два, рекао је, два. 
СВЕДОК "З":  15. не могу се сетити сада. 
НАТАША КАНДИЋ:  Четворо? И колико је отишло њих ради истоварања тела? 
СВЕДОК "З":  Петоро је отишло да истовара. 
НАТАША КАНДИЋ:  А колико тела је било, убијених, четворо или више? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, то је за Бајрам било, када је било десет. 
НАТАША КАНДИЋ:  Када је отишло петоро да? 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Истовара? Па, било је десет. 
НАТАША КАНДИЋ:  Не, ово је 15. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: 15.? 
НАТАША КАНДИЋ:  Исто су отишли да истоварају. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чекајте, питање је, Ви сте рекли једанпута да је петорица 
отишло и да се никада нису вратили? 
СВЕДОК "З":  Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је био још неки пут да оду да истоваре, а да се не 
враћају? 
СВЕДОК "З":  Није. 
НАТАША КАНДИЋ:  А није? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није, па пратите. 
НАТАША КАНДИЋ:  И добро, и онда после 15., колико је било убијених за 
Видовдан? 
СВЕДОК "З":  42. 
НАТАША КАНДИЋ:  42? 
СВЕДОК "З":  Двадесеторо је мртвих, 22 рањених. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је за Видовдан? 
СВЕДОК "З":  Једно је преживело, оно ни једно више нема. 
НАТАША КАНДИЋ:  То је ово што су у јануару одведени из? 
СВЕДОК "З":  То су, што су остали. 
НАТАША КАНДИЋ:  У тих 40 рачунате и њих? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чекајте, није о томе ни причао, па немојмо овако сада да 
правимо збрку. Лепо смо све. 
НАТАША КАНДИЋ:  42 је? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: 42 је укупно у Челопеку за месец дана. 
НАТАША КАНДИЋ:  Не, не, то је за Видовдан. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, Видовдан смо рекли, 20 убијених, 22 рањених. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Ја мислим да је сведок збуњен питањима. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Немојте да га збуњујете, лепо је све испричао, сада га 
враћамо и сада правимо, знате, други пут када га враћамо, правимо већ збрку. 
Јануар 1993. године, нешто је поменула пуномоћник, јануар 1993., о томе нам 
ништа нисте? 
СВЕДОК "З":  Они су остали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ови Дивичани? 
СВЕДОК "З":  И рањени, рањени. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Остају у Суду, Ви одлазите 15. јула? 
СВЕДОК "З":  Били су живи 1993. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Да ли знате имена неких од тих? Значи, Ви одлазите 
15. јула, ко остаје од тих рањених? 
СВЕДОК "З":  Ето има их, пише. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви сте написали овде? 
СВЕДОК "З": Ја то добро знам који су, Халиловић Авдрахмана, Чикарић Енес, 
имају Капичић Ифрајид. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Они остају и после 15. јула у Суду? 
СВЕДОК "З":  Авдрахман Халиловић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Е сада, како Ви знате, шта се дешава са њима у јануару 
1993. године? 
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СВЕДОК "З":  Ето, има сведок па ће рећи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А Ви то чујете посредно, значи? 
СВЕДОК "З":  Ја сам у Батковићу такву информацију добио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Коју информацију, ето то Вас пита пуномоћник? 
СВЕДОК "З":  Да су живи остали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Још су живи? 
СВЕДОК "З":  1993. и где су? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А нема их? 
СВЕДОК "З":  Нема их нигде. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, јесте чули шта се десило са њима? 
СВЕДОК "З":  Па, побијени, чим их нема, где су. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте чули ближе, како су побијени? 
СВЕДОК "З":  Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате? 
СВЕДОК "З":  То нико не зна. 
НАТАША КАНДИЋ:  Када су 10. убијени тих неколико и када ових петоро одлазе 
да истоварују, ко одређује ко ће да иде да истовари? Ко је одредио, ко је рекао? 
СВЕДОК "З":  Репић. 
НАТАША КАНДИЋ:  Репић је? 
СВЕДОК "З":  Јесте. Он их је лично прстом, хајмо, да истоварују, а нису се више 
ни вратили. 
НАТАША КАНДИЋ:  Да ли се сећате, како су из Челопека пребачени аутобусима у 
«Нови извор» ? Да ли је био ту неко од стражара? Ко је организовао тај ваш 
одлазак? 
СВЕДОК "З":  Ја не знам ко је то организовао, али била је, те војске и полиције, као 
пратња до суда горе, горе смо изашли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како сте то аутобусом? Да ли је било нешто проблема 
успут? 
СВЕДОК "З":  Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нормално сте? 
СВЕДОК "З":  Нормално. 
НАТАША КАНДИЋ:  Још сте данас поменули да сте морали да певате, када се 
нареди. Ко је све могао да нареди да певате? 
СВЕДОК "З":  Ко год наиђе цестом, ајмо песма, ајде сада знај ко је. 
НАТАША КАНДИЋ:  Да ли су вам некада стражари? 
СВЕДОК "З":  Док стражари не рекну, доста, прекините. 
НАТАША КАНДИЋ:  Добро. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите, колега. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Сведок је помињао неко да му је тамо од ближе 
родбине страдао. Да ли може да каже, ко му је у овом рату и у тим догађајима, од 
ближе родбине, страдао? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Мислите на брата што је рекао? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Мислим, можда још неко има. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је осим Вашег брата, што је међу оних 11 што се није 
нашао, још неко Вама страдао? 
СВЕДОК "З":  Они су сви нађени, али нису идентификовани још. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како знате да је он, можда је неки други? 
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СВЕДОК "З":  Па, били су они у Тузли сви, у врећама, али нису их могли 
препознати. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте Ви по неким личним стварима нешто? 
СВЕДОК "З":  Нисам могао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ишли? 
СВЕДОК "З":  Ишао сам, али нисам могао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте могли по његовим стварима нешто да препознате, у 
чему је био када је одведен из «Новог извора», не знате? Јел још осим Вашег брата 
неко Вам страдао? 
СВЕДОК "З":  У мене? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За време рата, да ли Вам је неко страдао? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Од ближе родбине тамо? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Од ближе родбине, Вама? 
СВЕДОК "З":  Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Сведок је рекао да су у два наврата их возили 
аутобусима, први пут, каже, тамо према Олову негде. Зашто они нису отишли у то 
Олово? Да ли има неку информацију, ко је то спречио, зашто је то? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Зашто сте враћени? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Зашто су враћени? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На стадион, па опет, испред СУП-а, па опет. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Када су чекали горе, каже? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте чули, зашто? 
СВЕДОК "З":  Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Питала сам. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  А да ли је касније сазнао? 
СВЕДОК "З":  Нисам. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  А ово поново, други пут када су вођени на овај Црни 
врх, да ли тада, зашто су тада враћени? 
СВЕДОК "З":  Ни то не знам, зашто смо се вратили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је требала да буде размена или да одете, да пређете на 
територију босанску? Неки сведоци кажу да нису хтели да вас приме као тамо? 
СВЕДОК "З":  Откуд знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да су чули? Јесте Ви чули неку такву причу? 
СВЕДОК "З":  Нисам ја чуо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте? Добро. Изволите. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Сведок је рекао да је у Дивичу остало тог критичног 
дана око 300, поменуо је број 380, можда нисам добро чуо. Шта је са осталим 
мештанима Дивича било и колико је Дивич имао становника пре овога, да ли може 
да нам каже? Где су ти људи? 
СВЕДОК "З":  Остали су отишли пре. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекао је да су отишли. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  А, где су отишли? 
СВЕДОК "З":  То је се разишло, нико не зна ни за кога. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Зашто су отишли? 
СВЕДОК "З":  Ах, зашто? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Да ли може да нам објасни? 
СВЕДОК "З":  Мора бежати, да главу спасе. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Али, Ви сте ипак остали? 
СВЕДОК "З":  Па, остао сам, шта. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви нисте хтели да бежите? 
СВЕДОК "З":  Нисам хтео ићи. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Ако може сведок да нам тих пар дана објасни, шта се 
то дешавало у Дивичу? Да ли су биле неке барикаде, да ли је било неке војне 
припреме за одбрану тог места, да ли је неко нападао то место, да ли су какве 
колоне војне пролазиле кроз то место? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Мислите пре пада Куле града? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Тих дана, 26, пре, 24.? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, рекао је да су биле страже и то. 
СВЕДОК "З":  Кроз Дивич нису пролазиле. Држала се мало стража у шуми и то се 
разишло, разбежало. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу биле неке борбе, можда ту? 
СВЕДОК "З":  Молим? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу биле борбе ту? 
СВЕДОК "З":  Нису. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Сведок је употребио, каже, када је пала Кула град, пао 
је и Дивич, па ме интересује, шта то значи, пао је и Дивич? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, заузет, то је тако објаснио. Ја сам тако схватила. 
СВЕДОК "З":  Пао, ја шта је, када су тенкови ушли. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Да ли је било борби неких ту на Дивичу? 
СВЕДОК "З":  Блокиран. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се неко бранио из Дивича, је ли нападао? 
СВЕДОК "З":  Није се нико, са чим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знамо, пита бранилац. 
СВЕДОК "З":  Нема са чим бранити. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Шта значе те барикаде, да ли то значи да се кроз 
Дивич није могло пролазити? Мислим, мало да нам објасните. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, Дивич, ако сте видели мало, он је полуострво, је ли 
тако? Он је више као, он није на путу, он је овако издвојен. Кроз њега се и не 
пролази. Нема потребе да се улази, није он оно, јел има Дивич и преко пута тамо, 
кућа? 
СВЕДОК "З":  Нема. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нема? Све је на оном полуострву? 
СВЕДОК "З":  Све три стране, вода. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Вода? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Тај дан, рекосте да сте после тог стадиона отишли, 
колико сам ја схватио, пешке до тог «Новог извора», када сте раздвојени од 
породица. Кажете да је у току дана дошао у «Нови извор» Брано Грујић. Били сте, 
каже, у некој сали тамо, па ме интересује, где се та тачно просторија налази? 
СВЕДОК "З":  У згради. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  У згради? 
СВЕДОК "З":  Зграда «Новог извора», ту су канцеларије биле. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Да ли је велика та просторија? 
СВЕДОК "З":  Јесте, зграда велика. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, та соба, ја сам Вас питала, једна соба, колика је 
била? Ви рекосте, мала за вас? 
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СВЕДОК "З":   Соба, у њу нас је стало толико. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел мања од ове у Дому културе, мислим, по површини, не 
по запремини? 
СВЕДОК "З":  Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Као ова што сте били у Челопеку, мања од те или? 
СВЕДОК "З":  Није, није она мања од ове. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не мислим од ове овде, где се ми налазимо, него од оне у 
Дому културе, сале? 
СВЕДОК "З":  Јесте мања. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Мања? 
СВЕДОК "З":  Мања, али није баш пуно да је толико. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како сте могли да легнете свих 174? Јел то било гужва? 
СВЕДОК "З":  Ко вас пита. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, мислим, да је било могућности уопште да сви легну или 
не? 
СВЕДОК "З":  Нема лежања. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нема? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Интересује ме, у које доба дана је дошао Грујић 
Брано? 
СВЕДОК "З":  Дошао је предвече, када смо ми већ били стигли у зграду. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  У вечерњим часовима? Да ли је дошао сам или је још 
неко са њим био? 
СВЕДОК "З":  Сам је био. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Сам? Да ли је неко вас ту чувао? 
СВЕДОК "З":  Није нико. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  У тој просторији? 
СВЕДОК "З":  Нико није. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Нико није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Мислите, унутра у просторији где је био са њима? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Да, и у просторији и ван просторије. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли знате да ли сте могли да одете? 
СВЕДОК "З":  Било је неке војске вани. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте могли да изађете? 
СВЕДОК "З":  Откуд ми знамо ко је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, питам, јесте могли да изађете, да одете одатле? 
СВЕДОК "З":  Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да кажете, нећу ту више да будем? 
СВЕДОК "З":  Ма, какви. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Јел било неке полиције ту? 
СВЕДОК "З":  Молим? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Мислим у униформама полицијским, да ли је било 
неке? 
СВЕДОК "З":  Било је неке војне полиције, али су и они брзо отишли. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  А ове полиције у плавим униформама? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ту у «Извору», да ли је било неких полицајаца, као што је 
било овамо у Дому културе? 
СВЕДОК "З":  Не верујем. 
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АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  А да ли је било неке полиције ту када сте са 
аутобусима дошли испред тог СУП-а, што сте рекли? 
СВЕДОК "З":  Па, била је ова полиција резервна. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекао је и војска и полиција. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Јесте Ви излазили из тих аутобуса ту? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекао је, колега, нису, рекао је. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Он је рекао, каже, ајде у аутобусе и зато. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, рекао је да нису смели да излазе из аутобуса, када су 
били сат времена. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Рекао је и то, али је претходно рекао, ајте у аутобусе, 
па ме интересује, да ли је неко могао нешто излазити да купује ту по тим 
продавницама, киосцима и то? 
СВЕДОК "З":  Није нико могао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте Ви видели да је неко излазио да купује нешто? 
СВЕДОК "З":  Ма, није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За то време, док сте поново кренули назад? 
СВЕДОК "З":  Није нико. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Сада да се вратимо, значи, Брано Грујић је дошао сам. 
Јел он донео тај неки папир када је тражио да се потпишете или? 
СВЕДОК "З":  Папир је и оловку донео. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  И ко је то пописивао? Ко је пописивао имена тих 
људи? 
СВЕДОК "З":  Мустафа Пашић, учитељ. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Мустафа Пашић? 
СВЕДОК "З":  Јесте. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Јел донео и неки папир за ту лојалност, или само да се 
попишу имена присутних? 
СВЕДОК "З":  Само попишу имена. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Присутних људи? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекао је за лојалност да су му причали други, је ли тако? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Је ли Брано све време чекао да се попишу та имена? 
СВЕДОК "З":  Није, дошао. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Нисам разумео, јел отишао или је чекао да се попишу 
имена? 
СВЕДОК "З":  Није чекао, није, касније је дошао, узео папир и вечеру смо добили. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Касније, значи, поново је други пут долазио? 
СВЕДОК "З":  Да. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  А за које време је долазио други пут? 
СВЕДОК "З":  Долазио када смо ми све пописали, можда пола сата да је трајало. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  За пола сата је, значи, још једном дошао? Јел опет био 
сам или? 
СВЕДОК "З":  Био је сам. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Да. А где сте Ви били за то време? 
СВЕДОК "З":  У просторији. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Да ли можете да нам ближе опишете Ваш положај 
тај? Јесте седели, стајали, лежали? 
СВЕДОК "З":  Онако, стајали. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Стајали сте? 
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СВЕДОК "З":  Да. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Да ли можете да нам кажете, судија Вас је питала, али 
нисам баш разумео, да ли је Брано био у униформи, у цивилу? 
СВЕДОК "З":  Није, у цивилу, у цивилу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекао је, рекао је, колега. Ајмо само оно што није рекао, 
молим Вас, што нисмо питали. Сада кажете, два пута је долазио Брано? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Да, два пута је рекао сада. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сада кажете, два пута, па онда да завршимо. Пре сте рекли, 
једном долазио Брано да се попише, па онда неки други? 
СВЕДОК "З":   Једном, што сам ја видео, што сам ја видео, а други пут, па, дошао 
је по списак. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То што Вам други кажу? 
СВЕДОК "З":  И вечеру, онда. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Што Ви нисте видели? 
СВЕДОК "З":  И вечеру, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Е па то нам реците, значи, то нисте видели? Ви сте видели 
једном? 
СВЕДОК "З":  Једном. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, тако да то прецизирамо. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Тај папир рекосте да је писао учитељ тај неки, како се 
зове? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте, Мустафа, учитељ, је ли тако? 
СВЕДОК "З":  Из Дивича, да, Мустафа, учитељ. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Је ли тај папир он и предао тамо? 
СВЕДОК "З":  Јесте. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Однео? 
СВЕДОК "З":  Предат је тај папир. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Да ли сте касније када виђали Брану Грујића? 
СВЕДОК "З":  Нисам. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Никада га нисте виђали? Видите, има овај један 
записник Хашког трибунала на страни 6., ту је нешто потпуно мени нејасно, знате, 
па да пробамо мало то да разјаснимо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Други пасус, па сведок се изјашњава ту, за време 
боравка у Зворнику, није видео никога од тих српских лидера, али да су му 
заробљеници рекли да су видели једном као Караџића и Брану Грујића. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Заједно да је био, јесу Вам то рекли? У Хагу сте рекли да су 
Вам ови причали да, када је дошао Караџић, да је са њим био и Брано? 
СВЕДОК "З":  Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте рекли да сте Ви видели, него да су Вам причали 
заробљеници? Да ли се сећате тога? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Да, да Брану није видео, него сада испада. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  И да он у то не верује. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, за Караџића је рекао, није рекао за Брану. У праву сте, 
колега. Значи, ја сам Вас питала за Караџића, а ту у изјави Вашој код истражитеља 
пре десет година стоји? 
СВЕДОК "З":  То што су други рекли, тако и ја. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, то, да ли су Вам други рекли да је био и Брано? Да ли се 
сећате сада? 
СВЕДОК "З":  Па, да, то што су они рекли, и ја сам ту рекао. Од других ја сам чуо, 
а нисам ја видео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Не, не, не знам, председнице да сам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да је чуо. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Добро тај део да је чуо, али да ли се ово односи и на 
ову разлику, комплетну разлику, знате, значи за време боравка у Зворнику да није 
видео никога од ових српских политичара, нити лидера? Да ли се то односи и на 
Брану? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А, па не, рекао је на почетку да је Брано дошао први пут и 
да га после више није виђао. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Не, не, мислим, такав је контекст. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Коју реченицу?  
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:   За време боравка у Зворнику, што би значило, да није 
видео ни Брану? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, али то би било потпуно контрадикторно ономе на 
почетку исказа. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Па, зато и питам. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Да убројимо и Брану Грујића у лидере, мислим, ако идемо 
тим контекстом. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Српских политичких лидера? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Па, он је рекао да је Брано председник општине и 
председник СДС, морамо расчистити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, бранилац Вас пита, јесте сигурни да сте видели 
Брану Грујића да је долазио у «Нови извор», ето то, да обрнемо, једноставније, да 
ли може тако? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Не, ја питам за разлику, а не, он је рекао човек да је 
сигуран. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ово није транскрипт, знате како је диктирано, па онда они 
слушају превод са српског, па потпишу енглеску верзију. Јасно је како се ти 
записници, лепо то и пише позади на овој потврди сведока, како се сачињавају. То 
смо разјаснили, јер има и преводилац, па онда преводилац преводи на српски 
усмено и сведок слуша и онда потпише енглеску верзију. Пише овде у изјави 
Вашој што сте дали хашким истражитељима, једна реченица: за време боравка у 
Зворнику, нисам видео никога од српских политичких лидера, али су ми други 
заробљеници рекли да док смо били у Зворнику, да су видели Караџића у ауту, у 
кругу зграде. Хеликоптер је слетео на стадион «Дрина». Заробљеници који су 
видели Караџића су ми рекли да је са њим био Брано Грујић. 
СВЕДОК "З":  Тако сам ја чуо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То сте чули? 
СВЕДОК "З":  Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А јел остајете при ономе да сте Брану видели на почетку? 
СВЕДОК "З":  Да, ја остајем, на почетку када је дошао да се попише. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па га после више нисте видели? 
СВЕДОК "З":  Ја више нисам, после чуо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, када је прошао рат, виђасте ли после Брану? 
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СВЕДОК "З":  Виђао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте га виђали касније? 
СВЕДОК "З":  Не, не, нисам ја касније њега виђао, јесам ово када сам се вратио 
кући. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То када сте се вратили кући? 
СВЕДОК "З":  Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте га виђали? 
СВЕДОК "З":  Јесам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То питам. Шта је радио после рата Брано Грујић? 
СВЕДОК "З":   Не знам, има пекару. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, то је тај Брано што има пекару? 
СВЕДОК "З":  Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Изволите, колега. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Добро, некако остало је и даље то, што би се рекло, 
као знак питања, али ценићемо то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, то, како коме, некоме је јасно, а некоме није. Идемо 
даље. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  За време док су били у Челопеку, интересује ме, да ли 
је неко од тих мештана улазио тамо, од тих домаћих, сем ових што рече сведок? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, рекао је да јесте. Јел знате Ви, кажете? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Да ли су правили они проблеме некакве тамо? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекао је, само су тукли, нису убијали, онако мало. Да ли 
знате, који су то мештани? 
СВЕДОК "З":  Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Зашто су мештани долазили? 
СВЕДОК "З":  То су мени непозната лица. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како знате да су баш они мештани? 
СВЕДОК "З":  Па, мештани, чим није у униформи, деца више. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, у цивилу су долазили? 
СВЕДОК "З":  Да, момци. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта су они радили? 
СВЕДОК "З":  Па, шта, уђу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел нешто муче? 
СВЕДОК "З":  Шамарају, ето ти. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шамарају? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Када је сведок први пут чуо за ове надимке? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекао је, од стражара, за време. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Али, када, када, да ли можемо временски да 
определимо? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекао је, мислите на датум? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Мислим, пред крај, до боравка, у почетку? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекао је за време боравка. Мислите, у ком, отприлике 
периоду, да ли на почетку или на крају? Када сте први пут чули од Ваших ту који 
су били заробљени да кажу, рекли су им стражари да су то Торо, Зокс? 
СВЕДОК "З":  Нисам ја то, то сам ја од ових других чуо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, да, али када сте то чули, да ли на почетку боравка или 
касније? 
СВЕДОК "З":  Касније је то, прошло је можда једно десетак дана касније. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да су њима рекли стражари да су имена? 
СВЕДОК "З":  Па, да, ја да сам чуо, ја нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  На питање пуномоћника, покушавали смо некако, и 
члан већа је покушавао, да дођемо до тога, до неког броја људи тамо. Заиста нам 
сада остаје тај број под знаком питања. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја сам што се тиче оптужнице, покушала сам сва имена да 
предочим. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Сада испада да и нека лица која су изведена, да су 
жива, знате. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Од ових, ја не бих рекла да су жива, из оптужнице.  
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Сведок је рекао сада за четири. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Али та нису у оптужници. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  За четири лица да су, па ме интересује у овом 
периоду, у јуну месецу. Да поставим питање, у јуну месецу, да ли сведок може да 
се изјасни тачно колико је смртно страдало лица тамо, у том Дому? Не они што су 
изведени, што не знамо шта је било са њима и када су после нађени. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колега, свако име које је уписано у оптужници, а да пише 
да је погинуло, ја сам питала и сведок нам је то углавном потврдио. Ви сада 
тражите ван оптужнице нешто? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Не, не ван оптужнице, тражим број у месецу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А број укупно? Ево можемо, сабирао је, на питање 
пуномоћника је сабирао. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Зато када се сабере све ово, има драстичних разлика, 
па ме само интересује да ли можемо да определимо број тај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Можда, само моменат, можда има проблем с тим, што Ви 
нисте донели ЦД-ове које смо Вам тражили да би Вам наснимили материјал, а ево 
га код мене, ја имам и скраћену верзију коју сам себи направила, значи, тела нађена 
и идентификована, Црни врх, Глумина, Мемићи, значи локација Рамин гроб и 
локалитет Снагово. То нисте нам донели, па нисмо могли ни да Вам доставимо. 
Онда смо покушали да копирамо, па ћете то добити. Значи, ту су имена тих 
пронађених који у оптужници пише да су одведени, а имамо сада да су они 
ексхумирани из тих секундарних, знате, локација. То ћете добити. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Али ја сам мислио да пробамо да прецизирамо тај део, 
да нам сведок помогне, пошто човек је тамо био присутан. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ајте да видимо неко питање које није било. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Добро, ево број, да ли може да каже број лица која су 
смртно страдала ту у Дому? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Без оних који су накнадно умрли, а рањени? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Да, да, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Питали смо. 
СВЕДОК "З":  Нисам то сабирао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сабирали смо, рекли сте 11, па она 4, па 10 за Бајрам, па 
после још. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Баш зато што се бавио том математиком, да то мало. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Имате и овај списак што је он писао. Да ли се ту нешто 
одступа, јесте хтели можда неко име да предочите? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Нисам име. Не можемо, значи? 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тачан број? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја се крећем по оптужници. Покушавам да расчистим. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Не можете тако, судија, пазите, очигледно је на 
основу исказ овог сведока, да је велика дискрепанција у броју жртава између 
оптужнице. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Суд је дужан у границама оптужбе да утврђује чињенично 
стање, Ви то колега знате. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Знам то, али очигледно је да је велика разлика. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Али, то су други догађаји, колега, који немају везе са 
оптужницом. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Не можемо се држати само тих имена. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Наравно, па ваљда сте приметили да нисам спречавала 
сведока да каже било шта друго што зна. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Да, али сада ово кажете, мене интересује само 
деветнаест ових имена, ја сам га то питала и даље ме не интересује. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Он је рекао и друга имена, то је у оквиру оптужбе, али све 
сведок што је рекао, наравно да улази у транскрипт, па логично.  
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Спречавате Шалића да пита. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не спречавам, питала је и пуномоћница и ја сам питала. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Испитали смо у оквиру оптужнице, биће и 
проширење неко, биће прецизирање, биће нешто. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, питање браниочево иде у правцу проширења. 
Изволите, колега, ајде да видимо. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Не, он пита колико је било, а Ви кажете нећемо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није нећемо, него нећемо пет пута, питала је пуномоћница. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Није пет пута. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Покушао је да сабере. Можете ли да кажете, значи, само за 
тих месец дана, од краја маја до краја јуна, колико је укупно ту убијених? Јер, у 
оптужници нема ни Видовдана, а ту је 20 убијено. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Управо зато што је то један догађај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пресуда постоји, то је питање тужбе. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Предмет био другог суђења, знате. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, па то знамо. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  И та лица, значи, да пута судимо за исту ствар, знате. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, нема колега Видовдана у оптужници. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Не, мислим, али мешано је, видите да има, да се 
појавио сведок који је, наводно, страдао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За којег кажете да се појавио? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Ево сада имамо неке измене, знате. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кажите, који се појавио, а да је у оптужници или за 
Видовдан којег догађаја нема у оптужници, а да се појавио? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Питали сте Ви малопре. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Мујић Хасу? Не, он је отишао у размену, он не постоји у 
оптужници. Није на списку. Он је на списку сведока, да је отишао у размену, на 
Мајдану, и он је жив. 
СВЕДОК "З":  Сва четворица. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте, и он је жив, то није спорно. 
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АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Добро, хвала, немам више питања. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Мислим, ако има неко име. Мислите да има неко име да је 
убијен, а да се појавио? Које име, само реците, ми ћемо питати, сведок је ту. Из 
оптужнице, ја сам управо то покушала да утврдим. Једино за Халиловић Хасана је 
рекао да није убијен, него да је одведен да истовари лешеве, па је нађен, његов леш 
је нађен. Нешто је, шта, неки проблем? Ја покушавам да разјаснимо док је ту 
сведок. Ево, наставићемо, изволите, колега. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Па, ја због сведока и хоћу да питам, када сведок 
није ту, онда и нема потребе да питам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Наравно. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Сведок је одговарајући на питања и на 
предочавање записника Хашког трибунала неколико пута рекао, то није добро 
унето, то није тако, па бих ја због тога питао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није рекао унето, ту реч није рекао. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Рекао је неколико пута, али, добро. Ја бих, рекао 
је, није тако рекао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А није тако рекао, добро, можда, добро. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Мислим на записник Хашког трибунала који је 
био пре десетак година у Тузли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пре десет година и два месеца, јесте, добро, изволите. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Не замерите ми за два месеца. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Само да нам објасни, како је то било са тим 
узимањем изјаве у Тузли, да мало објасни, да би видели због чега се појављују те, 
евентуалне, разлике? Да нам каже, какав је то поступак био? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли Ви мислите да се разлике појављују зато што начин 
узимања изјаве у Тузли или нешто друго, у односу ово 1996. и сада што говорите? 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Судија, судија, моје питање је било јасно, 
записник се користи као доказ, па ја питам, како је дошло до те изјаве? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, али образложили сте то, због начина узимања изјаве. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Не разумем шта је ту спорно. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, не, него сте рекли, због начина узимања изјаве. 
Значи, пита Вас бранилац, како сте дали изјаву код истражитеља, у Тузли? 
СВЕДОК "З":  У Тузли? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, како је дошло до тога да Ви будете тамо сведок и како 
је то изгледало? 
СВЕДОК "З":  Када су дошли ови странци, чим чују да дође неко из логора, ето их. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви сте, значи, те 1996.? 
СВЕДОК "З":  Онда се те изјаве и њима дају и сада се не могу сетити изјаве пре 
четрнаест година, тринаест. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, а Ви сте 1996. где били, у Тузли? Где сте живели? 
СВЕДОК "З":  У Тузли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У Тузли сте становали? А када сте се вратили? 
СВЕДОК "З":  2000. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сте се вратили тек 2000.? 
СВЕДОК "З":  Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И како су Вас они нашли тамо, да сте Ви из логора? 
СВЕДОК "З":  Кога? 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко Вас је, како сте дошли у ту ситуацију да сведочите код 
истражитеља? 
СВЕДОК "З":  Па, одмах се они распитају. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И где се то дешавало, то саслушање? 
СВЕДОК "З":  У СУП-у. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У СУП-у? 
СВЕДОК "З":  Централном, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко Вас је испитивао? 
СВЕДОК "З":  Па, испитивају. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је то био? Да ли је то био неки мушкарац, жена, тај 
странац? 
СВЕДОК "З":  То су из истраживања ових злочина. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, него, ко Вас је испитивао, тај странац, да ли је то 
био мушкарац или жена или како? 
СВЕДОК "З":  Било је и мушких и женских. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је била неки преводилац или преводилац мушки? 
СВЕДОК "З":  Па, има, буде и преводиоци. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел био тада? 
СВЕДОК "З":  Па, буде. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: 1996. у марту? Како сте ту изјаву давали? Да ли Вас је он 
питао на страном језику или на нашем или, како, тај истражитељ? 
СВЕДОК "З":  Писао је на свом језику. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Писао на свом? Јел имао машину или овако компјутер, шта 
је имао? 
СВЕДОК "З":  Имају они оне штампаче. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И Ви сте причали на свом језику је ли тако? 
СВЕДОК "З":  Причао на свом језику. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И онда, како иде превођење? 
СВЕДОК "З":  Они штампају тамо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Јесте Ви то потписивали? 
СВЕДОК "З":  Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Јесте чули шта сте рекли, јел Вам? 
СВЕДОК "З":  Па, јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте имали прилику да  проверите шта сте тамо рекли? 
СВЕДОК "З":  Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте имали? 
СВЕДОК "З":  Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Јесте потписали ту верзију на страном језику или на 
свом језику? Да ли се тога сећате? 
СВЕДОК "З":  Има и на наш језик и на њихов. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Овде пише да Вам је преводилац превела са енглеског на 
босански језик у присуству Вашем и да сте Ви чули и разумели превод. Јел то 
значи да није писала на босанском језику, па да Ви ту потпишете, тог тренутка? 
Како сте слушали? Јесте слушали ту што преводи са енглеског ја босански језик, ту 
што је преводила? 
СВЕДОК "З":  Не могу се сада сетити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не сећате се? Добро. Имате ли, колега, нешто? 
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АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Да ли се сећа, да ли је прочитао ту изјаву коју је 
потписао? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се сећате да сте читали изјаву? 
 
 
 Констатује се да сведок одмахује главом. 
 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Шта то значи, да није прочитао или се не сећа? 
Одмахивање главом не разумем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Питање је било, да ли се не сећа, да ли се сећа, пардон, а он 
је одмахнуо, не сећа се, добро. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Да ли је пре саслушања у Сарајеву од стране 
тужиоца, имао разговор са истражитељима или лицима из Хашког трибунала који 
су? 
СВЕДОК "З":  Не. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Да ли је нешто разговарао, да ли је био у 
пратњи? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када сте били прошле године у Сарајеву, да ли је неко од 
ових странаца нешто са Вама причао? 
СВЕДОК "З":  Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није? 
СВЕДОК "З":  Није, није. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Да ли то значи да је сам дошао и да није било 
никога у његовом присуству када је саслушаван пред Тужиоцем у Сарајеву? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, нисте питали да ли је дошао сам, него, да ли је са неким 
причао пре испитивања. Пре него што сте дали изјаву овом Тужиоцу у Сарајеву, 
јесте причали са тим странцима? 
СВЕДОК "З":  Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте? 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  А да ли је био у пратњи тих истражитеља? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А да ли су они били ту, у пратњи? 
СВЕДОК "З":  Нису. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нису били? 
СВЕДОК "З":  Нису. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Добро. Када је дао изјаву у Сарајеву на питање, 
директно питање Тужиоца. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Која страна? 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Ја мислим да је 14. страна, погледајте. Каже, 
Тужилац је директно питао, да ли му је познат надимак Торо, јесте нашли? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  14. страна, при врху, ја мислим. Каже, Тужилац 
пита, јел му познат надимак Торо, а одговор, па био је неки Пуфта, га звали, баш 
тако, децидирано. Данас је рекао да му је познат надимак Торо и да је то чуо од, ја 
сам прво разумео да је чуо од стражара, а видим касније да је чуо од неког другог 
који је имао прилике да разговара са стражаром. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па Вас пита бранилац, када сте први пут чули тај надимак 
Торо? 
СВЕДОК "З":  Када су отишли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када су отишли? 
СВЕДОК "З":  Па, да, за једно десетак дана причају те надимке. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Да ли може мало јасније, када су отишли, 
десетак дана касније причају те надимке, од ког то догађаја? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Од ког догађаја? 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Каже 15., па више нису били до 28. Од ког 
догађаја мисли тих десетак дана? 
СВЕДОК "З":  Од 10., док су они ту боравили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тих неколико дана када су упадали? 
СВЕДОК "З":  Долазили, нисмо ни знали њихових имена и надимке. То смо тек 
касније сазнали. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Ја питам управо то, када је касније сазнао? 
СВЕДОК "З":  Не могу се сада сетити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекао је сада десетак дана после тог догађаја, Бајрама тог. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  После тог догађаја, Бајрам, је ли тако, десетак 
дана после тога је чуо? Добро. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колега, сада. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Не, зато што сте кроз питања, судија, кроз 
питања и члана већа и овде пуномоћника, ја нисам сада бележио ко је шта питао, 
али сте конкретно говорили за догађај, па после тога сте чули за? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте, рекао је и малопре, десетак дана. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Онда се из тога извлачи закључак да су ти људи 
били у том догађају, то не произилази из исказа сведока. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, да, да, десетак дана после догађаја је он чуо. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Значи, не везује се за догађај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, добро имамо и друге сведоке који. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Судија, сада саслушавамо овог сведока. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Наравно. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Још једно питање. Сведок је, одговарајући на 
Ваша питања и на питања пуномоћника и свих осталих, углавном говорио да је 
чуо, да је чуо од других и тако даље, нисам разумео, шта је лично видео, а предмет 
оптужбе је, он је био у тој сали у Челопеку, да ли може да каже, неке од ових 
догађаја за које сте га Ви питали, да је лично видео, било који, лично видео неки 
догађај инкриминације, за који сте га питали и да наведе? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За ове посредне што је објашњавао да није видео, нећемо, 
него само да се, ако се сећате, то на бини или неко убиство. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Да ли је неке од тих догађаја лично видео? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Клање, нешто, да ли сте неки догађај лично видели? 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  То клање, пребијање, убијање? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви сте рекли да сте углавном били тамо у ћошку, да морате 
да сагнете главу. 
СВЕДОК "З":  Како нећу видети. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта? 
СВЕДОК "З":  Када изађу заклани и убијени. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, него тренутак када их они убијају, не после. Да ли сте 
видели? 
СВЕДОК "З":  Ја сам се склонио и главу обори да не гледаш, ето. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Али,  рекли сте да сте нешто лично баш видели, да је поред 
Вас био, чини ми се Дамир, да ли се сећате тога? 
СВЕДОК "З":  Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Дечко Дамир? 
СВЕДОК "З":  Е то се једино сећам када му је рекао, устани. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када му је Репић рекао устани, нећеш више имати сина. 
СВЕДОК "З":  Јесте, пуцао у уста. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нурији, је ли тако, оцу? 
СВЕДОК "З":  Нурија му отац. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да. Да ли се још неки догађај десио тако у Вашој близини? 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Да је лично видео? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ово, Зулкарнеин, када му је одсечен овај полни орган? 
СВЕДОК "З":  Нисам ја то могао видети, када сам ја у строју и даље од њега. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знам ја, зато морамо да питамо, значи, то је било даље? 
СВЕДОК "З":  Из ћошка у ћошак. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ефендићу? И то за прст, кажете, Аднану Ефендићу, то сте 
видели тек после да је завијен? 
СВЕДОК "З":  Да, то је после када су отишли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А Хаџић Изету? 
СВЕДОК "З":  Хаџић Изету? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да. 
СВЕДОК "З":  И он, када су отишли, држао је овај део прста одсечен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте видели да је Ефендић Аднан држао или не, прст 
завијен? Јел Вам то познато да је њему исечен? Можда сам сада ја, нисам ништа, 
него питам, ето, можда то нисам питала из оптужнице. Да ли је још некоме одсечен 
прст? Ја сам Вас то питала. 
СВЕДОК "З":  Нисам то видео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За Изета знате? 
СВЕДОК "З":  За Изета знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте видели некада лично некоме ти крстови да се урезују, 
тако нешто? 
СВЕДОК "З":  Нисам гледао. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Дакле, колико сам ја разумео, само ово из 
малокалибарске пушке, то је лично видео. Сведоци, ја морам по псеудониму, са 
бројем који су означени са «1» и «2», да ли су то његови рођаци? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ова двојица што су дошла са Вама? 
СВЕДОК "З":  Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Што имају исто презиме, да ли сте рођаци, блиски или? 
СВЕДОК "З":  Па, јесмо рођаци. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Блиски или не? 
СВЕДОК "З":  Ово ми је од брата син. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Немојте име да му помињете. Један је син од брата? 
СВЕДОК "З":  Овај један рођак. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. 
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АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  У тој сали у Челопеку, он је објаснио где је 
седео, негде, где је био у том неком ћошку, да ли су ови сведоци били близу њега, 
обзиром да су рођаци, претпостављам, у његовој близини да ли су били? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Током тих догађаја, сваки пут, где су била ова двојица, под 
бројем «1» и «2»? 
СВЕДОК "З":  Па, били са нама. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, са Вама у просторији, али, где у односу? 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Да ли на истом крају где он седи у просторији 
или на неком другом? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекао је, не море се то знати, нисте чули. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Не сећа се, је ли тако? Добро. И само још једно 
питање. Каже, мени је то остало мало недоречено, каже да се причало, како сам ја 
то разумео, да су стражари пуцали на овог што је бежао Омера, ако сам ја добро 
разумео. 
СВЕДОК "З":  Да, Омера, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Окановић Омера, да. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Како је то чуо, ако може да објасни. 
СВЕДОК "З":  Ја нисам могао видети изнутра. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Не, не, нисте видели, него како сте чули? 
СВЕДОК "З":  Други могу да то потврде. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Он је рекао, претпоставили смо. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Судија, углавном је сведок говорио о томе што је 
чуо, а и ово је чуо. Питали сте га на који начин је чуо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, то је било напољу, зато је и рекао да је чуо. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Говорили смо и о другим стварима које су биле 
напољу. Ја га само питам, како је чуо и од кога је чуо? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како сте чули за Омера? 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Ако може да објасни може, а ако не може, не 
може? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је рекао? 
СВЕДОК "З":  Не знам ја ко је од њих рекао, једни вичу, стражар, стражар је рекао 
да бежи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А то значи приче унутра? 
СВЕДОК "З":  Ја нисам ни видео, нити то чуо, него по њиховој причи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, да, добро. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Ја сам разумео, ако сам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Они међу собом причају да је неки стражари реко, бежи. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Све сам ја то схватио. Али сам разумео да се 
чула и рафална паљба, ако сам добро разумео. 
СВЕДОК "З":  Па, рафал се мора чути. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Да ли сте Ви чули ту рафалну паљбу? 
СВЕДОК "З":  Није то даљина нека. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тада сте чули? 
СВЕДОК "З":  Па, рафал се чуо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А за Хусеина и Нурију нисте? 
СВЕДОК "З":  Откуд ми знамо на кога пуца. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, да, чули сте рафал када су они, Окановић Омер и то, а 
када су били Хаџиавдић Нурија и Хусеин, тада сте рекли да нисте чули, је ли тако? 
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СВЕДОК "З":  По један метак је се чуо из пиштоља. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Из пиштоља? 
СВЕДОК "З":  Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А за Капичић Суљу и Алихоџић Рама? 
СВЕДОК "З":  Тада нисам чуо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тада нисте чули? Добро, то што су први, па нисте ни знали, 
после сте сазнали? 
СВЕДОК "З":  Нормално. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Можда нисам добро разумео, да ли је, сведок је 
говорио о наоружању стражара. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Стражара, шта су имали од оружја стражари? 
СВЕДОК "З":  Оружје. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта су имали? 
СВЕДОК "З":  Аутомате. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Аутомате? 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Немам више питања. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Могу ја једно питање у вези са овим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У вези са тим, изволите. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Да предочите сведоку да је рекао изјава ми је 
гласно прочитана на босанском језику и садржи све. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, ја сам му предочила. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Када? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сада, малопре, прочитала сам. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Не, не, он је рекао на задње питање да му није 
прочитана изјава. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, рекла сам када су били истражитељи још, па сам му 
прочитала то. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Колега је питао, да ли му је прочитана та изјава, 
он је рекао, није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је он прочитао, а овде, изјава је читана на босанском, 
тако пише? Да ли Вам је читана Ваша изјава гласно на босанском језику када сте 
били у Тузли, од тог преводиоца који је био присутан? Рекао је да се не сећа. 
СВЕДОК "З":  Не могу се сетити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја сам питала. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: У реду. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите, колега, Ђокић. 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ:  Пар питања само. Када је помињао овог Окановић Омера, 
поменуо је и Алију Мустафића, да разјасни мало за Алију, шта је било са њим, 
пошто је за овог рекао да је убијен? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Каже, оба заједно. 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ:  Како је било? Да ли су заједно изашли или? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли су Омер и Алија заједно изведени? Јесте Ви то 
видели или чули? 
СВЕДОК "З":  Нисам, нисам чуо, изашли су. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А, изашли су? 
СВЕДОК "З":  Изашли су из сале напоље и ми нисмо више могли чути, можда су 
неки од других који су, ако су били близу врата, али ја нисам био близу врата. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. 
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АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ:  Можда сам пропустио, да ли је њих неко товарио, како су 
они? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, рекао је да више није, је ли тако, да их више није било? 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ:  Да ли је неко ишао да их утовари? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је било са њиховим телима, са Омеровим и Алијиним? 
СВЕДОК "З":  Они су у ауто натоварени, исто «Стојадин» сиви, Хасо Ефендић 
натоварио и Исмет Куршумовић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, то је ушло у транскрипт. 
СВЕДОК "З":  Они су њих двојицу натоварили и они су одвежени и даље ништа не 
моремо знати ни видети. 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ:  Сведок је помињао да су у једном периоду у Дом културе 
долазили и мештани и они њих тукли, као и разне групе, разне војске. Ти мештани 
када су долазили, да ли су били у цивилном оделу? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекао је, баш зато и зна да су мештани, сада је рекао да су 
то неки млади. Јесу били цивили, рекао је то. 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ:  Рекао је, добро. Ништа више. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Судија, ја сам пропустио једно питање, везује се 
за ово што је Шалић питао. Сведок је навео да лица која су изведена, па говори 
први пут оних 11 који су отишли да траже оружје и тако даље, да се више нису 
вратили, а касније су пронађени на неком Рамином гробу и тако даље. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Има, има, добићете то, сви су нађени. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Моје је питање, да ли он има сазнање, како су ти 
људи умрли или погинули, да ли том приликом када су изведени или касније у 
неком другом догађају, непосредно сазнање или да је чуо? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте чули Ви од некога, нешто сте то код истражитеља, 
тачно, у праву сте, причали, да су бачени у језеро? Да ли Вам је то неко причао? Да 
ли се сећате тога? 
СВЕДОК "З":  То је само могло да се чује од другог. То, не мора човек да верује, 
али тако се прича. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: После када су нађени? 
СВЕДОК "З":  Ми не моремо то све виђети, неко је још други видео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, не каже нико да сте видели. Јесте код истражитеља 
причали шта сте чули, да ли се сећате да сте причали да сте чули од Вашег брата? 
СВЕДОК "З":  Па и он је од другог чуо, али ја то не верујем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли сте, не знам како мој брат зна за то. 
СВЕДОК "З":  Не знам, откуд он то сазна, али мени је тако причао. А сасвим 
другачије проналазе се, нису, значи, у језеру. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи нису у језеру, него су нађени? 
СВЕДОК "З":  И њему је неко причао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Али су опет нађени? 
СВЕДОК "З":  Па, да. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ:  Не значи да су том приликом погинули, можда, 
неком другом приликом, не значи да нису пуштени или размењени, па, мислим, 
свака претпоставка је могућа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одведени јесу? 
СВЕДОК "З":  Јесу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И Ваш брат међу њима? Па, јел се сећате тога, јел то био 
рођени брат Ваш? 
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СВЕДОК "З":  Није, јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте? 
СВЕДОК "З":  Јесте, јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И он се јавио да иде да претреса куће, да види да нема 
оружја? 
СВЕДОК "З":  Јесте, па њих 11 је заједно отишло. Десет смо укопали, још и њега 
док идентификују. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Има ли неко од оптужених неко питање? Изволите. 
ОПТ. БРАНКО ГРУЈИЋ: Имам примедбу на његов део исказа тамо где помиње 
мене. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Представите се прво. 
ОПТ. БРАНКО ГРУЈИЋ: Ја сам Брано Грујић из Зворника. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли познајете Брану Грујића? 
СВЕДОК "З":  Познајемо се. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, јуче га нисте познали? 
СВЕДОК "З":  Због стакла. 
ОПТ. БРАНКО ГРУЈИЋ: Када ме познајете, онда реците ми једну ствар, 1996. 
године сте дали изјаву хашким истражитељима, одмах после рата. Ни једном речју 
нисте моје име поменули, осим на страни 4., тамо где сте поменули Радована, да 
сте видели мене, да су други Вам рекли, да су видели и мене и Радована. Зашто 
тада нисте рекли да сам ја долазио код вас, да сам вас посетио, да сам тражио 
лојалност и тако даље? А након десет година, дакле, 2005. године на питање 
Тужиоца, помињете и то детаљно описујете да сам долазио и тако даље, што значи 
да сте директно инструисани од стране Тужилаштва Сарајева шта да кажете. 
СВЕДОК "З":  Није. 
ОПТ. БРАНКО ГРУЈИЋ: И овде пред овим судом часним, лажете, не говорите 
истину. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чекајте, чекајте, полако, па где сте кренули. 
СВЕДОК "З":  Послали сте нам вечеру, је ли тако било? 
ОПТ. БРАНКО ГРУЈИЋ: Није истина, никада ме горе ниси видео, нити сам горе 
дошао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, рекли сте Ви, сачекајте да сведок одговори. Пита 
Вас оптужени зашто га нисте помињали код хашких истражитеља 1996. године, 
оптужени Вас пита? Хоће да каже да сумња у Вашу изјаву када кажете да је он 
долазио у «Нови извор», јер то нисте раније? 
СВЕДОК "З":  Да узме списак нас заробљених, ја даље њега нисам видео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте схватили питање, каже, нисте раније то причали, него 
тек прошле године, па он сумња да сте Ви то можда од некога инструирани? 
СВЕДОК "З":  Не, ма какви инструиран. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јер када сте саслушавани прошле године у Сарајеву, рекли 
сте? 
ОПТ. БРАНКО ГРУЈИЋ: Сем на страни 4. тамо где помиње, нигде ми више 
поменуо име није, према томе, сведок је лично инструиран у Сарајеву шта да каже, 
на који начин и не говори истину пред овим судом. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нико му није предочавао, на питање он је одговорио да сте 
Ви долазили. 
ОПТ. БРАНКО ГРУЈИЋ: Када је већ поменуо моје име, чуди ме да се није сетио да 
каже, е па није, долазио је, када је већ поменуо моје име, разумете. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко када је поменуо? 
ОПТ. БРАНКО ГРУЈИЋ: Хашким истражитељима. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, добро, то је Ваша примедба. 
ОПТ. БРАНКО ГРУЈИЋ: Овде се очито види да је сведок инструиран и да не 
говори истину. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, питања, да ли још имате? 
ОПТ. БРАНКО ГРУЈИЋ: Немам питања. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли сте, имате примедбу. 
ОПТ. БРАНКО ГРУЈИЋ: Примедбу на то, само кажем, кажем да не говори истину. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел био неки Чворак Раде, јел знате таквог неког? 
СВЕДОК "З":  Њега не познам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, а Ви? 
ОПТ. БРАНКО ГРУЈИЋ: Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чворак, не знате? Добро. Имате ли Ви још неко питање? 
ОПТ. БРАНКО ГРУЈИЋ: Немам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, хвала. Ја Вас нисам познала, где су Вам бркови, 
господине Грујићу? 
ОПТ. БРАНКО ГРУЈИЋ: Молим? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где су Вам бркови? 
ОПТ. БРАНКО ГРУЈИЋ: Малопре сам рекао да сам болестан и да једва стојим на 
ногама. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, питам Вас где су Вам бркови? 
ОПТ. БРАНКО ГРУЈИЋ: Имао сам грозницу, херпес. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Зато сте обријали бркове? Добро. 
ОПТ. БРАНКО ГРУЈИЋ: Због тога, лечим се, верујте, притисак ми је 180. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја за бркове, добро знам, сви имамо неке. 
ОПТ. БРАНКО ГРУЈИЋ: Имао сам грозницу, био сам болестан од прошлог суђења 
до сада. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, седите, одморите. Господине Поповићу, имате ли 
Ви питање? 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Само једно питање. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите. 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Само једно питање које. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чекајте само, нисмо констатовали за браниоца у наставку, 
јесте Ви колега? Само тренутак да се представите, због транскрипта. 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Поповић Бранко или Марко Павловић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За време рата Марко Павловић, сада имате прилику да 
упознате Марка Павловића. 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Рекли сте малопре да нажалост Мирсад је убијен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Халиловић? 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Да ли знате и рекосте да је изашло из аутобуса када 
сте се вратили из Хан Пијеска, односно Олова, да неком да аутомобил и одвеже 
пса. 
СВЕДОК "З":  Јесте, војнику. 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Да ли знате икога из његове ближе околине, ко би 
могао да каже или да да више података, коме је он то дао ауто, односно коме је, ко 
је то са њим изашао? 
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СВЕДОК "З":  Војник је отишао са њим, сео је Мирсад у кола са војником и отишао 
је кући, да да од њега гаражу, туђа кола била и да пусти псето и више се он није 
појавио. 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Разумем Вас то, али знате икога од Мирсадове 
фамилије тамо да можемо доћи до њих, ко би могао да да више података, коме је то 
Мирсад требао да да тај ауто? 
СВЕДОК "З":  Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чекајте да Вас ја питам, а јел тачно ово што прича да је 
Мирсад са Вама преговарао, тај Халиловић? Да ли знате Мирсада Халиловића, Ви? 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Ја нисам знао, не знам по имену, када је човек казао 
да је то Мирсад. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел био неки човек да је био преговарао? 
СВЕДОК "З":  Мирсад Халиловић. 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Мирсад, био је човек који је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Из Дивича? 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Из Дивича који је, то сам Вам рекао и прошли пут, да 
сам био у општини када су тражили да се оде тамо, да они траже неки контакт, па 
сам послат ја и да су они тражили исељење и да је даље то преузео Јово Мијатовић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То сте нам рекли, ништа ново у односу на ово. 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ:  А иначе са тим човеком, уважавам да је то Мирсад 
Халиловић, али ја човека нисам знао. 
СВЕДОК "З":  Јер да ми не би сви долазили у контакте, па боље да један човек. 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Апсолутно, апсолутно, са тим човеком сам се срео. Он 
ме је дочекао испред хотела «Видиковац» и ту смо се само срели и нигде више, тог 
дана. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта сте причали? 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Молим? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сте причали о њиховом одласку? 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Ја сам то и рекао у својој изјави, да је он човек рекао 
да они су чули много више повода него што је по мени било, да су несигурни, да 
хоће да се иселе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То Вам каже Мирсад? 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ:  То је тај човек рекао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, тај човек. 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Ја сам то пренео овима, рекао сам да  нисам ја 
надлежан за то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Којим «овима»? 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ:  У општини, пренео сам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Којим то овима у општини? 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Мислим да је био Брано, да је био Перић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да они желе да се иселе? 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Видите за ово, што би рекао, Перић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, добро. 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ:  И ко је још био у општини, не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И шта они кажу? 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Па, одређен је, колико се ја сећам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли сте за Јову. 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Одређен је. 
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АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Судија, ја се извињавам, да га не испитујемо сада на 
те околности, он ће човек дати исказ касније. Ово је само примедба. 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Јово да то ради и да припреми проласке кроз 
територију и тако даље, јер даље ја не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колега, сада је прилика да, док је ту сведок, каже да ли је 
ово истина. Чули сте да је сведок рекао да сте Ви били командант за све те војске и 
да је војска њих водила, Власенице, Милићи, Хан Пијесак, Црни врх? 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Госпођо, добили сте Ви информацију од начелника 
СУП-а, да је његов помоћник станице милиције водио тај транспорт. Господин 
Миљановић у службеном милицијском ауту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Немојте да ценимо сада, ја Вас питам само на околности 
ове што он прича. Сведок каже војска их је пратила тамо на Црни врх. 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Сведок је веома одређен био и веома квалитетно 
рекао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим Вас, нећемо сада. 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ:  На крају се веома лепо и изразио, мада нема 
аргумената за то, да су ту углавном паравојске, да је ту било војска, више врста 
војска. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, он каже, Ви сте главни за све војске. 
СВЕДОК "З":  Не зна се која је више, нису имали те команде над собом. 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Хвала Вам. Веома је човек јасно рекао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Али, питам Вас, да ли Ви онда знате која то војска онда 
њих води на Црни врх, враћа и пре тога на Милиће и враћа? 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Ја сам рекао да од момента када сам разговарао са 
господином Мирсадом, па даље до овог и док није избило све ово када су људи 
пребачени назад у «Нови извор», никаквог контакта, нити сазнања о судбини тих 
људи нисам имао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А, после? 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Јер тај део је, па после када је то избило, онда сам 
сазнао да су људи, Пантелић ми је, чини ми се, рекао да су људи пребачени у 
«Нови извор», да је тамо било великих белаја и шта смо предузели, чини ми се да 
сам чак тај део изјаве и дао, да је Репић ухапшен, да је Појата ухапшен и тако даље. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Имате ли још неку примедбу или нешто? 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Не, не, само сам хтео ову интервенцију, ако човек 
може да помогне, било би, чини ми се и у интересу суда да се дозна коме је то дат 
ауто. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел Ви чујете сада, испада да сте ви хтели да идете из 
Дивича? Јел то тачно? 
СВЕДОК "З":  Шта, да? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да сте ви желели да одете? 
СВЕДОК "З":  Не. Што да идем од куће. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чујете шта каже оптужени, каже? 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Госпођо, ја нисам рекао за њега, него да је Мирсад 
мени казао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја не кажем њему, Ви лично, него сви Дивичани. Оптужени 
каже да је њему Мирсад казао да ви Дивичани хоћете да идете. Јел то тачно? Јел 
могао тако нешто Мирсад да каже? Јел могуће то, шта Ви кажете? Да ли је Вама 
уопште тако нешто? 
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СВЕДОК "З":  Он је само рекао да је наређено да се 26. спремимо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Видите шта каже. 
СВЕДОК "З":  А нисам ја наредио, морао је неко наредити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Он каже да је Мирсад њима рекао да они морају да иду, да 
им је наређено. 
СВЕДОК "З":  Команда је наредила. 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Мени је жао, ако су људи обманути. Мирсад је 
представио да су људи поплашени и да су људи под пресијом, то је човек и 
потврдио да им је упадао тамо, тражили оружје, тражили паре, тражили ово, 
Мирсад је тако представио ситуацију. Шта је права ситуација, ја не знам, нисам  ја 
са Мирсадом био. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, добро, хвала. Да ли имате још неко питање Ви? 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ:  Немам, ја сам само хтео ово ако може. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, хвала, слободни сте. Да ли може још неко, ако има 
питање од оптужених? Нико? Ви немате питања? Немате? Добро. Други нико? 
Добро. Ево ја ћу Вас сада замолити да напишете на цедуљи имена она два стражара 
којих се Ви сећате, мада ми имамо списак свих стражара, ако Ви и даље не желите 
да кажете њихова имена, па ћемо то прикључити списима, тај Ваш списак, да не би 
сада искључивали јавност. Ево даће Вам колегиница и оловку, па ћемо то 
прикључити списима, па ће и браниоци имати прилике да изврше увид у тај лист 
папира. А за овог другог не знате, да ли видите шта ту пише? Па, јел пише тако? 
Донесите ми тај папир да видимо. А ко је овај други, немате презиме, не знате? 
СВЕДОК "З":  Не знам ко је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, добро, то Ви напишите, боље Ви, Ви напишите. 
Станите тамо и напишите, па ћемо Вас питати нешто, везано за то. 
 
 
 
 Констатује се да сведок под псеудонимом «З» предаје суду лист за коме 
је написао два имена стражара који су чували Дом културе. 
 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А шта можете да нам кажете за њих двојицу? Да ли су они 
били ту тих? 
СВЕДОК "З":  Јесу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ево станите тамо, да се чујемо. Јесу они били ту? 
СВЕДОК "З":  Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, јесу Вам они нешто нажао чинили? 
СВЕДОК "З":  Нису. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нису? 
СВЕДОК "З":  Нису. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу они били, на пример, на дан Бајрама, када се дешавало, 
10., или 15., или 27.? 
СВЕДОК "З":  Не би рекао да су они били. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не бисте рекли? Добро. Ако још неко има питања? Нема 
више нико. Добро, хвала Вам. Можете да идете. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Хвала Вам. 
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 Суд доноси 
 
 
     Р Е Ш Е Њ Е  
 
 
 Да се главни претрес прекине. 
 
 Наставак се заказује за 14.06.2006. године у 9,30 часова, саслушањем 
сведока под псеудонимом «В». 
 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само овај сведок сутра, да пренесете Служби да дође само 
сведок «В» и сведок под бројем «1», «В» и «1», па ћемо пробати да то 
сублимишемо. Може и тако, нека седи горе, имамо сада лепу просторију. 
 
 
 
 
 
 
ЗАПИСНИЧАР     ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА - СУДИЈА 
 
 


